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Αγαπητή κα Πρόεδρε,
Θα θέλαμε κατ’ αρχήν να σας ενημε-
ρώσουμε ότι κατά το πρόσφατο 25ο 
εκλογοαπολογιστικό μας Συνέδριο 
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στην εκλογή νέου Διοι-
κητικού Συμβουλίου, 
το οποίο έχω την τιμή 
να εκπροσωπώ, ως νέ-
ος πρόεδρος της Εκτε-

λεστικής του Γραμματείας. Οπλισμέ-
νοι με τις κατευθύνσεις του 25ου συ-
νεδρίου, συνεχίζουμε αποφασιστικά 
τον αγώνα μας για την θωράκιση του
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SMS
Συναδέλφισσες 
συνάδελφοι
Το 25ο πανελλαδικό συ-
νέδριο της ΠΟΑΣΥ σημα-
τοδότησε μια νέα αρχή 
στη διοίκησή της. Πρέ-
πει, ωστόσο, να μη λη-
σμονούμε ότι καμιά αλ-
λαγή δεν μπορεί να 
συμβεί αν δεν δουλέ-
ψουμε σκληρά κι αν δε 
ματώσουμε τα χέρια μας. 
Καλές ή κακές συνταγές 
δεν υπάρχουν, εκτός από 
το δοκιμασμένο δρόμο 
του αγώνα. Υπάρχουμε, 
είμαστε εδώ, δημιουρ-
γούμε το παρόν και το 
μέλλον μας, με τα λάθη 
και τις αδυναμίες μας, με 
το πείσμα και το πάθος 
μας, με τις ιδέες και τις 
προτάσεις μας. Δεν δικαι-
ούμαστε να αποτύχουμε, 
αν και οι αποτυχίες, μέ-
ρος του «είναι» μας είναι 
κι αυτές.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
neaastynomia@poasy.gr
Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Τηλ.: 210 7770.685, Fax: 210 7770.682

Εκδότης
Γρηγόρης Γερακαράκος

Υπεύθυνος έκδοσης 
Χρήστος Συνδρεβέλης 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

Συντακτική Ομάδα
Νικόλαος Καραπάνος

Αθανάσιος Αθανασόπουλος

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Εκτύπωση
IRIS ΕΚΤΥΠΩΣΕΙΣ Α.Ε.Β.Ε.

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Να δει με επιείκεια τις παρα-
βάσεις του ΚΟΚ κάλεσε τον 
Αναπλ. Υπουργό Εσωτερικών 

& Διοικητικής Ανασυγκρότησης κ. 
Γιάννη Πανούση το νέο ΔΣ της ΠΟ-
ΑΣΥ, την περίοδο που ήταν σε αργία 
οι τράπεζες. Επειδή ανέκυψε το φαι-
νόμενο αδυναμίας πολλών συμπο-
λιτών μας να εκπληρώσουν τις οικο-
νομικές τους υποχρεώσεις –συναλ-
λαγές έναντι φορέων του δημοσίου 
κλπ, η Ομοσπονδία ανέφερε στην 
Ηγεσία ότι πολλοί παραβάτες αδυ-
νατούν να εξοφλήσουν τις κλήσεις 
εντός των προβλεπομένων ορίων, 
με αποτέλεσμα να διατυπώνονται 
αρνητικά σχόλια για την Ελληνική 
Αστυνομία, αλλά και να επιτείνονται 
οι τριβές και οι ενστάσεις στην κα-
θημερινή ενάσκηση των καθηκό-
ντων μεταξύ διοικούντων και διοι-
κουμένων, σχετικώς με την εφαρμο-
γή της νομοθεσίας. «Παρακαλούμε 
όπως εξετάσετε άμεσα τρόπους 
αντιμετώπισης της όλης κατά-
στασης, εκδίδοντας προς τούτο 
σχετικές οδηγίες, που θα ανακου-
φίζουν τόσο τη διοίκηση όσο και 
τους πολίτες που έχουν περιπέ-
σει σε συγκεκριμένες παραβά-
σεις του ΚΟΚ που δύνανται να 
αντιμετωπιστούν με την προσή-
κουσα επιείκεια εξαιτίας της δει-
νής οικονομικής κατάστασης 
στην οποία έχει περιέλθει η ελλη-
νική κοινωνία», καταλήγει το έγ-
γραφο της ΠΟΑΣΥ.

Η ΕΑΣΥ Ροδόπης
Εξάλλου, η ΕΑΣΥ Ροδόπης, στις 8-07-
2015 προέβη σε μια αξιόλογη ενέρ-
γεια σε συνεργασία με τον Ροταρι-
ανό Όμιλο Κομοτηνής. Στο βάθρο 
του τροχονόμου στην Κομοτηνή, 

πραγματοποιήθηκε κοινή δράση 
με θέμα την «ασφαλή κυκλοφορία 
των δικύκλων». Οι συνάδελφοι 
έδωσαν προστατευτικά κράνη σε 
οδηγούς και συνεπιβάτες δικύ-
κλων, με ιδιαίτερη στόχευση σε 

ανήλικους συνεπιβάτες. Παράλλη-
λα επισημαίνονταν στους οδηγούς 
των δικύκλων η αναγκαιότητα του 
κράνους και η προστασία που αυ-
τό προσφέρει στην αποφυγή μοι-
ραίων συνεπειών σε περιπτώσεις 
τροχαίων ατυχημάτων. 

«Με δεδομένο ότι η οδική ασφά-
λεια αποτελεί μείζον κοινωνικό 
ζήτημα για τη χώρα μας, η οποία 
σύμφωνα με στατιστικές έρευνες 
δυστυχώς κατατάσσεται στις Ευ-
ρωπαϊκές χώρες με τα υψηλότερα 
ποσοστά τροχαίων ατυχημάτων 
και με στόχευση την συμβολή μας 
στην μείωση των θλιβερών συνε-
πειών αυτών που αφορούν σε σο-
βαρούς τραυματισμούς ή ακόμη 
και στην απώλεια της ανθρώπινης 
ζωής, συναποφασίστηκε και πραγ-
ματοποιήθηκε η συγκεκριμένη 
δράση με συμβολικό αλλά και ου-
σιαστικό χαρακτήρα», αναφέρεται 
μεταξύ άλλων στο κοινό Δελτίο 
Τύπου των διοργανωτών της εκδή-
λωσης, οι οποίοι ευχαριστούν τον 
Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή 
Π.Α.Μ.Θ. Ταξίαρχο κ. Νικόλαο 
ΜΕΝΕΞΙΔΗ, τον Διευθυντή της 
Δ.Α. Ροδόπης Αστυνομικό Διευθυ-
ντή κ. Γεώργιο ΓΚΡΑΝΑ, τον Διοι-
κητή του Τ.Τ. Κομοτηνής Αστυνό-
μο Α’ κ. Γεώργιο ΖΙΩΓΑ καθώς και 
το αστυνομικό προσωπικό του Τ.Τ. 
Κομοτηνής για την ουσιαστική 
συνδρομή του στην πραγματοποί-
ηση αυτής της δράσης.

Με επιείκεια ορισμένες 
παραβάσεις του ΚΟΚ
Η ΠΟΑΣΥ ζήτησε την παρέμβαση της Ηγεσίας λόγω οικονομικής κρίσης

ΓΕΡΜΑΝΙΑ
Δυο αστυνομικοί, ένας 
άνδρας και μια γυναίκα 
της Γερμανικής 
Αστυνομίας,  βρήκαν 
τραγικό θάνατο ενώ 
εκτελούσαν 
εποχούμενη περιπολία 
και παρασύρθηκαν από 
διερχόμενο βαρύ 
όχημα, σε κεντρική 
αρτηρία, στη Βόρειο 
Ρηνανία. 
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Ένας κύκλος έκλεισε, ένας νέος 
αρχίζει. Το ακούσαμε πολλές 
φορές στο συνέδριο, θα το 

ακούμε συχνά από δω και μπρος. 
Αρκεί, όμως αυτό; Το ζήτημα είναι 
τι κάνουμε από δω και μπρος. Το 
νέο Διοικητικό Συμβούλιο επωμίζε-
ται τεράστιες ευθύνες. Όχι μόνο 
διότι ήταν και είναι μεγάλες οι 
προσδοκίες των αντιπροσώπων του 
25ου συνεδρίου που το εξέλεξαν. 
Είναι μεγάλες και για το λόγο ότι τα 
προβλήματα είναι δυσθεώρητα και 
αντί να μειώνονται, οξύνονται και 
μεγεθύνονται. Μην ξεγελά κανέναν 
η ζέστη των ημερών... Το φθινόπω-
ρο προβλέπεται θερμό κι ακόμα πιο 
θερμός ο χειμώνας.

Η ΠΟΑΣΥ οφείλει, λοιπόν, να κά-
νει το άλμα στο μέλλον με φουλ τις 
μηχανές της. Είναι πολεμική μηχα-
νή και στον πόλεμο δεν περισσεύει 
κανένας. Οι σύνεδροι, βέβαια, καθό-
ρισαν το διεκδικητικό πλαίσιο για 
τα επόμενα χρόνια, αλλά από την 
επομένη μέρα διαπιστώνουμε ότι 
φεύγει το χαλί κάτω από τα πόδια 
μας. Η χώρα στην μέγγενη των δα-

νειστών ασφυκτιά και παραλύει την 
ίδια την κυβέρνηση και τους υπουρ-
γούς της, που άλλα έλεγαν, άλλα 
ψήφιζαν κι άλλα καλούνται «αίφ-
νης» να πράξουν. Αναζητώντας το 
ορθόν για τη σωτηρία της χώρας, 
μεταξύ άλλων συνεχίζουν την υπο-
χρηματοδότηση της πολιτικής στον 
τομέα της δημόσιας τάξης και 
ασφάλειας, καθιστώντας έωλα τα 
αιτήματά μας, κυρίως τα οικονομι-
κά κι από κοντά και τα ασφαλιστι-
κά. Το ΤΕΑΠΑΣΑ καταβροχθίστηκε 
εν μια νυκτί από το νέο Μνημόνιο 
και μάλιστα με ...διακομματική 
στήριξη. Καμιά συζήτηση και κανέ-
νας διάλογος για ιδιαιτερότητες της 
φύσης και του χαρακτήρα του τα-
μείου μας. 

Μπορούμε να αισιοδοξούμε 
ότι στο μέτωπο των θεσμι-
κών αιτημάτων θα γίνουν 

καλύτερα τα πράγματα; Έχουν ήδη 
περάσει έξι μήνες και το αποτέλε-
σμα είναι μηδενικό, όπως γνωρί-
ζουμε, ενώ είχαμε κι έχουμε –θέ-
λουμε να πιστεύουμε- τις καλύτε-

ρες των προϋποθέσεων. Εδώ όμως, 
που φτάσαμε, ισχύει το «οι καλοί 
φίλοι κάνουν τους καλούς λογα-
ριασμούς». Αν η κυβέρνηση, οι αρ-
μόδιοι υπουργοί δεν τρέξουν άμε-
σα τις διαδικασίες, θα μας βρουν 
μπροστά τους. Το αγαθό της ασφά-
λειας εξακολουθεί να βρίσκεται 
στην Κλίνη του Προκρούστη και ο 
Έλληνας Αστυνομικός δεν είναι δι-
ατεθειμένος να χρεωθεί ευθύνες 
που δεν του αναλογούν. Απεναντί-
ας, οφείλει να αποκαλύψει και να 
καταδείξει τους υπαίτιους, διότι 
μόνο έτσι δεν θα βρεθεί αντιμέτω-
πος με την κοινωνία. Η περαιτέρω 
όξυνση των κοινωνικών προβλη-
μάτων οδηγεί αναπόφευκτα στην 
κατακόρυφη αύξηση της επικιν-
δυνότητας του επαγγέλματος, στο 
στρες και σε ό,τι αυτό αρνητικό 
επιφέρει στον υπηρεσιακό και μη, 
βίο μας. Αυτήν την κατάσταση κα-
λούμαστε να αντιμετωπίσουμε, 
χωρίς φοβικά σύνδρομα, εξοπλι-
σμένοι με πείσμα και μεράκι για 
το συνάδελφο και τον συνάνθρω-
πό μας.

Η πολεμική μας μηχανή
03•06•2015
Διαμαρτυρία για την αύξηση 
των χιλιομετρικών αποστάσεων 
λαι τβων νέων αποζημιώσεων.

17•06•15
Τελέστηκαν τρισάγια στην 
μνήμη των αδικοχαμένων συ-
ναδέλφων μας νεκτάριου 
σΑΒΒΑ και Γεωργίου ΑνΔΡιΤ-
σοΠουΛου.

18•06•15
Με τον Αναπληρωτή υπουργό 
και τον Γενικό Γραμματέα Κοι-
νωνικής Ασφάλισης συναντή-
θηκαν οι ομοσπονδίες για το 
ΤΕΑΠΑσΑ.

22-24•06•15
Πραγματοποιήθηκε στη Θεσ-
σαλονίκη το 25ο εκλογοαπολο-
γιστικό συνέδριο με σύνθημα 
«Φρόνημα στις δοκιμασίες».

01•07•15
συγκροτήθηκε σε σώμα το νέο 
Δσ και αφού προέβη στην 
εκλογή του νέου Προεδρείου 
και της νέας Εκτελεστικής 
Γραμματείας, ανέλαβε τα κα-
θήκοντά του.

03•07•15
Δημοσιεύθηκε η υπ’ αριθ. 
22592 Κ.υ.Α. που καθορίζει 
την ειδική αποζημίωση ύψους 
62 ευρώ για την έκτακτη πα-
ροχή εργασίας κατά τη διε-
νέργεια του Δημοψηφίσματος 
της 5ης ιουλίου 2015.  

09•07•15
συνεδρίασε για πρώτη φορά 
μετά το 25ο Πανελλαδικό συ-
νέδριο η νέα Εκτελεστική 
Γραμματεία της ομοσπονδίας.

10•07•15
Αίτημα να ενισχυθεί με επαρ-
κή αριθμό αστυνομικού προ-
σωπικού, η Διεύθυνση Αστυ-
νομίας Χαλκιδικής.

10•07•15
Διαμαρτυρία για την διαταγή 
που αφορούσε την αστυνομι-
κή παρουσία στα τραπεζικά 
καταστήματα τις μέρες του 
capital controls.

14•07•15
Κοινή συνεδρίαση των ομοσπον-
διών των σωμάτων Ασφαλείας 
και της Πανελλήνιας ομοσπονδί-
ας Ενώσεων στρατιωτικών, ενό-
ψει της ψήφισης του τρίτου Μνη-
μονίου- Αρμαγεδδώνα.

16•07•15
Με το ν.4334/2015 (ΦΕΚ 80-
A) ψηφίστηκε η αναδρομική 
από 01.01.2015 υποχρεωτική 
ένταξη όλων των Επικουρικών 
Ταμείων στο ΕΤΕΑ, συμπερι-
λαμβανομένου του ΤΕΑΠΑσΑ.

  Η ΑτΖΕΝτΑ  
τΟΥ ΜΗΝΑ 

                Μια κυβέρνηση μεγάλη, ικανή να δώσει  
τα πάντα στους πολίτες της, είναι εξίσου μεγάλη  
για να τους πάρει τα πάντα...

Barry Goldwater (ΑΜΕΡιΚΑνΟΣ πΟλιτιΚΟΣ)

χιΟΥΜΟΡ 
του Ανδρέα Πετρουλάκη (Καθημερινή) Καλές οι ιδεολογίες, αρκεί 

να συνοδεύονται από αντί-
στοιχες πολιτικές αποφά-
σεις και κυρίως πράξεις. 
Που σημαίνει στις μέρες 
μας, όχι λόγια του αέρα, 
αλλά ουσιαστικά μέτρα για 
να αισθάνεται ασφαλής κατ’ 
αρχάς ο αστυνομικός. Αν ο 
αστυνομικός είναι ανασφα-
λής, τι ασφάλεια μπορεί και 
σε ποιον να προσφέρει; 
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Το νέο προέδρέίο  
Της ποΑςΥ
Μετά την διεξαγωγή του 
25ου Πανελλαδικού Εκλο-
γοαπολογιστικού Συνεδρί-
ου και την εκλογή του νέου 
27μελούς Διοικητικού Συμ-
βουλίου, συγκροτήθηκε 
αυτό σε σώμα την 1η Ιουλί-
ου 2015,  και αφού προέβη 
στην εκλογή του νέου Προ-
εδρείου και της νέας Εκτε-
λεστικής Γραμματείας, 
ανέλαβε τα καθήκοντά του, 
σε μια ιδιαίτερα κρίσιμη 
για τη χώρα μας περίοδο. 
Ειδικότερα, σύμφωνα με 
τις προβλεπόμενες από το 
Καταστατικό της Ομο-
σπονδίας διαδικασίες, η 
νέα διοίκηση έχει ως εξής:

Πρόεδρος: ΓΕΡΑΚΑΡΑ-
ΚΟΣ Γρηγόριος

Αντιπρόεδρος Διοικητι-
κών Θεμάτων: ΠΑ-
ΠΑΤΣΙΜΠΑΣ Γεώργιος

Αντιπρόεδρος Οικονο-
μικών Θεμάτων: ΠΑ-
ΝΤΑΖΗΣ Βασίλειος

Αντιπρόεδρος Θεμάτων 
Μελετών &Επιμόρ-
φωσης  Αστυνομικών: 
ΜΠΑΛΑΣΚΑΣ Σταύρος

Γενικός Γραμματέας:  
ΜΑΛΛΙΚΟΠΟΥΛΟΣ 
Κωνσταντίνος

Αναπληρ. Γεν. Γραμμα-
τέας: ΜΑΓΓΑΣ Σωκρά-
της

Ταμίας: ΚΟΥΛΙΑΚΗΣ Γε-
ώργιος 

Οργανωτικός Γραμματέ-
ας: ΚΑΛΛΙΑΚΜΑΝΗΣ 
Γεώργιος

Γραμ. Δημ. Σχέσεων: 
ΣΥΝΔΡΕΒΕΛΗΣ Χρή-
στος 

Γραμ. Διεθν. Σχέσεων: 
ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ Ιωάν-
νης 

Ειδικός Γραμματέας: 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ Θεόφιλος

Πρόεδρος Δ.Σ.: ΜΑΥΡΑ-
ΓΑΝΗΣ Χρήστος

Αντιπρόεδρος Δ.Σ.:  
ΣΦΕΛΙΝΙΩΤΗΣ Αλέξαν-
δρος

Γραμματέας Δ.Σ. : ΚΑΡΑ-
ΠΑΝΟΣ Νικόλαος

Μέλος Ε.Γ. : ΤΟΛΙΚΑΣ Μι-
χαήλ

Μέλη: Δ.Σ. ΑΝΔΡΟΥΛΑ-
ΚΗΣ Εμμανουήλ, ΑΦΟΥ-
ΚΑΤΟΥΔΗΣ Ιωάννης, 
ΒΕΡΡΑΣ Βασίλειος, ΓΕ-
ΩΡΓΑΝΤΑΣ Δημήτριος, 
ΓΙΑΝΝΑΔΑΚΗΣ Μανού-
σος, ΚΑΓΚΑΡΑΚΗΣ Πα-
ναγιώτης, ΚΕΦΑΛΑΣ Ευ-
άγγελος, ΜΠΑΝΤΟΛΑΣ 
Στέργιος, ΝΤΑΒΟΥΡΑΣ 
Αθανάσιος, ΡΗΓΑΣ Νι-
κόλαος, ΤΖΑΤΖΑΝΑ 
Σταυρούλα και ΦΕΤΚΟΣ 
Σταύρος.

οι πρώτες αποφάσεις  
της νέας Εκτελεστικής Γραμματείας
Σε 24ωρη ετοιμότητα η «πολεμική μηχανή» της ΠΟΑΣΥ. Συνεχής λειτουργία της Γραμματείας,  
νομική παρουσία και αποτελεσματικότερη επικοινωνία με την περιφέρεια

Συνεδρίασε στις 9 Ιουλίου 2015, 
για πρώτη φορά μετά το 25ο 
Πανελλαδικό Συνέδριο, η νέα 

Εκτελεστική Γραμματεία της Ομο-
σπονδίας, προκειμένου να εξετάσει 
τη διαμορφωθείσα κατάσταση και 
να δρομολογήσει διαδικασίες προς 
επίλυση των πολλών εκκρεμών ζη-
τημάτων που μας απασχόλησαν άλ-
λωστε και κατά τη διάρκεια των 
εργασιών του συνεδρίου.  Χωρίς 
χάσιμο χρόνου με ενότητα και απο-
φασιστικότητα ξεκινάμε τη νέα 
προσπάθεια του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος τόσο για την από-
κρουση των επιπτώσεων των πα-
λιών Μνημονίων, που τόσο πολύ 
έχουν κοστίσει στην αστυνομική 
οικογένεια και τον αστυνομικό ορ-
γανισμό, όσο και για την αποτροπή 
νέων δυσμενών εξελίξεων.

Η Εκτελεστική Γραμματεία, λαμ-
βάνοντας υπόψη τις αγωνίες των 
αστυνομικών της χώρας θα παρα-

κολουθεί κάθε στιγμή και κάθε 
ώρα τα αστυνομικά δρώμενα και 
με συνεχή λειτουργία των Γραφεί-
ων (απογευματινή βάρδια, αργίες 
κλπ) θα αφουγκράζεται τον παλμό 
των συναδέλφων, τα προβλήματα, 
τα παράπονα και τις προτάσεις 
τους ώστε να παγιωθεί μια νέα 
σχέση επικοινωνίας και αμφίδρο-
μης συνεργασίας σε καθεστώς 
πλήρους διαφάνειας της λειτουρ-
γίας όλων των συνδικαλιστικών 
οργάνων.

Η οργανωτική ανασυγκρότηση 
της λειτουργίας μας, τόσο σε κε-
ντρικό όσο και σε περιφερειακό 
επίπεδο είναι καθολική απαίτηση 
των μελών μας και τούτο απομένει 
να εκδηλωθεί εμπράκτως. Προς 
τούτο αποφασίστηκε ήδη η σύ-
γκληση των Διοικητικών και Γενι-
κών Συμβουλίων στην περιφέρεια, 
κατά μεγάλο ποσοστό, όπου τούτο 
απαιτείται, κατόπιν συνεννόησης 

με τις Πρωτοβάθμιες Ενώσεις και 
τις προτεραιότητές τους.

Άμεσα επίσης, αποφασίστηκε να 
υπάρχει συνεχής παρουσία στην 
Ομοσπονδία νομικού συμβούλου, 
ώστε να παρέχει νομικές συμβου-
λές για τρέχοντα ζητήματα τόσο 
προς το Δ.Σ. όσο και προς τις Πρω-
τοβάθμιες Ενώσεις μας.

Επίσης, τονίστηκε η σημασία της 
ουσιαστικής συμβολής των Ομά-
δων Εργασίας οι οποίες θα στελε-
χωθούν τις προσεχείς ημέρες με 
νέα πρόσωπα ώστε να παίξουν κι 
αυτές το ρόλο τους για όλα τα θε-
σμικά, εργασιακά, οικονομικά και 
συνταξιοδοτικά ζητήματα που πε-
ριλαμβάνονται στο διεκδικητικό 
μας πλαίσιο (Ψήφισμα 25ου συνε-
δρίου).

Όπως γνωρίζετε, η Πολιτική Ηγε-
σία έχει ζητήσει την υποβολή προ-
τάσεών μας για αλλαγές στο θεσμι-
κό πλαίσιο που διέπει το Πειθαρχι-

κό Δίκαιο, τον Κώδικα Μεταθέσε-
ων, τις Κρίσεις-προαγωγές, την 
Εκπαίδευση, τα Ασφαλιστικά- Οι-
κονομικά κλπ, ζητήματα που θα συ-
ζητηθούν συλλογικά το προσεχές 
χρονικό διάστημα. Ήδη δρομολο-
γούμε άμεσα συναντήσεις με τη δι-
οίκηση του ΤΕΑΠΑΣΑ στα πλαίσια 
της νέας παράτασης που έχει δοθεί 
(31/12/2015) προκειμένου να εξετά-
σουμε σε βάθος τα πραγματικά δε-
δομένα, την προοπτική του Ταμείου 
και την επίλυση των πολλών προ-
βλημάτων που έχουν ανακύψει από 
τις συνεχείς παρατάσεις.

Συνεχίζουμε δυναμικά στο δρόμο 
του αγώνα και ζητάμε από όλους 
την υποστήριξή σας σε κάθε πρωτο-
βουλία και ενέργεια που θα προάγει 
τον συνδικαλιστικό μας ρόλο με 
στόχο την επίλυση των δίκαιων αι-
τημάτων μας.

Καλό Αγώνα και Καλή Δύναμη σε 
όλους και όλες.

Συναδέλφισσες, Συνάδελφοι
Σύνεδροι του 25ου Πανελλαδικού 

Συνεδρίου,
Τούτες τις ιστορικές στιγμές για 

την Πατρίδα μας, το ανώτατο καθο-
δηγητικό όργανο της Ομοσπονδίας 
μας, όλοι Εσείς που συμβάλλατε, με 
υποδειγματική συμμετοχή και διαδι-
κασίες, στην εκλογή του νέου Διοικη-
τικού Συμβουλίου, αλλά και στην 
έναρξη ενός νέου ιστορικού κύκλου 
για το συνδικαλιστικό μας κίνημα, 
έχετε τις θερμές ευχαριστίες μας, κα-
θώς επίσης και την υπόσχεση-δέ-

σμευσή μας ότι θα αγωνιστούμε ενω-
τικά και δυναμικά, όλοι μαζί, για να 
ανταποκριθούμε στο δύσκολο έργο 
μας και να μην διαψεύσουμε τις 
προσδοκίες σας.

Αναλαμβάνουμε τα καθήκοντά 
μας στην πιο κρίσιμη για τη χώρα 
μας περίοδο από το 1974 και εντεύ-
θεν, και οφείλουμε όλοι να σταθού-
με στο ύψος των περιστάσεων, μα-
κριά από σκοπιμότητες και εξό-
φθαλμες παρεμβάσεις, καθοριστι-
κές για το δικό μας μέλλον. Το 
ακηδεμόνευτο συνδικαλιστικό μας 

κίνημα πορεύεται με γνώμονα τις 
καταστατικές του αρχές, υπερασπι-
ζόμενο τα συμφέροντα –αιτήματα 
των μελών μας, έτσι όπως αυτά κα-
ταγράφηκαν και στο προσφάτως 
εκδοθέν Ψήφισμα του 25ου Συνεδρί-
ου, αποτελώντας για μας τη μοναδι-
κή πυξίδα αγώνα, επ' ωφελεία των 
συναδέλφων καθενός ξεχωριστά 
αλλά και όλων μαζί, όπως συγκρο-
τούμε και τιμούμε τη μεγάλη αστυ-
νομική μας οικογένεια.

Είμαστε βέβαιοι, τέλος, ότι ενόψει 
του κρίσιμου, για το μέλλον όλων μας, 

δημοψηφίσματος της προσεχούς Κυ-
ριακής, ως Έλληνες Αστυνομικοί, θα 
επιδείξουμε ψυχραιμία και νηφαλιό-
τητα, αποφεύγοντας διχαστικές πρα-
κτικές και μη λησμονώντας ότι είμα-
στε ένστολοι δημόσιοι υπάλληλοι, 
συμπάσχοντες με την υπόλοιπη κοι-
νωνία και ταγμένοι στην διασφάλιση 
της δημόσιας τάξης και ασφάλειας.

Για την Εκτελεστική Γραμματεία
Ο πρόεδρος

Γρηγόρης Γερακαράκος
Ο γενικός γραμματέας

Κων/νος Μαλλικόπουλος

Μήνυμα της νέας διοίκησης  
της ποΑςΥ

«φρονηΜΑ ςΤίς δοκίΜΑςίές»
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Ολοκληρώθηκαν, στη Θεσσα-
λονίκη οι τριήμερες εργασίες 
του 25ου Εκλογοαπολογιστι-

κού Πανελλαδικού Συνεδρίου μας 
(22- 24 Ιουνίου 2015) με κεντρικό θέ-
μα: Φρόνημα στις δοκιμασίες. Δι-
άκριση - προαίρεση καθαρή - 
βούληση σταθερή,«Ποτέ από το 
χρέος μη κινούντες» (Καβάφης).

Κατά την επίσημη έναρξη των ερ-
γασιών, χαιρετισμό απηύθυναν εκ 
μέρους της Κυβέρνησης η εκπρόσω-
πος της Υφυπουργού Εσωτερικών 
και Διοικητικής Ανασυγκρότησης 
κας Μαρίας Κόλλια –Τσαρουχά, κα 
Κατερίνα Χεμπεκίδου, του Αναπλη-
ρωτή Υπουργού κ. Γιάννη Πανούση, 
κ. Βασίλειος Μαστρογιάννης, ο Γενι-
κός Γραμματέας Κοινωνικής Ασφά-
λισης κ. Γιώργος Ρωμανιάς, εκ μέ-
ρους του ΣΥΡΙΖΑ ο βουλευτής κ. 
Σωκράτης Φάμελλος, της Νέας Δη-
μοκρατίας ο βουλευτής και επίτιμος 
πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Δημήτρης 
Κυριαζίδης, του ΚΚΕ κ. Ιωάννης Ζι-
ώγας, του ΠΑΣΟΚ κ. Δήμος Γόγολος, 
ο εκπρόσωπος του Αρχηγού της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας Αντιστρατήγου 
κ. Δημητρίου Τσακνάκη, Αντιστρά-
τηγος Εμμανουήλ Κατριαδάκης, εκ-
πρόσωποι των Ομοσπονδιών των 
στελεχών των Σωμάτων Ασφαλείας 
και των Ενόπλων Δυνάμεων, ο πρό-
εδρος του Συμβουλίου Ευρωπαϊκών 
Συνδικάτων (CESP) και πρόεδρος 
του Συνδέσμου Αστυνομίας Κύπρου 
κ. Ανδρέας Συμεού και άλλοι.

Εισηγήσεις έγιναν από τον καθη-
γητή κ. Διονύσιο Τεμπονέρα με θέμα 
«Το συνταξιοδοτικό στις συμπληγά-
δες της κρίσης» και τον πρόεδρο του 
Ε.Λ.Ι.Ν.Υ.Α.Ε. Καθηγητή Ιατρικής κ. 
Θεοδώρου Κωνσταντινίδη με θέ-
μα«Υγιεινή και Ασφάλεια – επικιν-
δυνότητα – Ιατρός εργασίας στην 
Ελληνική Αστυνομία», ενώ ο Στρατη-
γικός Σύμβουλος Νίκος Λυγερός 

ανέπτυξε το κεντρικό θέμα του συνε-
δρίου «Φρόνημα στις δοκιμασίες», 
με συγκεκριμένες αναφορές και 
αναγωγές στο αστυνομικό λειτούρ-
γημα και τις παραστάσεις που σχη-
ματίζουν γι' αυτό τόσο οι αστυνομι-
κοί όσο και οι πολίτες.

Στο συνέδριο, το πιο μαζικό στην 
ιστορία του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος συμμετείχαν 467 αντι-
πρόσωποι από 58 Πρωτοβάθμιες 
Ενώσεις, οι οποίοι ενέκριναν τον 
Διοικητικό και Οικονομικό Απολο-
γισμό και προχώρησαν στη συνέ-
χεια στην ανάδειξη του νέου 27με-
λούς Διοικητικού Συμβουλίου της 
Ομοσπονδίας.

Στις αρχαιρεσίες που έγιναν για 
δεύτερη φορά στα συνδικαλιστικά 
χρονικά με βάση τον συνδικαλιστικό 
νόμο 3938/2011, συμμετείχαν έξι 

συνδυασμοί από τους οποίους εκλέ-
χθηκαν οι κάτωθι:

«ένΩΤίκο κίνηΜΑ ΑςΤΥνοΜί-
κΩν - έ.κ.Α.» (10 σύμβουλοι)
ΑΝΔΡΟΥΛΑΚΗΣ Εμμανουήλ, ΓΕΡΑ-
ΚΑΡΑΚΟΣ Γρηγόριος (πλειοψηφών 
σύμβουλος), ΓΙΑΝΝΑΔΑΚΗΣ Μα-
νούσος, ΚΑΓΚΑΡΑΚΗΣ Παναγιώτης, 
ΚΑΛΛΙΑΚΜΑΝΗΣ Γεώργιος, ΚΟΥ-
ΛΙΑΚΗΣ Γεώργιος, ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ 
Χρήστος, ΜΠΑΛΑΣΚΑΣ Σταύρος, 
ΝΤΑΒΟΥΡΑΣ Αθανάσιος, ΠΑΝΤΑ-
ΖΗΣ Βασίλειος.

«ςΥνδίκΑΛίςΤίκη ΑςΤΥνοΜίκη 
ςΥΜΜΑΧίΑ» (6)
ΑΦΟΥΚΑΤΟΥΔΗΣ Ιωάννης, ΓΕΩΡΓΑ-
ΝΤΑΣ Δημήτριος, ΜΑΓΓΑΣ Σωκράτης, 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ Θεόφιλος, ΣΥΝΔΡΕΒΕ-
ΛΗΣ Χρήστος, ΦΕΤΚΟΣ Σταύρος

«οΜοςπονδίΑκη ΑςΤΥνοΜίκη 
ςΥςπέίρΩςη» (5)
ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ Ιωάννης, ΒΕΡΡΑΣ 
Βασίλειος, ΚΕΦΑΛΑΣ Ευάγγελος, 
ΠΑΠΑΤΣΙΜΠΑΣ Γεώργιος, ΤΖΑΤΖΑ-
ΝΑ Σταυρούλα

«ΑδέςΜέΥΤη ςΥνδίκΑΛίςΤίκη 
κ ί ν η ς η  Α ςΤ Υ ν ο Μ ί κΩ ν  – 
Α.ς.κ.Α.» (3)
ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ Νικόλαος, ΜΑΛΛΙΚΟ-
ΠΟΥΛΟΣ Κωνσταντίνος, ΣΦΕΛΙΝΙΩ-
ΤΗΣ Αλέξανδρος

«δηΜοκρΑΤίκο κίνηΜΑ ΑςΤΥ-
νοΜίκΩν έΛΛΑδΑς (δη.κ.Ας.έ.)» 
(2)
ΜΠΑΝΤΟΛΑΣ Στέργιος, ΤΟΛΙΚΑΣ 
Μιχαήλ

ΑνΑνέΩΤίκη κίνηςη ςΥνδίκΑ-
ΛίςΜοΥ ΑςΤΥνοΜίΑς (Α.κ.ςΥ.Α.) 
(1)
ΡΗΓΑΣ Νικόλαος

Επίσης, οι συναδέλφισσες, σύνε-
δροι, εξέλεξαν τη νέα Γραμματεία 
Γυναικών της ΠΟΑΣΥ, η οποία συ-
νήλθε σε Σώμα στις 24 Ιουνίου 2015 
και κατένειμε τους ρόλους της Γραμ-
ματείας, ως εξής:

Γραμματέας Γυναικών Γιαννακο-
πούλου Μαρία, Αναπληρώτρια 
Γραμματέας Γυναικών: Γκιουζέλη 
Ελένη, Οργανωτική Γραμμματέας 
Κουρέτα Αναστασία, Γραμματέας 
Δημοσίων Σχέσεων Μπούκα Βασιλι-
κή και Γραμματέας Διεθνών Σχέσε-
ων Σφενδόνη Θεοδώρα.

Σύμφωνα με το Καταστατικό της 
Ομοσπονδίας μας, το νέο Διοικητικό 
Συμβούλιο συγκροτήθηκε στη συνέ-
χεια σε Σώμα από τον σύμβουλο που 
πλειοψήφησε, τον ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟ 
Γρηγόριο, οπότε και ανέλαβε τα κα-
θήκοντά της η νέα διοίκηση της 
Ομοσπονδίας.

έρΓΑςίές 25ου πΑνέΛΛΑδίκοΥ ςΥνέδρίοΥ

ένώπιον των ιστορικών μας ευθυνών
Συνεχίζουμε τον αγώνα μας χωρίς ακροβασίες, με στοχοπροσήλωση, ενότητα και αγωνιστικότητα!

ςυγχαρητήρια 
στο νέο δς  
της ποΑςΥ
ΕνωΣη ΑΣΤυνΟΜιΚων 
υΠΑλληλων ΑΘηνων: 
Μετά τη συγκρότηση του νέου 
Δ.Σ. της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και την 
ανάληψη των καθηκόντων των 
νέων μελών του, κατέστη 
σαφές ότι η Ομοσπονδία μας 
άλλαξε σελίδα. Η ριζική 
ανανέωση σε πρόσωπα και 
φιλοσοφία σηματοδοτεί μια 
νέα αρχή στα συνδικαλιστικά 
δρώμενα. Η Ένωση Αθηνών 
χαιρετίζει αυτή την αλλαγή και 
εύχεται καλή δύναμη στα νέα 
μέλη για τα καθήκοντα τα 
οποία ανέλαβαν.

Η εποχή που διανύουμε 
είναι μια από τις δυσκολότερες 
της ιστορίας του τόπου μας και 
μόνο με συναινέσεις, 
χαμηλούς τόνους και 
διεκδικητικό πλαίσιο θα 
μπορέσουμε να 
αντιμετωπίσουμε τις νέες 
προκλήσεις. Συναινέσεις που 
υπήρξαν, όπως ξεκάθαρα 
αποδείχτηκε, από τη 
διαδικασία της συγκρότησης. 
Η Ένωση Αθηνών θα σταθεί 
δίπλα αλλά και κριτικά, με 
προτάσεις στην Ομοσπονδία 
μας στην προσπάθεια 
ανάδειξης και επίλυσης των 
ζητημάτων που μας 
απασχολούν. Τα προβλήματα 
είναι κοινά για όλους και δεν 
περισσεύει κανείς. Καλή 
δύναμη, καλή αρχή σε όλους.

ΕνωΣη ΑΣΤυνΟΜιΚων 
υΠΑλληλων ΑρΓΟλιΔΑΣ: 
Συγχαίρει τους συναδέλφους 
που εξελέγησαν στο 
Διοικητικό Συμβούλιο της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. και το νεοεκλεγέν- 
συγκροτηθέν σε σώμα 
Διοικητικό Συμβούλιο αυτής 
και εύχεται σε όλους 
δημιουργική και 
εποικοδομητική θητεία, καλή 
δύναμη και υπομονή ώστε να 
αντεπεξέλθουν άξια στο 
δύσκολο συνδικαλιστικό τους 
έργο.

ΕνωΣη ΑΣΤυνΟΜιΚων 
υΠΑλληλων ΦΘιωΤιΔΑΣ: 
Εκφράζει τα θερμά της 
συγχαρητήρια στη νέα 
Διοίκηση της Ομοσπονδίας, η 
οποία πιο ανανεωμένη και πιο 
νεανική από ποτέ, μας γεμίζει 
αισιοδοξία ότι τούτη την 
κρίσιμη ώρα θα σταθεί αντάξια 
των απαιτήσεων. Εμείς από την 
μεριά μας, δηλώνουμε ρητά ότι 
θα σταθούμε δίπλα της σε κάθε 
της προσπάθεια, που θα έχει 
ως στόχο την επίλυση των 
κοινών μας προβλημάτων. 
Καλή δύναμη και κάθε 
επιτυχία.
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«Η συνδικαλιστική λει-
τουργία, η υπηρέτηση 
του κοινού καλού, όπως 

το τιμήσαμε τουλάχιστον εμείς, 
δεν αποτέλεσε ποτέ «περίπατο» 
για κανέναν. Δεν ήταν ποτέ εύκο-
λη υπόθεση η συλλογική δράση 
για το κοινό καλό, και πολύ πε-
ρισσότερο, δεν είναι σήμερα».

Αισθητά συγκινημένος, ο απερ-
χόμενος πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ ανα-
φέρθηκε στη συνδικαλιστική του 
πορεία τονίζοντας ότι η σύγκρουση 
με τις κατεστημένες αντιλήψεις και 
νοοτροπίες απαιτεί ψυχικά αποθέ-
ματα, καθαρό μυαλό και ανοικτό 
πεδίο δράσης. Οι πειρασμοί είναι 
πολλοί και τα εμπόδια πολύ περισ-
σότερα. Και όταν μάλιστα δεν υπάρ-
χει η σύμπνοια, η νηφάλια αποτίμη-
ση των πραγμάτων, η σύνεση και η 
σύνθεση των διαφορετικών απόψε-
ων, θα οδηγούμαστε σε αρνητικές 
καταστάσεις.

«Δεν ισχυρίζομαι ότι καταφέραμε 
τα πάντα ούτε ότι είχαμε πάντα το 
αλάθητο. Απευθύνομαι, ωστόσο, 
στη νέα γενιά των στελεχών της 
ΠΟΑΣΥ για να τους πω ότι φέτος 
που τα περισσότερα σωματεία κλεί-
νουν πια, 20 χρόνια νόμιμης συνδι-
καλιστικής δράσης και σχεδόν τρι-
άντα από την εμφάνιση των πρώ-
των συνδικαλιστικών κινήσεων, 
έχουν την ευκαιρία να ανατρέξουν 
στην ιστορία μας, να μελετήσουν τη 
δική μας εμπειρία και με υψηλό το 
φρόνημα, να αντέξουν στις δοκιμα-
σίες για να πράξουν στο ακέραιο το 
συνδικαλιστικό τους χρέος. Είναι 
ανάγκη να απαλλαγούν οι ίδιοι από 
τεχνητές δεσμεύσεις, επιζήμιες δι-
λημματικές καταστάσεις και κατα-
πιεσμένα συναισθήματα. Αυτό δεν 
σημαίνει καθόλου ότι πρέπει να 
απαρνηθούν την ατομικότητά τους, 
την προέλευση και την διαδρομή 
τους στο κίνημα, ούτε και να ξεχά-
σουν ετσιθελικά το δικό τους και το 
δικό μας παρελθόν. Κάτι τέτοιο, εί-
ναι ανιστόρητο και σε κάθε περί-
πτωση αντίθετο σε κάθε έννοια λο-
γικής.  Η ιστορική μνήμη, όπως θα 
γνωρίζουν, είναι άλλωστε το θεμέ-
λιο της ταυτότητας του προσώπου, 
ενώ ο ιός της λήθης είναι πάντοτε 
θανατηφόρος. Να μη λησμονούν ότι 
Αστυνομικός που δεν έχει μνήμη, 
δεν έχει μέλλον.

Όπως δεν θα έχει μέλλον, αν επι-
τρέψει τη χαλάρωση του αγώνα και 
οδηγηθεί στο λαϊκισμό και στην 
ατεκμηρίωτη διεκδίκηση συντεχνι-
ακών αιτημάτων, εγκαταλείποντας 
την υπεύθυνη στάση που μας οδη-
γούσε στην ικανοποίηση των αιτη-
μάτων μας και στις μεγάλες κατα-
κτήσεις για τις οποίες είμαστε υπε-
ρήφανοι ως αστυνομικοί. Επίσης, 
ότι πρέπει να μην εγκλωβιστούν σε 
«παραταξιακούς» διαγκωνισμούς, 
με ομαδοποιήσεις και επιζήμιες 

αντιπαραθέσεις, υπονομεύοντας 
την οντότητα Σωματείων και Ομο-
σπονδίας, πολύ περισσότερο, δε, για 
να μην αποπροσανατολιστούν από 
τη δράση τους. Επιβάλλεται συμπα-
γής ενότητα, στοχοπροσήλωση και 
άψογος συντονισμός των όποιων 
πρωτοβουλιών για να 'ρθουν οι με-
γάλες καινοτομίες που οραματιζό-
μαστε».

Αναφερόμενος στο αγωνιστικό 
μέτωπο της ΠΟΑΣΥ είπε ότι στην 
πρώτη φάση, από τον Αύγουστο του 
2012, έως τα τέλη του 2014, διοργα-
νώσαμε 30 μαζικές και αντιπροσω-
πευτικές κινητοποιήσεις σε συνερ-
γασία με τις άλλες Ομοσπονδίες και 
πάντα μαζί με τις Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις μας, τόσο στην Αθήνα 
όσο και στην περιφέρεια της χώρας. 
Αναδείξαμε το δικαίωμα της απερ-
γίας για σειρά χρονιζόντων αιτημά-
των περί την Υγιεινή και Ασφάλεια, 
την επικινδυνότητα της εργασίας 
κλπ. και θεωρώ αυτονόητο ότι σε 
ενδεχόμενη αναθεώρηση του Συ-
ντάγματος, η ΠΟΑΣΥ θα πρωτοστα-
τήσει για να κατοχυρωθεί η διεύ-
ρυνση των συνδικαλιστικών μας 
δικαιωμάτων.  Κατά γενική ομολο-
γία, πάντως, πρωτοτυπήσαμε και 
πρωτοπορήσαμε στις αντιμνημονι-
ακές μας αντιδράσεις τα τελευταία 
χρόνια, βλέποντας στη συνέχεια να 

μας ακολουθούν και άλλοι κλάδοι 
εργαζομένων.

Βεβαίως, ακολούθησαν οι πει-
θαρχικές διώξεις των συνδικαλιστι-
κών μας στελεχών, του Δημήτρη 
Φώτη από την Πιερία για τη συμβο-
λικό δρώμενο με την αγχόνη, κατά 
την μεγάλη κινητοποίηση της 6ης 
Σεπτεμβρίου 2012 στην Αθήνα, αλλά 
και της Σταυρούλας Τζατζανά από 
την Κομοτηνή για τη σθεναρή μας 
αντίδραση στη μετατροπή των Σχο-
λών Αστυφυλάκων σε κέντρα κρά-
τησης μεταναστών επίσης το 2012.

Σημαντικό είναι ακόμα ότι δεν 
πέρασε η απόπειρα τροποποίησης 
του συνδικαλιστικού νόμου, ούτε η 
προσπάθεια πειθαρχικοποίησης 
της συμμετοχής μας στις συγκε-
ντρώσεις με στολή.

Αντιθέτως με τις ρυθμίσεις του 
συνδικαλιστικού νόμου που διέπει 
τη λειτουργία μας, δόθηκε περαιτέ-
ρω ώθηση στον διεκδικητικό μας 
αγώνα αφού λειτούργησε συσπει-
ρωτικά και όχι αποθαρρυντικά, 
όπως προέβλεπαν οι Κασσάνδρες.

Η δημοκρατική μας λειτουργία 
είναι αδιαμφισβήτητα κατοχυρω-
μένη και εναπόκειται σε εμάς «ποτέ 
από το χρέος μη κινούντες», να δια-
σφαλίσουμε περαιτέρω την εκπρο-
σώπηση όλων των συναδέλφων και 
όλων των τάσεων και των αποχρώ-

σεων, αρκεί βεβαίως η διαφορετι-
κότητα να μην είναι προσχηματική 
αλλά ουσιαστική, ως πεμπτουσία 
του διαλόγου και της εποικοδομη-
τικής συλλογικής προσπάθειας σε 
κάθε όργανο και κάθε συνδικαλι-
στική μας εκπροσώπηση».

Το όραμα
Τέλος, αναφερόμενος προσωπικά, 
στην τακτική που ακολούθησε ως 
στέλεχος της Ομοσπονδίας, είπε: 
«Στην μακρόχρονη συνδικαλιστική 
μου διαδρομή, δεν επεδίωξα ποτέ 
τις προσωπικές συγκρούσεις, όσο 
κι αν κάποιοι θα το ήθελαν ως δια-
δικασία αποπροσανατολισμού από 
τον κεντρικό μας στόχο. Ασφαλώς 
τις διαπιστώσεις μου αυτές, αλλά 
και όλα όσα σας προανέφερα, δεν 
επιζητώ να τα αποδεχτείτε αξιωμα-
τικά και χωρίς αντίλογο. Με την ση-
μερινή μου ομιλία, προσπάθησα να 
δώσω το καθαρό στίγμα ενός ορά-
ματος που έρχεται από πολύ μα-
κριά και είμαι βέβαιος, ότι θα πάει 
ακόμα πιο μακριά, με τη γλώσσα 
της αλήθειας, κόντρα στους σύγ-
χρονους Λαιστρυγόνες και τους Κύ-
κλωπες, χωρίς ωραιοποιήσεις, στο-
λίδια και καρυκεύματα.

Δική μου αγωνία είναι η δική σας 
αγωνία για τη συνέχιση της ιστορι-
κής διαδρομής της ΠΟΑΣΥ, με στό-

χο μια νέα, σύγχρονη, ευρωπαϊκή, 
δημοκρατική και αποτελεσματική 
Αστυνομία, ικανή να αντεπεξέλθει 
στις αυξημένες απαιτήσεις των και-
ρών, αλλά και στις ποικιλώνυμες 
προκλήσεις που αντιμετωπίζει η 
χώρα μας στο σταυροδρόμι τριών 
ηπείρων με τα γνωστά γεωπολιτικά 
συμφέροντα να διεκδικούν οφέλη, 
δυστυχώς εις βάρος του ελληνικού 
λαού, αλλά και των γειτόνων μας, 
πολλές φορές.   Σας ευχαριστώ για 
την προσοχή σας! 

ένός λεπτού σιγή
Ο απερχόμενος πρόεδρος κ. Χρή-
στος Φωτόπουλος κατά την επί-
σημη έναρξη των εργασιών του 
25ου Συνεδρίου, έθεσε προ των ευ-
θυνών του το πολιτικό σύστημα.

«Είναι ώρα, χωρίς δικολαβικές 
ακροβασίες και στρεψόδικες υπεκ-
φυγές, όλοι μαζί, πολιτικός κόσμος 
και συνδικαλιστικό κίνημα, να ανα-
λάβουμε τις ευθύνες μας και να χα-
ράξουμε τη νέα πορεία με υψηλό 
φρόνημα, φρόνηση και σωφροσύνη 
για να αντεπεξέλθουμε στις δοκι-
μασίες των καιρών.

Σε ό,τι μας αφορά, με γνώμονα 
και την καβαφική προτροπή «Ποτέ 
από το χρέος μη κινούντες», θα συ-
νεχίσουμε τον αγώνα μας, με πίστη 
και αφοσίωση στις καταστατικές 
μας αρχές, διδασκόμενοι από λάθη 
και παραλείψεις του παρελθόντος, 
συνδυάζοντας ταυτόχρονα εμπειρί-
ες και πρακτικές από τον ευρύτερο 
περίγυρό μας». 

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα, 
από την δική του πλευρά, καλείται 
να σταθεί στο ύψος των περιστάσε-
ων κάτω από το βάρος της πρωτό-
γνωρης και πολύπλευρης κρίσης, 
χωρίς να αποπροσανατολίζεται από 
κάλπικες υποσχέσεις και κυρίως 
από ωραιοποιημένες καταστάσεις 
και επικοινωνιακές τακτικές. 

Με αυτά τα δεδομένα, και μέσα 
σε αυτό το κλίμα, διαμορφώνεται η 
καθημερινή δράση μας για την 
αντιμετώπιση με κάθε τρόπο, μι-
κρών και μεγάλων προβλημάτων» 
τόνισε ο Χρήστος Φωτόπουλος, κα-
λώντας τέλος τους παρισταμένους 
συνέδρους και επίσημους προσκε-
κλημένους να τηρήσουν 1΄ σιγή εις 
ένδειξη μνήμης και σεβασμού των 
αστυνομικών που έχασαν τη ζωή 
τους εν ώρα καθήκοντος.

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στο δι-
εκδικητικό πλαίσιο και κάλεσε την 
Κυβέρνηση να μην αντιμετωπίζει 
την πολιτική στον τομέα δημόσιας 
τάξης με δογματισμούς και οικονο-
μικές περικοπές αλλά ως μια εθνι-
κή υπόθεση. «Επιτέλους, ας πουν οι 
κυβερνώντες ένα μεγάλο ΟΧΙ στην 
«τρόικα» εξαιρώντας την Ελληνική 
Αστυνομία από τις επώδυνες και 
επιζήμιες περικοπές», τόνισε.

Απαιτεί ψυχικά αποθέματα ο συνδικαλισμός
«Δεν ισχυρίζομαι ότι καταφέραμε τα πάντα ούτε ότι είχαμε πάντα το αλάθητο» είπε με αυτοκριτική διάθεση ο Χρήστος Φωτόπουλος

«φρονηΜΑ ςΤίς δοκίΜΑςίές»
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οίκονοΜίκος ΑποΛοΓίςΜος ποΑςΥ
ΑΠΟ 11-11-2014 ΕΩΣ 09-06-2015

έρΓΑςίές 25ου πΑνέΛΛΑδίκοΥ ςΥνέδρίοΥ

Α) έςοδΑ
01 Από προηγούμενο υπόλοιπο (από με-

ταφορά  11-11-2014)
1.065.467,24 €

02 Από αποδόσεις τακτικών εισφορών 381.564,00 €

03 Από τόκους τραπεζικού λογαριασμού 1.990,49 €

04 Από χρεωπιστωτικές επιστροφές 
EUROCOP

2.879,66 €

05 Από χρεωπιστωτικές επιστροφές  
Ομοσπονδιών - Α’βάθμιων Ενώσεων

10.455,00 €

Σύνολο Εσόδων (02 + 03+ 04 + 05) 396.889,15 €

Γενικό Σύνολο    1.462.356,39 €

[Έσοδα + προηγούμενο υπόλοιπο]

(396.889,15 € + 1.065.467,24 €

Β) έΞοδΑ  
01 Γραφικά , χαρτικά, έξοδα αποστολής. 4.030,82 €

02 ΟΤΕ (τηλ.-ΦΑΧ) Εξοπλισμός γραφεί-
ων, κτιρίων, συντήρηση μηχανημά-
των, Αναλώσιμα.

9.023,15 €

03 Α) Δαπάνη εξόδων μετακίνησης με-
λών ΔΣ για συνεδριάσεις 

40.455,00 €

Β) Δαπάνη εξόδων μετακίνησης με-
λών ΕΓ εβδομάδος

41.700,00 €

Γ) Εργασίες - συνελεύσεις - παραστά-
σεις μελών, ομάδων εργασίας - εκ-
προσωπήσεις μελών σε συμβούλια 
μεταθέσεων - πειθαρχικών κ.λ.π.– 
Γραμματείας Γυναικών - Ειδικών 
Επιστημόνων – Συνεργατών.

31.469,00 €

04 Δαπάνη  Νομικού Συμβούλου - Δημο-
σιογράφου για έκδοση εφημερίδας 
ΠΟΑΣΥ – Λογιστικού γραφείου - Ορ-
κωτών Ελεγκτών - απόδοση παρα-
κρατηθέντων φόρων  Δ.Ο.Υ

35.871,44 €

05 Συνδρομές - συνεδριάσεις ΕUROCΟΡ 
- Συνέδρια , συμβούλια εξωτερικού.

36.621,85 €

06 Μηνιαία εφημερίδα ΠΟΑΣΥ, εκτύπω-
ση , αποστολή - εκτύπωση βιβλίων , 
εντύπων κ.λ.π.

17.642,25 €

07 Δαπάνη  κινητοποιήσεων (εξόφληση 
λεωφορείων - ατμοπλοϊκών εισιτηρί-
ων) με επιστροφές των εξόδων στις 
Πρωτοβάθμιες Ενώσεις – Κινητοποι-
ήσεις..

6.289,00 €

08 Δαπάνη  για Συνέδριο - Ημερίδες - 
Συνεδριάσεις ΠΟΑΣΥ με Πρωτοβάθ-
μιες Ενώσεις, συναντήσεις , παρα-
στάσεις, εκδηλώσεις.

164.242,79 €

09 Δαπάνη καθαρισμού γραφείων - είδη 
καθαριότητας - υγιεινής -αναλώσιμα.

5.636,54 €

10 Δαπάνη για Δικαστικά έξοδα (Δικη-
γόρους – παράβολα κ.λ.π.).   

12.749,62 €

11 Αναλογιστικές μελέτες Ασφαλιστι-
κών Ταμείων - Μελέτες

25.655,62 €

Σύνολο Εξόδων 431.387,08 €

υπόλοιπο χρήσης την  10-06-2015 1.030.969,31 €

Αποδοςέίς ΓίΑ ΛοΓΑρίΑςΜο  Α/ΒΑΘΜίΩν  ένΩςέΩν
Το χρονικό διάστημα από 11-11-2014 έως και 09-06-2015 κα-
τατέθηκαν στον τραπεζικό λογαριασμό της Ομοσπονδίας μας 
από την Διεύθυνση Οικονομικών Α.Ε.Α. (πρώην Διαχείριση 
Χρηματικού) σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. 6013/19/5ια από 27-
4-1995 διαταγή του Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας οι 
τακτικές – έκτακτες κρατήσεις για λογαριασμό των Πρωτο-

βαθμίων Οργανώσεων της Χώρας οι οποίες (κρατήσεις) και 
αποδόθηκαν σε αυτές κανονικά ως ακολούθως.

Α/Α ΧΡΟΝΙΚΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΠΟΣΟ

1 Α’ Τρίμηνο 2015 279.118,83 €

2 Β’ Τρίμηνο 2015 280.901,81 €

ΣυνΟλΟ: 560.020,64 €

ΣηΜΕιωΣη: Οι έκτακτες κρατήσεις πραγματοποιήθηκαν 
από την Δ/νση Οικονομικών (πρώην Διαχείριση Χρηματικού) 
κατόπιν αιτημάτων των Πρωτοβάθμιων Ενώσεών μας  με 
αποφάσεις των Διοικητικών τους Συμβουλίων – Γενικών Συ-
νελεύσεων και αφορούσαν κυρίως Οικονομικές ενισχύσεις 
θανόντων μελών εν ώρα υπηρεσίας – σοβαρών ασθενειών 
(ανίατες ασθένειες – εγχειρήσεις ιδίων ή μελών οικογενείας 
– δικ. διεκδικήσεις, για ταμεία αλληλοβοηθείας κλπ).

Α) έςοδΑ

1. ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΧΡΗ-
ΣΗΣ (από μεταφορά 10-06-2015 )

1.030.969,31 €

2. ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ – ΠΑΓΙΕΣ ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ 780.000,00 €

3. ΤΟΚΟΙ 4.000,00 €

Σύνολο Εσόδων (2 + 3)    784.000,00 €

Γενικό Σύνολο    1.814.969,31 €

[Έσοδα + προηγούμενο υπόλοιπο]

(784.000,00€ + 1.030.969,31€ )

Β) έΞοδΑ
1. Γραφικά, χαρτικά, έξοδα αποστολής. 8.500,00 €

2. ΟΤΕ (τηλ.-φαξ) εξοπλισμός γραφεί-
ων, κτιρίων, συντήρηση μηχανημά-
των, αναλώσιμα.

20.000,00 €

3. Α) Δαπάνη εξόδων μετακίνησης με-
λών ΔΣ για συνεδριάσεις 

82.000,00 €

Β) Δαπάνη εξόδων μετακίνησης με-
λών ΕΓ εβδομάδος

84.000,00 €

Γ) Εργασίες - συνελεύσεις - παραστά-
σεις μελών, ομάδων εργασίας - εκ-
προσωπήσεις μελών σε συμβούλια 
μεταθέσεων - πειθαρχικών κ.λ.π.– 
Γραμματείας Γυναικών - Ειδικών 
Επιστημόνων – Συνεργατών.

63.000,00 €

4. Δαπάνη Νομικού Συμβούλου - Δημο-
σιογράφου – Λογιστικού Γραφείου – 
Ορκωτών Ελεγκτών – Απόδοση πα-
ρακρατηθέντων φόρων στην ΔΟΥ

75.000,00€

5. Συνδρομές - συνεδριάσεις EUROCOP 
- συνέδρια, συμβούλια εξωτερικού.

74.000,00€

6. Μηνιαία εφημερίδα ΠΟΑΣΥ, εκτύπω-
ση-αποστολή-εκτύπωση βιβλίων, 
εντύπων κ.λ.π.

38.000,00€

7. Δαπάνη κινητοποιήσεων (εξόφληση 
λεωφορείων – ατμοπλοϊκών εισιτη-
ρίων με επιστροφές εξόδων στις 
πρωτοβάθμιες ενώσεις), κινητοποιή-
σεις.

50.000,00 €

8. Δαπάνη για Συνέδριο - Ημερίδες -Συ-
νεδριάσεις ΠΟΑΣΥ με Πρωτοβάθμιες 
Ενώσεις, συναντήσεις, παραστάσεις, 
εκδηλώσεις.

180.000,00 €

9. Δαπάνη καθαρισμού γραφείων - είδη 
καθαριότητας υγιεινής - αναλώσιμα.

12.000,00 €

10. Δαπάνη για Δικαστικά έξοδα (Δικη-
γόρων – παράβολα κ.λ.π.).

26.000,00 €

11. Αναλογιστικές μελέτες Ασφαλιστι-
κών Ταμείων - Μελέτες

20.000,00 €

ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ  732.500,00 €

ΥποΛοίπο Χρηςης ΜΕΤΑ ΤΗν 10-06-2016 1.082.469,31  

προΫποΛοΓίςΜος π.ο.Ας.Υ.
Από   10-06-2015   ΕΩΣ   09-06-2016

ο απερχόμενος Ταμίας κ. Γρηγόρης Μπακάρας,  
παρουσίασε τον οικονομικό απολογισμό της ΠοΑσυ
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Το 25 συνέδριο συμπίπτει με 
την πιο κρίσιμη περίοδο για 
την πατρίδα μας και ειδικότε-

ρα με την αντιμετώπιση της οικονο-
μικής κρίσης. Παρακολουθούμε 
καθημερινά όλο αυτό το χρονικό 
διάστημα να συνθλίβονται εργασι-
ακά κεκτημένα, να συνθλίβονται 
πολίτες, Έλληνες, Ελληνίδες, οικο-
γένειες, δεν ξέρουμε αύριο αν μπο-
ρούμε να προσφέρουμε τη στοιχει-
ώδη μόρφωση στα παιδιά μας, δεν 
ξέρουμε αν μπορέσουμε να κρατή-
σουμε τα σπίτια μας, το μισθό μας, 
τα ασφαλιστικά μας κεκτημένα.

Και αποδείχτηκε το πιο απλό. Σε 
μια οικονομική κρίση τα συνδικάτα 
ήταν ανέτοιμα. Είχαν μείνει στην 
παλιά ωραία εποχή. Σε μια οικονο-
μική κρίση, οι συνδικαλιστές είχαν 
μείνει στο ότι κάποιοι είναι πρού-
χοντες εξουσίας. Αυτό είχε σαν απο-
τέλεσμα, τα συνδικάτα να μην μπο-
ρέσουν στοιχειωδώς να αντιμετω-
πίσουν αυτά που ερχόντουσαν.

Στο δικό μας συνδικάτο ήταν κά-
πως καλύτερα τα πράγματα. Όμως, 
αυτό δεν είναι λογικό, «οι άλλοι εί-
ναι πολύ χειρότεροι κι εμείς είμα-
στε λίγο χειρότεροι». Μίλησε ο συ-
νάδελφός μου νωρίτερα (ο Θεόφι-
λος ο αγαπητός) για το ΤΕΑΠΑΣΑ, 
ότι έχει καταστραφεί. Το ΤΕΑΠΑΣΑ 
ποιος το κατάστρεψε; Το ΔΣ διοι-
κείται από συνδικαλιστές. Την πλει-
οψηφία την έχουν οι συνδικαλι-
στές. Και βγήκαν οι αναλογιστικές 
μελέτες και δείξαν ότι λείπει το 50% 
των χρημάτων μας. Γιατί άραγε 
εμείς οι συνδικαλιστές τα κρύβου-
με; Επειδή αγωνιστήκαμε; Ή χάσα-
με το στόχο μας, που στόχος μας 
ήταν ο αστυφύλακας, ο αστυνομι-

κός; Μήπως μπήκαμε στη διαπλο-
κή και στη διαπραγμάτευση της 
κάθε εξουσίας; Κι εδώ δεν μιλάμε 
για ατομικό λάθος ή συμπαίγνιο, 
μιλάμε για αστυνομικό. Και δεν μι-
λάμε ότι εγώ δεν έχω ευθύνη κι όλοι 
οι υπόλοιποι έχουν. Διότι το κακό 
ξεκινάει από την καρδιά, από το 
Πρωτοβάθμιο. Αυτό που αύριο θα 
εκλέξει το καινούργιο προεδρείο 
της Ομοσπονδίας.

 Κι όλα αυτά συνέβαιναν σε μια 
δύσκολη, όχι εύκολη εποχή –διότι 
στην εύκολη εποχή δεν φαίνονται. 
Στην δύσκολη εποχή φάνηκε και 
μπήκε το ερώτημα γιατί φτιάχτηκε 
ο συνδικαλισμός; Για να διαπραγ-
ματεύομαι με την εξουσία ή για να 
πολεμάω την εξουσία; Γιατί φτιά-
χτηκε; Ας με λένε απρόβλεπτο τα 
πολιτικά κόμματα. Δεν με ενδιαφέ-
ρει. Αν θέλουν προβλέψιμους συν-
δικαλιστές να ακολουθήσετε όλοι. 
Τη μοίρα σας όμως εσείς θα την έχε-
τε χαράξει. Και λυπάμαι πολύ που 
βουλευτές παρεμβαίνουν στο συν-
δικαλισμό και στην διαδικασία. Και 
καλό είναι κύριε βουλευτά, σας σέ-
βομαι και σας αγαπώ, αλλά να ψη-
φίζετε καλύτερα γι’ αυτούς που 
αγαπάτε. Και όχι γι αυτούς που δια-
κονείτε.

Θα μας πείτε άραγε και θα χετε 
δίκιο όλοι, «κύριε Γερακαράκο, τι 
πρεσβεύετε;» Θα σας πούμε τις 
προτάσεις μας. Καθημερινά τις δη-
λώνουμε. Από το πιο απλό που πρέ-
πει να αλλάξει αύριο στην Ομο-
σπονδία. Ποιο είναι; Στήριξη στο 
Πρωτοβάθμιο και όχι μόνο οικονο-
μική αφαίμαξη. Πώς το κάνεις; 
Πρώτη πρόταση: Φτιάχνεις νομικό 
τμήμα και στηρίζεις το Πρωτοβάθ-

μιο, τους συναδέλφους που πάνε 
κατηγορούμενοι μόνο και μόνο 
επειδή σε κάποιον κάποιος μπορεί 
να μην άρεσε. Δεν μπορείς να παίρ-
νεις το χρήμα από το Πρωτοβάθμιο 
κι όταν συμβαίνει κάτι να του λες 
εσύ πλήρωσε για το συνάδελφο. 
Απλά μέτρα. Και στα μεγάλα. Διότι 
ακούγονται μεγάλα λόγια για κά-
ποιο βαθμολόγιο.

Συνάδελφοί μου, με όλη την αγά-
πη που είχα από μικρός για την 
αστυνομία και για το συνάδελφο, 
από το 1991 που μπήκα στην αστυ-
νομία, εργάστηκα για το συνάδελ-
φο. Θυμάμαι όταν υπηρετούσα στο 

ΑΤ στον Πειραιά. Είχαμε παντελο-
νάκι κι από πάνω πουκάμισο γιατί 
κανένας δεν μιλούσε για το ρατσι-
σμό κατά του αστυνομικού. Το που-
κάμισο το πολιτικό για να μην φαί-
νονται τα διακριτικά και για να μην 
ξέρει κανένας ότι είμαι αστυνομι-
κός. Πέρναγε το περιπολικό και μου 
΄λεγε «πού πας συνάδελφε» και του 
‘λεγα «σπίτι μου». Και μου ‘λεγε 
«μπες μέσα». 

Αυτό δεν πρέπει να χαθεί: Ότι εί-
μαστε συνάδελφοι και μετά οτιδή-
ποτε άλλο. 

Γι αυτό ό,τι λέμε, πρέπει να ξέ-
ρουμε γιατί το λέμε. Ποιος πίστευε 
από σας ότι σήμερα μπορεί να ανοί-
ξει ένα βαθμολόγιο που είναι κρί-
κος με μισθολόγιο; Θα σας δώσει 
κανένας λεφτά;

Ακούσατε όλοι τον κύριο Ρωμα-
νιά τι μας είπε. Απολύσεις. Και να 
πάμε εμείς στα 40 χρόνια να δε-
σμεύσουμε όλα τα παιδιά τα νέα και 
τους παλιούς, όσοι έχουνε μείνει 
στο Σώμα, σε ένα μισθολόγιο που θα 
μας πετσοκόψει. Γι’ αυτό εμείς τι 
λέμε για το μισθολόγιο. Δεν ζητάμε 
αυτή τη στιγμή που υπάρχει οικο-
νομική κρίση που απολύεται κό-
σμος που πεινάει κόσμος να μας 
δώσουν αύξηση. Πρώτα -πρώτα θα 
μας κατηγορήσει η ίδια η κοινωνία 
και δεύτερον δεν θα πάρουμε καμία 
αύξηση χωρίς να μας πετσοκόψουν. 
Αυτοί που θα πάρουν αύξηση είναι 
αυτοί που παίρνουν πάντοτε. Η Φυ-
σική Ηγεσία. Αυτοί θα πάρουν. Και 
το ξέρετε πολύ καλά. Τελευταία φο-
ρά που πήγαν στον Σταϊκούρα ζη-
τούσαν να ανοίξει η ψαλίδα.  Δεν 
μπορεί, 1200 ευρώ που παίρνει ο 
Αρχηγός, και να πάμε εμείς… –εκτός 

«φρονηΜΑ ςΤίς δοκίΜΑςίές»

«Γίνε εσύ η αλλαγή»
Με αυτοπεποίθηση και συνεργατική διάθεση για αλλαγές στη λειτουργία  
της Ομοσπονδίας, η ομιλία του Γρηγόρη Γερακαράκου. «Θα σας κάνω περήφανους», τόνισε

κι αν θεωρούμε εμείς, ότι είμαστε η 
ΠΟΑΞΙΑ.

Μια άλλη απλή πρόταση που 
έχουμε, είναι για τα Γενικά Συμβού-
λια. Τα Γενικά Συμβούλια, πρέπει να 
γίνονται τουλάχιστον δυο στην 
Αθήνα, που θα ‘ναι ορόσημο, με 
προτάσεις και θα ‘ναι εκεί και αυτοί 
για να μας απαντήσουν. Τα υπόλοι-
πα να γίνονται στην περιφέρεια. 
Σκουριές, Χαλκιδική. Δεν θα πρεπε 
να ναι εκεί ένα Γενικό Συμβούλιο κι 
όπου δεν μπορούσε να πάει μια μι-
κρή Ένωση να την πριμοδοτούσε 
οικονομικά η Ομοσπονδία για να 
πάει. Αυτός είναι ο ρόλος μας. Να 
στηρίξουμε τους συναδέλφους και 
τα Πρωτοβάθμια διότι η ύπαρξή 
τους τεκμηριώνει το Δευτεροβάθ-
μιο. Όπως και με τους παράνομους 
μετανάστες. Τα βλέπετε. Δεν θα 
‘πρεπε να είμαστε εκεί και με κινη-
τοποίηση να αναδείξουμε το θέμα;

Αυτά πρέπει να γίνουν την επό-
μενη μέρα άμεσα. Κι άλλες πολλές 
προτάσεις. Δεν θέλω να κουράσω 
πάρα πολύ. Μπορώ να πω πάρα 
πολλά.

 Εμείς, σαν ΕΚΑ, έχουμε ένα σύν-
θημα: δεν μπορεί κανένας ΚΑΙ ΔΕΝ 
ΔΙΚΑΙΟΥΤΑΙ να ζητάει καμία αλλα-
γή εάν δεν γίνει ο ίδιος η αλλαγή. 
Αυτό βάλτε το καλά στο μυαλό σας. 
Μη ζητάτε να αλλάξει κάτι αν εσείς 
οι ίδιοι δεν αρχίσετε να αλλάζετε. Κι 
αυτό που μπορώ να υποσχεθώ και 
θα το τηρήσω  στο έπακρο, αν μετά 
την εκλογική διαδικασία μου δώσε-
τε την τιμή να ηγηθώ σαν πρόεδρος 
της Ομοσπονδίας μαζί με όλους 
τους συνδυασμούς δίπλα μου - για-
τί ο πρόεδρος πρέπει να ναι πρόε-
δρος όλων. Ο πρόεδρος της Ομο-
σπονδία ή του Πρωτοβαθμίου θα 
πρέπει να είναι πρόεδρος όλων. Θα 
σας κάνω περήφανους, κι όποιος 
δεν είναι μαζί μας, του δίνω αυτήν 
την υπόσχεση: Θα αποδείξουμε ότι 
αυτός θα πει όταν κάνουμε την αλ-
λαγή: «εγώ το μετάνιωσα που δεν 
ήμουν εκεί όταν ψηφιζόταν αυτή 
η αλλαγή». 
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έρΓΑςίές 25ου πΑνέΛΛΑδίκοΥ ςΥνέδρίοΥ

Συναδέλφισσα, συνάδελφε Σύ-
νεδρε του 25ου  συνεδρίου  
μας. Όπως όλοι γνωρίζετε, το 

παρόν συνέδριό μας, εκτός του 
απολογιστικού του, χαρακτήρα θα 
είναι και το συνέδριο εκείνο,  που 
μέσα από τις εργασίες του θα εκλέ-
ξει  τη νέα διοίκηση της Ομοσπον-
δίας μας, μιας και η παρούσα ολο-
κλήρωσε τον ιστορικό της κύκλο. 

Ομολογουμένως τα ζητήματα 
που πρόεκυψαν στην παρούσα θη-
τεία της Ομοσπονδίας κάθε  άλλο 
παρά βατά, θα μπορούσαν να χα-
ρακτηριστούν και θα ήμασταν άδι-
κοι, αν δεν καταλογίζαμε τουλάχι-
στον καταβολή προσπάθειας για 
την επίλυσή τους.

 Όμως συναδέλφισσα, συνάδελ-
φε,  ουδείς μας μπορεί να εγγυηθεί 
ότι τα προβλήματα που μελλοντι-
κά θα ανακύψουν,  δεν θα έχουν 
παρόμοιο βαθμό δυσκολίας και 
ενδεχομένως και μεγαλύτερο. Συ-
νεπώς, οι δύσκολοι καιροί που δια-
νύουμε δεν μας επιτρέπουν πλέ-
ον,  να αρκεστούμε μόνο στην προ-
σπάθεια, αλλά σαφέστατα, θα πρέ-
πει, να εστιάσουμε στην 
αποτελεσματικότητα.

ΚΑΙ ΒΕΒΑΙΩΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΙΣΣΕΣ, 
ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ, ΟΤΑΝ ΜΙΛΑΜΕ 
ΓΙΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ ΣΙ-
ΓΟΥΡΑ ΔΕΝ ΕΝΝΟΟΥΜΕ  την δια-
πίστωση των προβλημάτων και 

την αποτύπωσή τους, σε καλουπω-
μένες ανακοινώσεις, οι οποίες και 
έχουν κουράσει και είναι πασιφα-
νές ότι και αναχρονιστικές  είναι,  
αλλά και αναποτελεσματικές . 
Ο  διαπιστωτικός συνδικαλισμός 
στην ΕΛ.ΑΣ. αποδείχτηκε περίτρα-
να  ότι δεν μπόρεσε να δημιουργή-
σει «ιδρώτα στο αυτί κανενός».

 Αυτό το συνέδριο θα πρέπει,  σε 
μεγάλο βαθμό, να εκπέμψει συ-
γκεκριμένο μήνυμα: ΝΕΑ ΠΡΟΣΩ-
ΠΑ ΜΕ ΝΕΕΣ ΙΔΕΕΣ, ΜΕ ΝΕΟ 
ΗΘΟΣ ΠΟΥ ΜΕ ΑΝΑΣΥΓΚΡΟΤΗ-
ΜΕΝΗ ΤΗΝ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΗ ΤΟΥ 
ΙΣΧΥ, με αλληλεγγύη και τιθασεύ-
οντας παραγοντισμούς , να εφεύ-
ρουν  νέους τρόπους δράσης και 
διεκδίκησης. Και για να συμβεί αυ-
τό, υποχρεωτικά θα πρέπει να 
προβούμε σε συλλογική σχεδίαση 
των προοπτικών και των στόχων 
μας.

Δεν έχουμε περιθώρια για άλλα 
πειράματα. Δεν έχουμε δυνατότη-
τα να περιμένουμε ακόμη λίγο. 
Ήρθε η ώρα να υπηρετήσουμε τα 
οράματα, τους στόχους και όχι 
τους αρχηγούς, τα ονόματα και 
τους ομαδάρχες. Ήρθε η ώρα να 
υπηρετήσουμε το όραμα  της ανα-
βαθμισμένης εκπαίδευσής μας, 
της αναγνώρισης των σπουδών 
μας, το όραμα ενός δικαιότερου 
βαθμολογίου, ειδικότερα  για τους 

χαμηλόβαθμους της ΕΛ.ΑΣ., ενός  
σύγχρονου και αναβαπτισμένου 
καθηκοντολογίου και πειθαρχικού 
δικαίου, που δεν θα μετακυλύει 
μονίμως τις ευθύνες στην «κα-
μπούρα του χαμηλόβαθμου.

Ήρθε η ώρα, να απαιτήσουμε 
από την πολιτεία να αποδείξει 
εμπράκτως την αναγνώριση του 

έργου μας, μέσα από νομοθετήμα-
τα και όχι με δήθεν φιλικά χτυπή-
ματα στην πλάτη. Με θέσπιση αυ-
στηρών κριτηρίων για την υποχρέ-
ωσή της, στην εξασφάλιση υλικο-
τεχνικού εξοπλισμού κατά την 
ενάσκηση των καθηκόντων μας, 
που θα προστατεύει την ζωή και 
την σωματική  μας ακεραιότητα. 
Ήρθε η ώρα η Πολιτεία να απο-
φανθεί  ξεκάθαρα, εν τέλει, αν θε-
ώρει το επάγγελμά μας επικίνδυνο 
και ανθυγιεινό. Ήρθε η ώρα της 
απαίτησης  για την οριστική και 
καθολική απαλλαγή  μας, από τα 
πάρεργα που έχουν κατακλύσει 
τον οργανισμό μας, για το κλείσιμο 
«των παραθύρων», όσον αφορά 
των Κώδικα μεταθέσεων για την 
δημιουργία προοπτικής στους 
εγκλωβισμένους, εκτός του τόπου 
συμφερόντων, συναδέλφους μας.

Όλα τα παραπάνω φυσικά δεν 
εμπεριέχουν ουδένα  δημοσιονο-
μικό κόστος κι όμως μέχρι και σή-
μερα  η υλοποίησή τους βρίσκεται 
σε στάδιο «θεωρητικής αναζήτη-
σης».

Η νέα διοίκηση που θα προκύ-
ψει, δεν έχει περιθώρια ολιγωρίας , 
αλληλέγγυα  θα πρέπει να συνεχί-
σει το έργο της, απαλλαγμένη από 
προσωπικές φιλοδοξίες και κυρί-
ως  με συλλογική σχεδίαση των 
προοπτικών και των στόχων της. 

Και βεβαίως, όλα τα παραπάνω θα 
πρέπει να λάβουν χώρα μέσα από 
το πρίσμα της απόλυτης διαφάνει-
ας και ενημέρωσης.

Στην σημερινή κοινωνία της 
πληροφόρησης, είναι αδιανόητο 
να μην παρέχεται απόλυτη  ενημέ-
ρωση στον συνάδελφό μας, πολλώ 
δε μάλλον, στον εκλεγμένο εκπρό-
σωπό του, για το κάθε λεπτό, για 
την κάθε στιγμή δράσης της διοί-
κησης της Ομοσπονδίας μας.

Η δημιουργία ηλεκτρονικής 
πλατφόρμας  από πλευράς Ομο-
σπονδίας, που θα δίνει την δυνατό-
τητα, στον κάθε συνάδελφο να 
λαμβάνει έγκυρη και έγκαιρη  
πληροφόρηση, αλλά και να αντλεί  
γνώσεις που άπτονται των αρμοδι-
οτήτων του, δεν  αποτελεί πρότα-
ση, αλλά επιβεβλημένη ανάγκη.

Χωρίς φωνές  και οπαδισμούς 
με απόλυτο σεβασμό και εκτίμηση 
στους συναδέλφους μας, ως μέλος 
της παρέας της Σ.Α.Σ., διαβεβαιώ-
νουμε ότι έχουμε την θέληση να 
παλέψουμε για τα δίκαια αιτήματά 
μας.

Συναδέλφισσα  - συνάδελφε, σε 
καλούμε να εμπιστευτείς το νεότε-
ρο, αυτό που έρχεται. Αυτό που 
έχει τη διάθεση να διεκδικήσει και 
την ικανότητα να εκφράσει  τις 
ανησυχίες μας. Καλή συνέχεια στις 
εργασίες μας.

Συνάδελφοι, Σας καλωσορίζω  
στο 25ο εκλογοαπολογιστικό 
συνέδριο της Πανελλήνιας 

Ομοσπονδίας Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων.

Εύχομαι κάθε επιτυχία σε όλους 
τους ικανούς, που διεκδικούν την 
ψήφο σας, προκειμένου να εκλε-
γούν και να συνεισφέρουν στον 
αγώνα για καλύτερες συνθήκες 
εργασίας των συναδέλφων μας.

Το τελευταίο διάστημα άκουσα 
και διάβασα θέσεις  υποψηφίων κα-
θώς και τις τοποθετήσεις τους, για 
τάχα κάτι νέο στο συνδικαλιστικό 
μας κίνημα, δεν διάβασα πουθενά 
όμως με ποιο τρόπο  θα το κάνουν 
αυτό.

Ξέρετε, τα λόγια είναι πολύ εύ-
κολα. Εκεί που δυσκολεύει η κατά-
σταση είναι όταν πρέπει αυτά τα 
λόγια να γίνουν πράξεις ή αυτές οι 
πράξεις να οδηγήσουν στο επιθυ-
μητό αποτέλεσμα.

Διάβασα  πολλά  για  συνδικαλι-

σμό των ανακοινώσεων, για συνδι-
καλισμό των διαπιστώσεων, για 
ιντερνετικό συνδικαλισμό και άλ-
λες πρακτικές που για πολλούς 
δεν οδήγησαν ή που δεν μπορούν 
να οδηγήσουν το συνδικαλιστικό 
κίνημα στο επιθυμητό αποτέλε-
σμα. Αλλά, δεν άκουσα κανέναν να 
καταδεικνύει τον ιδανικό τρόπο με 
τον οποίο θα φτάσουμε σε αυτό το 
αποτέλεσμα, ή τι ακριβώς αυτός 
θα πράξει όταν εκλεγεί.

Φυσικά τέτοιες συμπεριφορές 
έχω συναντήσει και συναντώ κα-
θημερινά στον υπηρεσιακό τομέα 
και όχι μόνο, όταν διαπιστώνω ότι 
κάποιοι αυτοχρίζονται   μόνοι ικα-
νοί, κρίνοντας τους πάντες και τα 
πάντα, όταν όμως έρχεται η στιγμή 
να διαχειρισθούν οι ίδιοι τα πράγ-
ματα αποτυγχάνουν παταγωδώς.

Θα πρότεινα λοιπόν σε όλους 
αυτούς τους συνδικαλιστικούς μέ-
ντορες, αντί να διεκδικήσουν την 
ψήφο σας να δημιουργήσουν σχο-

λή συνδικαλισμού και να διδάξουν 
σε αυτή, προκειμένου να μάθουν 
και σε εμάς τους υπόλοιπους πώς 
να κάνουμε συνδικαλισμό, αλλά 

φυσικά πριν μπουν στην διαδικα-
σία αυτή, να μας πουν τι έχουν πε-
τύχει μέχρι αυτή τη στιγμή συνδι-
καλιστικά, από όποια θέση και αν 
δραστηριοποιήθηκαν, τι πέτυχαν 
για τις Υπηρεσίες τους, τις Ενώ-
σεις τους αλλά και στο συνδικαλι-
στικό κίνημα γενικότερα. 

Γιατί δεν κρινόμαστε από τα λό-
για αλλά από τις πράξεις.

Η συνδικαλιστική ενέργεια αρ-
χίζει με την διαπίστωση του προ-
βλήματος, την δημοσιοποίησή του, 
την ανακοίνωση για την ενημέρω-
ση των συναδέλφων, τις ενέργειες 
και προτάσεις για την επίλυσή 
τους και φυσικά την διαμαρτυρία 
σε περίπτωση μη συμμόρφωσης.     

Φυσικά, το πρόβλημα υφίσταται 
όταν η συνδικαλιστική ενέργεια 
περιορίζεται μόνο και μόνο σε μια 
από τις παραπάνω ενέργειες, στην 
διαπίστωση ή στην ανακοίνωση ή 
στην δημοσιοποίηση ή στη στείρα 
πρόταση αντίστοιχα

Η Ιστορία έχει δείξει ότι τις πε-
ρισσότερες φορές τα μεγάλα λόγια  
δεν εναρμονίζονται με την ικανό-
τητα για πράξεις, το αντίθετο μάλι-
στα.  

Στηρίξτε, λοιπόν, αυτούς που 
λειτούργησαν και λειτουργούν 
συνδικαλιστικά, κάνοντας έργο 
από όποιο μετερίζι και να διαχει-
ρίσθηκαν τα πράγματα και όχι αυ-
τούς που εμμένουν στα μεγάλα λό-
για. 

Αυτούς που εκπροσωπούν πραγ-
ματικά κάτι νέο και όχι αυτούς 
που απλά το διαφημίζουν ενώ 
στην πραγματικότητα ελέγχονται 
και καθοδηγούνται από το παλιό 
και παρωχημένο 

Στηρίξτε τους ικανούς και αυ-
τούς που δεν έχουν δεσμεύσεις ή 
ομφάλιους λώρους με όσους τυ-
χόν  επιθυμούν να συνεχίζουν να 
ελέγχουν την Ομοσπονδία μας και 
το συνδικαλιστικό κίνημα.

 Ευχαριστώ…  

ΜέΛος  Αν.Α.ς.Α. - ς.Α.ς.   ΧρηςΤος ςΥνδρέΒέΛης

Πώς θέλουμε τη νέα ΠΟΑΣΥ

προέδρος έΑΥ ν/ΑΤΤίκης ΓίΩρΓος κΑΛΛίΑκΜΑνης

«Να μάθουν και σε εμάς πώς  
να κάνουμε συνδικαλισμό…»
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ΨηφίςΜΑ 25ου 
ςΥνέδρίοΥ 
Οι σύνεδροι καθόρισαν το διεκδικητικό 
πλαίσιο της ΠΟΑΣυ για τα επόμενα χρό-
νια, γνωρίζοντας ότι συνεχίζεται απα-
ραδέκτως η υποχρηματοδότηση της 
πολιτικής στον τομέα της δημόσιας τά-
ξης και ασφάλειας

ΤΑ ΘέςΜίκΑ ΑίΤηΜΑΤΑ

1.Αναθεώρηση του άρθρου 23 του Συ-
ντάγματος και απάλειψη του απόλυτου 

περιορισμού για το δικαίωμα της απεργίας 
στους Αστυνομικούς. Η Ελληνική Αστυνο-
μία διέπεται από ειδικούς νόμους και κα-
νονισμούς λειτουργίας, ως πολιτικό και όχι 
στρατιωτικό σώμα. Διεκδικούμε τον εκδη-
μοκρατισμό του θεσμικού πλαισίου λει-
τουργίας της Ελληνικής Αστυνομίας, επα-
γρυπνούμε για να μην περάσουν οι οπισθο-
δρομικές προτάσεις της τρόικας, αναφορι-
κά με τον βασικό συνδικαλιστικό νόμο 
1264/82 που διέπει ολόκληρο το συνδικαλι-
στικό κίνημα της Χώρας.

2.Αναγνώριση της επικινδυνότητας του 
επαγγέλματος και θωράκιση του λει-

τουργήματός μας με την έμπρακτη διασφά-
λιση της αβλαβούς για το αστυνομικό προ-
σωπικό εκτέλεσης των καθηκόντων του.

Η απαρέγκλιτη εφαρμογή του Π.Δ. 
45/2008 περί Υγιεινής και Ασφάλειας πρέ-
πει να γίνει καθημερινή υπόθεση του Σώ-
ματος με αυτοψίες και ελέγχους αλλά και 
του συνδικαλιστικού μας κινήματος με 
δράσεις και παραστάσεις διαμαρτυρίας 
όταν τα κακώς κείμενα δεν διορθώνονται. 
Το συνεχιζόμενο φαινόμενο των απωλειών 
συναδέλφων μας, δεν τιμά κανέναν μας. Η 
πολιτεία οφείλει να αναλάβει τις ευθύνες 
της, αναβαθμίζοντας την ιατρική περίθαλ-
ψη του αστυνομικού προσωπικού με προ-
σλήψεις ιατρών διαφόρων ειδικοτήτων και 
ψυχολόγων στα υπηρεσιακά ιατρεία, με 
προσλήψεις Ιατρών εργασίας στις Υπηρε-
σίες κλπ.

3.Άρση της μνημονιακής δέσμευσης για 
«πάγωμα» των προσλήψεων στην 

Αστυνομική Ακαδημία έως το 2016 και άμε-
ση λειτουργία των Σχολών με τους ήδη επι-
τυχόντες. Προκήρυξη θέσεων εισαγωγής 
στην Ελληνική Αστυνομία, ανάλογα με τις 
ανάγκες του Σώματος και με μοναδικό τρό-
πο εισαγωγής στις Σχολές της Ελληνικής 
Αστυνομίας, το θεσμό των πανελλαδικών 
εξετάσεων του Υπουργείου Παιδείας.

Άμεση αποκατάσταση της λειτουργίας 
της Αστυνομικής Σχολής της Ξάνθης όπως 
τούτο πραγματοποιήθηκε με την Σχολή 
Αστυφυλάκων Κομοτηνής, με την άμεση 
μεταφορά σε άλλο χώρο των κρατουμένων, 
παρανόμων μεταναστών και λειτουργία 
των Σχολών, ως Ανώτερων Εκπαιδευτικών 
Ιδρυμάτων.

4.Μεταρρύθμιση της Ελληνικής Αστυνο-
μίας, ως προϊόν ουσιαστικού διαλόγου 

με τους συνδικαλιστικούς, επιστημονικούς 
και κοινωνικούς φορείς -αλλά και μέσω 
της ουσιαστικής συμβολής μιας διακομμα-
τικής επιτροπής του Ελληνικού Κοινοβου-
λίου- που θα περιλαμβάνει:
α)Αναδιάρθρωση Υπηρεσιών – με όρους 

κοινωνίας και όχι με όρους μνημονίου 
και που θα επαναφέρει τις 6.700 οργανι-
κές θέσεις που καταργήθηκαν με τον νό-
μο 4249/14, χωρίς κριτήριο εντοπιότητας.

β)Αναβάθμιση – Επανακαθορισμό του συ-
στήματος εκπαίδευσης –μετεκπαίδευ-

σης, εξειδίκευσης και δια βίου εκπαίδευ-
σης. Διαβάθμιση – αντιστοίχιση των Σχο-
λών της ΕΛ.ΑΣ. με Α.Ε.Ι.-Τ.Ε.Ι. και ίδρυση 
Αστυνομικού Πανεπιστημίου. Αναβάθμι-
ση της εκπαίδευσης των Δοκίμων των 
Σχολών της ΕΛ.ΑΣ., ώστε να παρέχεται 
ουσιαστική εκπαίδευση, με κύριο προσα-
νατολισμό την πλήρη επαγγελματική 
κατάρτισή τους και όχι να χρησιμοποιού-
νται για εκτέλεση πραγματικής υπηρεσί-
ας, με μισθό κατά πολύ μικρότερο ακόμα 
και από αυτού του ανειδίκευτου εργάτη. 
Αναπροσαρμογή του περιεχομένου της 
εκπαίδευσης στις σύγχρονες αστυνομι-
κές ανάγκες και διαφανές σύστημα αξι-
ολόγησης της εκπαιδευτικής διαδικασί-
ας, όπως π.χ. άρση της στέρησης του δι-
καιώματος αναβαθμολόγησης των γρα-
πτών. Εισαγωγή μαθήματος στοιχείων 
συνδικαλιστικής ιστορίας, οργάνωσης 
και λειτουργίας.

γ)Αναθεώρηση ισχύοντος συστήματος κρί-
σεων-προαγωγών, επιλογή αρχηγού με 
διαφανή κριτήρια από κοινοβουλευτική 
επιτροπή και υπηρεσιακή εξέλιξη των 
Αστυνομικών με ένα αξιοκρατικό, αδιά-
βλητο και δίκαιο σύστημα. Συμμετοχή 
εκπροσώπων των συνδικαλιστικών ορ-
γανώσεων σε όλα τα συμβούλια που αφο-
ρούν το αστυνομικό προσωπικό.

δ)Επαναπροσδιορισμό του ρόλου της Ελλη-
νικής Αστυνομίας και απαλλαγή αυτής 
από τα ξένα προς την αποστολή της έργα. 
Εξορθολογισμός της λειτουργίας και των 
προτεραιοτήτων των Υπηρεσιών και 

«φρονηΜΑ ςΤίς δοκίΜΑςίές»

Παρουσιάζοντας τον τρίτο κατά σειράν 
Διοικητικό Απολογισμό του απερχόμε-
νου Διοικητικού Συμβουλίου, ο απερ-

χόμενος γενικός γραμματέας κ. Παναγιώτης 
λάζος, τόνισε ότι το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα, εργάστηκε σε συνθήκες πρωτόγνωρης για 
την χώρα μας οικονομικής κρίσης (το συνέδριο 
διεξαγόταν άλλωστε ενώ ήταν σε εξέλιξη η 
έκτακτη σύνοδος κορυφής, για 
το μέλλον της χώρας).

Αφού παρέπεμψε στις ειδι-
κές εκδόσεις όπου είναι λε-
πτομερώς αποτυπωμένος ο 
συνολικός απολογισμός της 
τριετίας 2012 - 2015, τόνισε ότι 
«το παλιό πολιτικό σύστημα 
κατέρρευσε, οι εθνικές εκλο-
γές της 25ης Ιανουαρίου 2015, 
έφεραν την ανατροπή στο πο-
λιτικό σκηνικό, η χώρα ασφυ-
κτιά οικονομικά στη μέγγενη 
των δανειστών, τα Ταμεία στε-
ρεύουν και οι δημόσιες υπηρε-
σίες, συμπεριλαμβανομένης 
της Ελληνικής Αστυνομίας, βι-
ώνουν την πιο άσχημη περίο-
δο της σύγχρονης ιστορίας τους.

Μέσα σε αυτό το κλίμα και με αδιαμφισβή-
τητες τις δυσκολίες που αντιμετωπίζουν αστυ-
νομικές υπηρεσίες και ανθρώπινο δυναμικό, 
το συνδικαλιστικό μας κίνημα συνέχισε να 
αγωνίζεται για την επίλυση με κάθε τρόπο, μι-
κρών και μεγάλων προβλημάτων. Η νέα κυ-
βέρνηση υποσχέθηκε πολλά και είναι κι αυτή 
πλέον ενώπιον των ιστορικών της ευθυνών, 
όπως όλοι μας».

Συνοψίζοντας τα θετικά στοιχεία της 
συνδικαλιστικής δράσης, αναφέρθηκε στις 
κινητοποιήσεις και στους δικαστικούς 
αγώνες για την αποκατάσταση των μισθο-
λογικών αδικιών. να μη λησμονούμε το 
συνολικό πρόστιμο των 200.000 ευρώ που 
επέβαλε στο υπουργείο Οικονομικών το 
ΣτΕ, εγκαλώντας το για μη συμμόρφωση 
στις αποφάσεις με τις οποίες δικαιώθηκαν 
όλες οι Ομοσπονδίες των ενστόλων που εί-
χαν προσφύγει σε αυτό.

Επιπλέον, αγωνιστήκαμε: για την εξαίρεσή 
μας από περικοπές που είχαν ήδη ψηφιστεί επί 
Α. Σαμαρά, για να ισχύσουν το 2014, για την 
αποζημίωση ύψους 500 ευρώ, για τη συνέχιση 
της αποζημίωσης της νυχτερινής απασχόλη-
σης, για τα εκτός έδρας, για την καθιέρωση πό-
ρων υπέρ των ασφαλιστικών ταμείων, για την 
εκλογική αποζημίωση (200 ευρώ) που είχε κα-
ταργηθεί και την επαναθεσπίσαμε κλπ.

Να σημειώσουμε επίσης, ότι άξια μνείας εί-
ναι η μάχη που δώσαμε για το ΤΕΑΠΑΣΑ, οι αρ-
μοδιότητες του οποίου μεταφέρθηκαν από το 
υπουργείο Εργασίας  στο υπουργείο Δημοσίας 
Τάξεως και Προστασίας του Πολίτη, αν και 
υπήρξε στη συνέχεια υπαναχώρηση της κυ-
βέρνησης, και δικός μας νέος γύρος κινητοποι-
ήσεων. Αγωνιστήκαμε επίσης, ώστε ο τρόπος 
υπολογισμού των εφ’ άπαξ παροχών  των πα-
λαιών ασφαλισμένων, η βιωσιμότητα του τα-

μείου μας, αλλά και η εξασφάλιση αποθεματι-
κών για τους νεώτερους συναδέλφους  να είναι 
πλέον υπόθεσή μας και να κρατάμε τις τύχες 
στα χέρια μας.

Ειδικές αναφορές έκανε ο κ. Λάζος και στην 
αιφνιδιαστική «επιστράτευση» των 1.881 αστυ-
νομικών από 21 νομούς της Βόρειας και Κε-
ντρικής Ελλάδας στη Θράκη για το μετανα-

στευτικό και τον  αγώνα που 
δώσαμε για να μη νιώθει ο 
συνάδελφος ανυπεράσπιστος 
στις όποιες αποφάσεις της δι-
οίκησης (χορηγήθηκε αποζη-
μίωση από 500 σε 880 ευρώ), 
αλλά και στο φιάσκο της ανα-
διάρθρωσης των υπηρεσιών 
και τον αγώνα που κάναμε 
για να μην εφαρμοστεί το νο-
μοσχέδιο Δένδια. 

Δώσαμε, επίσης, αγώνα για 
την αναβάθμιση της εκπαί-
δευσης και το σύστημα εισα-
γωγής στις Αστυνομικές Σχο-
λές μέσω των πανελληνίων 
εξετάσεων, για να μη μετα-
τραπούν οι Σχολές σε φυλα-

κές. Πετύχαμε, με νομοθέτημα του υπουργείου 
Δικαιοσύνης την εξαίρεση από την υποχρέωση 
καταβολής παραβόλου 100 ευρώ για την υπο-
βολή έγκλησης εκ μέρους παθόντων Αστυνο-
μικών κατά την άσκηση των καθηκόντων τους, 
όσο και την εξαίρεση εφαρμογής αυτόφωρης 
διαδικασίας σε βάρος Αστυνομικών για κατ’ 
έγκληση διωκόμενα αδικήματα που φέρεται 
ότι διαπράχθηκαν κατά την άσκηση των καθη-
κόντων του, διάταξης, που αγωνιζόμαστε να 
βελτιωθεί περαιτέρω. Αποτέλεσμα του αγώνα 
μας ήταν και η διασφάλιση των οδοιπορικών 
παρελθόντων ετών, η καθιέρωση αστυνομικών 
φαρμακείων, η θεσμοθέτηση Συνηγόρου του 
Αστυνομικού (έστω και με την ελλιπή του διά-
σταση), η υποχρέωση της διοίκησης για την 
ανακοίνωση της υπηρεσίας σε εβδομαδιαία 
βάση. Το αστυνομικό προσωπικό εντάχθηκε 
στις ομάδες κλειστού πληθυσμού και αυξημέ-
νου κινδύνου και ως εκ τούτου ο εμβολιασμός 
του δύναται να γίνεται μέσω του ασφαλιστικού 
του φορέα. Υπεγράφη Υπουργική Απόφαση με 
την οποία αντιμετωπίστηκε θετικά το πρόβλη-
μα με τις δαπάνες διανυκτέρευσης αστυνομι-
κών σε αστυνομικές επιχειρήσεις ευρείας κλί-
μακας, έγιναν πάμπολλες παρεμβάσεις για τη 
λήψη μέτρων  υγιεινής και ασφάλειας και πιέ-
ζουμε για την θεσμοθέτηση και του Ιατρού ερ-
γασίας. Ειδική αναφορά έκανε στους συνήθεις 
αμφισβητίες της ΠΟΑΣΥ, τονίζοντας ότι εχθρός 
του καλού είναι το καλύτερο και σε αυτήν την 
προσπάθεια όλοι οφείλουμε να συμβάλουμε. 
Είμαστε εδώ παρόντες στις επάλξεις του αγώ-
να, με πλήρη συνείδηση των ευθυνών και των 
δυσκολιών του ρόλου μας. Συνεχίζουμε να δί-
νουμε τις μάχες που απαιτούνται για να μην 
υπάρξουν άλλες ακυρώσεις των κατακτήσεών 
μας σε θεσμικό και οικονομικό επίπεδο, αλλά 
και για να αποκτήσουμε ξανά όσα μας αφαίρε-
σαν βίαια και ετσιθελικά.

να μην υποτιμούμε  
αυτά που πετύχαμε
Ο απερχόμενος γραμματέας κ. Π. Λάζος, τόνισε ότι  
αγωνιστήκαμε σε συνθήκες πρωτόγνωρης οικονομικής κρίσης
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εναρμόνισή τους με τις πραγματικές και 
ουσιαστικές ανάγκες των μάχιμων Αστυ-
νομικών για την αντιμετώπιση της 
εγκληματικότητας, την πάταξη της γρα-
φειοκρατίας και την εξάλειψη της νοο-
τροπίας του «μεταθέτειν την ευθύνη αλ-
λού», που αλλοιώνει και φαλκιδεύει την 
κύρια αποστολή του Σώματος. Ουσιαστι-
κός κοινοβουλευτικός έλεγχος των δρα-
στηριοτήτων των αστυνομικών υπηρεσι-
ών ώστε να αρθούν οι καχυποψίες, να 
περιοριστούν οι εξωθεσμικές παρεμβά-
σεις και να αποκτήσει το αστυνομικό οι-
κοδόμημα τη θέση που του αξίζει στις 
συνειδήσεις των συμπολιτών μας.

ε)Λογοδοσία της διοίκησης και θέσπιση 
πειθαρχικών μέτρων σε περίπτωση αυ-
θαιρεσίας εκείνων που έχουν την ευθύνη 
αλλά δεν εφαρμόζουν τη νομοθεσία και 
τους κανονισμούς (υγιεινή και ασφάλεια 
του αστυνομικού προσωπικού, έκδοση 
υπηρεσίας σε εβδομαδιαία βάση κλπ). Ο 
νέος θεσμός του Συνηγόρου του Αστυνο-
μικού πρέπει να αναβαθμιστεί και προς 
αυτήν την κατεύθυνση.

5.Αναμόρφωση του Κώδικα Μεταθέσε-
ων, ώστε να αντιμετωπιστεί η «επιτη-

δειότητα», κλείνοντας τα «παραθυράκια» 
ορισμένων διατάξεων. Να απαλειφθούν οι 
διακρίσεις, να διασφαλιστεί η αντικειμενι-
κότητα και η δικαιοσύνη του θεσμικού 
πλαισίου κατά την εφαρμογή του και να 
εξασφαλιστεί η προοπτική μετακίνησης 
στον τόπο συμφερόντων, για το σύνολο του 
αστυνομικού προσωπικού.

6.Χαιρετίζουμε την επανασύσταση της 
Δημοτικής Αστυνομίας και καλούμε 

την Κυβέρνηση να στηρίξει εμπράκτως το 
διακριτό ρόλο και τις αρμοδιότητες που κα-
λείται να αναλάβει με την αφαίρεση των 
καθηκόντων της που προστέθηκαν στην 
Ελληνική Αστυνομία αλλά και την αφαίρε-
ση κάθε επιπρόσθετου έργου που δεν της 
αναλογεί.

7.Άμεση αντιμετώπιση των προβλημά-
των στα Κέντρα κράτησης παράνομων 

μεταναστών και σε ό,τι αφορά τις συνεχείς 
μετακινήσεις του προσωπικού και την 
ασφαλή φύλαξή τους. Ενίσχυση και θωρά-
κιση των συνόρων με σύγχρονα υλικοτε-
χνικά μέσα και εξοπλισμό υπό το πρίσμα 
μιας αποφασιστικής για το θέμα εξωτερι-
κής πολιτικής. Αναθεώρηση των Συνθηκών 
του Δουβλίνου, που έχουν μετατρέψει τη 
Χώρα μας σε «αποθήκη ψυχών». Όχι αστυ-
νομικά κρατητήρια – φυλακές. Σεβασμός 
των ανθρωπινών δικαιωμάτων των κρα-
τουμένων με την:

 άμεση εξάλειψη του ανεπίτρεπτου φαι-
νομένου της μακροχρόνιας κράτησης κρα-
τουμένων στα αστυνομικά κρατητήρια. 
Απαρέγκλιτη εφαρμογή των σχετικών κα-
νονισμών και διαταγμάτων.

 άμεση εξάλειψη της κράτησης υπεράριθ-
μων κρατουμένων στα αστυνομικά κρατη-
τήρια και αντιστοίχισή τους με την προβλε-
πόμενη χωρητικότητα του εκάστοτε χώρου 
κράτησης.

 άμεση εξάλειψη του φαινομένου κρατη-
τηρίων που δεν πληρούν τους ασφαλείς 

όρους κράτησης και όρους υγιεινής, σύμ-
φωνα με τους κανονισμούς.

8.Θέσπιση ενός σύγχρονου βαθμολογί-
ου για το αστυνομικό προσωπικό. Άμε-

ση ρύθμιση της αδικίας (ώστε να σταματή-
σει η ταλαιπωρία και η επιβάρυνση για δι-
καίωση μέσω δικαστικών προσφυγών) που 
υφίστανται Ανθυπαστυνόμοι με προαγω-
γές νεοτέρων τους στο βαθμό του Υπαστυ-
νόμου Β΄.

9.Εντατικοποίηση και αύξηση των σεμι-
ναρίων αυτοάμυνας-αυτοπροστασίας, 

ειδικά σε ό,τι αφορά την ερμηνεία και πρα-
κτική εφαρμογή του Νόμου 3169/2003 
«Οπλοφορία, χρήση πυροβόλων όπλων από 
Αστυνομικούς, εκπαίδευσή τους σε αυτά και 
άλλες διατάξεις» και ίδρυση- λειτουργία των 
επιβαλλόμενων απ' αυτόν σκοπευτηρίων, σε 
κάθε έδρα Αστυνομικής Διεύθυνσης, πα-
ράλληλα με την εμπέδωση των διατάξεων 
του νέου αυτού νομικού πλαισίου σ' ό,τι 
αφορά τη χρήση των όπλων.

10.Διασφάλιση των μεταγωγών σύμ-
φωνα με τους κανονισμούς και ιδι-

αίτερα αυτών που πραγματοποιούνται από 
και προς τις νησιωτικές περιοχές. Άμεση 
εξάλειψη των οξύτατων προβλημάτων των 
μεταγωγών αυτών με την πρόβλεψη ασφα-
λών χώρων κράτησης στα επιβατικά πλοία 
και την υλοποίησηεφαρμογή των κανόνων 
για τη διασφάλιση των συνοδών Αστυνομι-
κών.

11.Άμεση κοστολόγηση της μετακίνη-
σης αστυνομικών δυνάμεων για 

αθλητικά ή άλλα μέτρα και δημόσια ανάρ-

τηση του κόστους στο πρόγραμμα «Διαύ-
γεια», ώστε να σταματήσει η άμετρη κατα-
σπατάληση δυνάμεων σ' αυτόν τον τομέα. 
Σ' ό,τι αφορά τις αθλητικές συναντήσεις, 
μετακύλιση αυτού του κόστους στις ιδιωτι-
κές εταιρείες των εμπόρων του αθλητι-
σμού.

12.Αναμόρφωση του κανονισμού στο-
λής, σύμφωνα με τις ανάγκες του 

μάχιμου προσωπικού, ώστε ανάλογα με το 
είδος της εκτελούμενης υπηρεσίας και των 
καιρικών συνθηκών, να καταστεί αυτή πε-
ρισσότερο πρακτική, εύχρηστη και λει-
τουργική προς όφελος του παραγόμενου 
έργου.

13.Κατάργηση της διαδικασίας των ει-
δικών εκλογικών καταλόγων στην 

άσκηση του εκλογικού δικαιώματος του 
αστυνομικού προσωπικού στις βουλευτι-
κές και αυτοδιοικητικές εκλογές.

14.Δημιουργία Λεσχών Εστίασης σε κε-
ντρικές υπηρεσίες και σε όλες τις 

έδρες των Γ.Α.Δ.Π. Επέκταση των ήδη 
υπαρχόντων ιδίως για την σίτιση νέων συ-
ναδέλφων που οι μηνιαίες αποδοχές τους 
είναι πενιχρές και δεν επαρκούν ούτε για 
τα αυτονόητα.

ΤΑ οίκονοΜίκΑ ΑίΤηΜΑΤΑ

1.Απαιτούμε άμεση και πλήρη συμμόρ-
φωση της Κυβέρνησης στις αμετάκλη-

τες δικαστικές αποφάσεις του Συμβουλίου 
της Επικρατείας, με τις οποίες κρίθηκαν 
αντισυνταγματικές οι περικοπές που επι-
βλήθηκαν με τον Νόμο 4093/2012. Απορρί-
πτουμε την καινοφανή θεωρία της μερικής 
εφαρμογής δικαστικών αποφάσεων με το 
επιχείρημα «δεν δύναμαι» λόγω της δημο-
σιονομικής κατάστασης της χώρας... Αλί-
μονο, αστυνομικοί υπάλληλοι, εντεταλμέ-
νοι να εφαρμόζουμε το Νόμο, να υιοθετή-
σουμε τέτοιες επικίνδυνες λογικές. Απαι-
τήσαμε και απαιτούμε να ειπωθεί προς 
τους τροϊκανούς ένα ξεκάθαρο ΟΧΙ για τις 
συνεχιζόμενες περικοπές των λειτουργι-
κών δαπανών της Ελληνικής Αστυνομίας. 
Ως εργαζόμενοι στον ευαίσθητο τομέα της 
δημόσιας τάξης, έχουμε υποστεί από το 
2010 σοβαρότατες απώλειες που δεν ανα-
πληρώνονται με «ψίχουλα».

Οραματιζόμαστε ένα νέο μισθολόγιο δί-
καιο, χωρίς ανισότητες που θα οδηγεί στην 
οικονομική αναβάθμιση των Αστυνομικών 
και ειδικότερα των νέων χαμηλόβαθμων 
συναδέλφων μας:
α) με αναγνώριση της εργασίας μας ως επι-

κίνδυνης και την χορήγηση επιδόματος 
με τους ίδιους όρους και προϋποθέσεις 
όπου έχει ήδη χορηγηθεί στον Δημόσιο 
Τομέα. Η αστυνόμευση και η ασφάλεια 
δεν είναι έννοιες αφηρημένες. Είναι εργα-
σία επικίνδυνη, που πρέπει να αμείβεται.

β) με αναγνώριση της νυκτερινής μας ερ-
γασίας με ωριαία αποζημίωση – αμοιβή 
μέσω κλαδικής σύμβασης.

γ) με πραγματική αμοιβή για την 6η ημέρα 
εργασίας (πέραν του πενθημέρου) και 
θεσμοθέτηση για τις Κυριακές, εξαιρέσι-
μες, αργίες, υπερωρίες, μέσω κλαδικής 
σύμβασης.

δ) την χορήγηση επιδόματος παραμεθορί-
ων περιοχών με τους ίδιους όρους και 
προϋποθέσεις που χορηγήθηκε στους 
Δημοσίους Υπαλλήλους.

2.Αξιοποίηση των προγραμμάτων ΕΣΠΑ 
και των κοινοτικών κονδυλίων για την 

αστυνομική εκπαίδευση – μετεκπαίδευση, 
τον υλικοτεχνικό εξοπλισμό (οχήματα, γι-

έρΓΑςίές 25ου πΑνέΛΛΑδίκοΥ ςΥνέδρίοΥ
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λέκα κλπ) και τον εκσυγχρονισμό των υπο-
δομών της Ελληνικής Αστυνομίας.

3.Προσαρμογή του τακτικού προϋπολο-
γισμού του Υπουργείου Δημόσιας Τά-

ξης και Προστασίας του Πολίτη στις πραγ-
ματικές ανάγκες των Υπηρεσιών και του 
ανθρώπινου δυναμικού τους.

4.Αναπροσαρμογή από 1-1-2014 στα 
20.000€ από τα 12.000€ του ετήσιου 

εισοδήματος που ισχύει σήμερα, βάσει του 
οποίου παρακρατείται η ειδική εισφορά 
αλληλεγγύης, για την καταπολέμηση της 
ανεργίας που θεσπίστηκε με τις διατάξεις 
του αρθ. 35 του Ν.3986/2011, κατά ποσοστό 
1% υπέρ Ο.Α.Ε.Δ.

5.Χορήγηση βαθμολογικών και μισθολο-
γικών προαγωγών και στους Αστυνο-

μικούς εκείνους που πέτυχαν στη Σχολή 
Αστυφυλάκων της σειράς του έτους 1995, οι 
οποίοι για λόγους ανωτέρας βίας -σεισμού 
στην ευρύτερη περιοχή Γρεβενών-Κοζά-
νης- εισήχθησαν προς φοίτηση στην Σχολή 
Αστυφυλάκων Τ.Δ.Α. Γρεβενών μετά την 
19-6-1995, αναδρομικά, όπως ίσχυσε και 
στους συμμετέχοντες στον ίδιο διαγωνισμό 
και εισήχθησαν στα άλλα Τ.Δ.Α. της χώρας 
μέχρι την 19-6-1995.

6.Περικοπή – μείωση του κεφαλαίου των 
στεγαστικών δανείων, κατά 25% σε 

συνδυασμό με παράταση του χρόνου εξο-
φλήσεως και την μείωση του επιτοκίου, για 
τις συμβάσεις των στεγαστικών δανείων 
αγοράς πρώτης κατοικίας με τις εμπορικές 
τράπεζες και το Ταμείο Παρακαταθηκών 
και Δανείων.

φοροΛοΓίκΑ

1.Επαναφορά του αφορολόγητου στα 
12.000€ για μισθωτούς - συνταξιού-

χους και καθορισμός νέας φορολογικής 
κλίμακας με πρόσθετα κλιμάκια.

2.Επαναφορά όλων των φοροαπαλλα-
γών που καταργήθηκαν, όπως οι τόκοι 

στεγαστικών δανείων, οι ιατρικές αποδεί-
ξεις κλπ.

TA ΑίΤηΜΑΤΑ  
ΓίΑ Το ΑςφΑΛίςΤίκο

1.Όχι στην μνημονιακή σύνδεση του 
ασφαλιστικού των ενστόλων με το 

προσδόκιμο ζωής.

2.Άμεση κατάργηση του άρθρου 220 του 
Ν. 4281/2014 για το ΤΕΑΠΑΣΑ με την 

απροσδιόριστη ρήτρα αξιομάχου και τον 
επονείδιστο συντελεστή βιωσιμότητας.

Όχι στον εμπαιγμό και στον εξευτελισμό 
μας. Μη βάζετε χέρι ακόμα και στο ισχνό 
εναπομείναν επικουρικό φιλοδώρημα των 
100 ευρώ περίπου, που ήταν αποτέλεσμα 
επίπονων μέτρων αυτορρύθμισης του ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ. Οποιαδήποτε μείωση αυτού του 
ποσού, σημαίνει την εξαέρωσή του και ου-
σιαστικά την κατάργησή του. Ουδείς άλλος 
κλάδος λαμβάνει τέτοιες ευτελιστικές επι-
κουρικές συντάξεις. Ας το καταλάβει αυτό 
η τρόικα και όσοι άλλοι θέλουν να ψηφί-
σουν τέτοια μέτρα. Δεν θα διαχειριστεί το 
συνδικαλιστικό κίνημα την επιχειρούμενη 
αποδόμηση της κοινωνικής πρόνοιας και 
της επικουρικής σύνταξης. Δεν είναι και 
δεν θα γίνει συνένοχος στα μέτρα που λαμ-
βάνονται εναντίον των εργαζομένων.

3.Προσαρμογή του ελάχιστου χρόνου 
απόδοσης του εφάπαξ βοηθήματος 

του Τ.Π.ΑΣ. –Τ.Π.Υ.Α.Π. στον ασφαλιστικό 
χρόνο του Ν.3865/2010.

4.Δημιουργία ξεχωριστού Ταμείου κύρι-
ας ασφάλισης μισθωτών όλων όσων 

εργάζονται στο Δημόσιο Τομέα και όχι με 
την ένταξη στο Ι.Κ.Α. των νεοπροσλαμβα-
νομένων από το έτος 2011.

5.Θεσμοθέτηση των ιδίων προϋποθέσεων 
χορήγησης και υπολογισμού σύνταξης 

των Αστυνομικών παθόντων εν ώρα υπηρε-
σίας ή εξαιτίας αυτής που ασφαλίζονται από 
1-1-2011 και μετά στο Ι.Κ.Α. με βάση την ισχύ-
ουσα ευμενέστερη νομοθεσία (Π.Δ. 169/2007).

6.Δικαίωμα πρόσληψης, κατόπιν αιτή-
σεως, στο Υπουργείο Δημόσιας Τάξης 

και Προστασίας του Πολίτη, ανεξαρτήτως 
ύπαρξης κενής οργανικής θέσης, των με-
λών οικογενείας αστυνομικού, ο οποίος 
τυγχάνει ανίκανος σε ποσοστό άνω του 
67%, συνεπεία της εκτέλεσης διατεταγμέ-
νης υπηρεσίας και ένεκα αυτής.

7.Δυνατότητα αναγνώρισης ως συντάξι-
μου χρόνου για τους ένστολους με τους 

ίδιους όρους και προϋποθέσεις που δόθη-
κε στον Δημόσιο Τομέα, για τα τέκνα και 
του ελάχιστου χρόνου φοίτησης στις μέσες 
επαγγελματικές σχολές αποκλειστικά και 
μόνο για όσους θεμελιώνουν συνταξιοδο-
τικό δικαίωμα μετά την 1-1-2011.

8.Επέκταση του Ν. 3865/2010 για την 
προσαρμογή του χρόνου θεμελίωσης 

συνταξιοδοτικού δικαιώματος παλαιών και 
νέων ασφαλισμένων με προσαύξηση κατά 
ένα (1) έτος και εφαρμογή του νόμου όταν 
θα συμπληρώνουν 35 έτη για την εφαρμογή 
των 40 ή 60 ετών.

9.Την αναπλήρωση – κάλυψη της διαφο-
ράς που επήλθε στα αποθεματικά των 

ασφαλιστικών – μετοχικών Ταμείων μας 
από το «κούρεμα» - ανταλλαγή των ομολό-
γων του ελληνικού δημοσίου το έτος 2012, 
εν μέρει από το Ταμείο Στήριξης Ασφαλι-
στικού Συστήματος Α.Ε. και εν μέρει από 
τίτλους του Ευρωπαϊκού Ταμείου Χρηματο-
πιστωτικής Σταθερότητας.

10.Καμία περαιτέρω περικοπή του με-
ρίσματος του Μ.Τ.Σ. και αντιμετώ-

πιση του προβλήματος της έλλειψης ρευ-
στότητας, χωρίς περαιτέρω εξωτερικό δα-

νεισμό, αλλά με επέκταση του χρόνου απο-
πληρωμής του χρέους από το Υπουργείο 
Οικονομικών. Αξιοποίηση της ακίνητης 
περιουσίας του Ταμείου.

Κατάργηση του αρθ. 27 του Ν.1911/1990 
και συμμετοχή στο Δ.Σ. του Ταμείου κατά 
50% εκπροσώπων προερχόμενων από την 
Ελληνική Αστυνομία.

11.Διασφάλιση του αποθεματικού κε-
φαλαίου του ειδικού (ερανικού) λο-

γαριασμού αλληλοβοήθειας του Ιδρύματος 
«Εξοχές της Ελληνικής Αστυνομίας» με 
κατάργηση της εξαναγκαστικής υποχρέω-
σης κατάθεσης αυτών, στο κοινό κεφάλαιο 
ασφαλιστικών Ταμείων της Τράπεζας της 
Ελλάδας και την αναπλήρωση των απωλει-
ών που υπέστη με την χρηματοδότηση του 
Κρατικού Προϋπολογισμού.

12.Ενιαίο κλάδο υγείας για όλο το αστυ-
νομικό προσωπικό (ένταξη νέων 

Αστυνομικών σε βάθος δεκαετίας στον 
Κ.Υ.Υ.Α.Π.).

13.Εξομοίωση των συναδέλφων που 
πέτυχαν στο διαγωνισμό του 1989, 

αλλά προσελήφθησαν το 1994, με τους υπό-
λοιπους της ίδιας σειράς, οι οποίοι είχαν 
καταταγεί από το 1989, με την καταβολή 
του ασφαλίστρου μόνο του ασφαλισμένου.

14.Τροποποίηση του άρθρου 22 του Ν. 
3865/2010, ως εξής:

«5. Ένστολο προσωπικό που έχει κατατα-
γεί στην Ελληνική Αστυνομία μέχρι την 31-
12-1992 δύναται για τη θεμελίωση και μόνο 
συνταξιοδοτικού δικαιώματος από 01-01-
2011 μέχρι 31-12-2014, να αναγνωρίσει ως 
συντάξιμο χρόνο πραγματικής στρατιωτι-
κής υπηρεσίας το χρόνο της παραγράφου 
15 του άρθρου 11 του Π.Δ. 169/2007 με τους 
ίδιους όρους, προϋποθέσεις και διαδικα-
σία, υπό τους περιορισμούς που τίθενται 
στην παρούσα διάταξη.»

Με την προτεινόμενη διάταξη νόμου αί-
ρεται μια μακροχρόνια ανισότητα σε βάρος 
κυρίως των γυναικών αστυνομικών υπαλ-
λήλων, που εισήχθησαν στο Σώμα έως την 

31-12-1992, δίνοντάς τους το δικαίωμα εξα-
γοράς χρόνου λόγω τέκνων, με βάση το Ν. 
3865/2010, υπό τους ίδιους όρους και προ-
ϋποθέσεις που ισχύουν για τους υπαλλή-
λους του δημόσιου τομέα.

κοίνΩνίκΑ ΘέΜΑΤΑ
Ο αστυνομικός θεσμός, ως γνωστόν, από 
αρχαιοτάτων χρόνων, έχει αποτελέσει αντι-
κείμενο εντόνων πολιτικών αντιπαραθέσε-
ων και κοινωνικών συγκρούσεων, ωστόσο 
ως θεσμός στη σύγχρονη πολυτάραχη ζωή 
που διανύουμε διασφαλίζει, σύμφωνα με 
ότι ορίζει η αποστολή του, την ομαλή λει-
τουργία της κοινωνίας αλλά και αυτή του 
δημοκρατικού πολιτεύματος.

Γι' αυτό μας προξενεί κατάπληξη η αμφι-
σβήτηση και στοχοποίηση της Ελληνικής 
Αστυνομίας, ως θεσμού, και μάλιστα από 
θεσμικούς παράγοντες, με αποτέλεσμα να 
έρχονται σε ευθεία αντίθεση με το ζητούμε-
νο, ήτοι την προαγωγή των σχέσεων Αστυ-
νομίας και πολιτών, μέσω των οποίων 
εδραιώνεται και η κοινωνική αποδοχή της 
Αστυνομίας και προωθείται η συμφιλίωση 
λαού και αστυνομίας.

Γι' αυτό απαιτούμε από την νέα Κυβέρνηση 
να αντιμετωπίσει σοβαρά τις προτάσεις μας, 
απαντώντας, επιτέλους, στο καίριο ερώτημα 
«τι αστυνομία θέλουμε και για τι τη θέλουμε». 
Όσο αποφεύγει, συνολικά, το πολιτικό σύστη-
μα να δώσει καθαρές απαντήσεις, άλλο τόσο 
θα διαιωνίζονται αρνητικά φαινόμενα και θα 
συντηρείται το χάσμα μεταξύ αστυνομίας και 
κοινωνίας, με αποτέλεσμα να μην απελευθε-
ρώνονται οι δυνάμεις εκείνες, που υπάρχουν 
και θέλουν, ενώ δεν μπορούν σήμερα, να στη-
ρίξουν, πραγματικά, το κοινωνικό μας έργο 
επ' ωφελεία της ελληνικής κοινωνίας.

Όσο η Κυβέρνηση αντιμετωπίζει την πο-
λιτική στον τομέα δημόσιας τάξης και 
ασφάλειας με δογματισμούς και οικονομι-
κές περικοπές και όχι ως μια εθνική υπό-
θεση, κάθε προσπάθειά μας αναπόφευκτα 
θα υπονομεύεται.

«φρονηΜΑ ςΤίς δοκίΜΑςίές»
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Συναδέλφισσες και Συνάδελ-
φοι. Εκλεκτοί προσκεκλημέ-
νοι, κύριοι και κυρίες σύνε-

δροι. Είμαι η Μαρία Ξενικάκη - 
πρόεδρος της Ε. ΑΣ .Υ. Ν. Χανίων.

Χαιρετίζουμε τις εργασίες του 
συνεδρίου και ευχόμαστε οι επό-
μενες ημέρες να είναι καλύτερες 
για όλους μας με μια δυνατή- σο-
βαρή και διεκδικητική Ομοσπον-
δία στην οποία θα είμαστε δίπλα 
της ανεξάρτητα από το  εκλογικό 
αποτέλεσμα. 

Θα αναφερθώ σε ένα πάρα 
πολύ σοβαρό ζήτημα, αυτό της 
αναδιοργάνωσης-
αναδιάρθρωσης του θεσμού που 
υπηρετούμε.

Η οικονομική-πολιτική –
κοινωνική κρίση που μαστίζει τα 
τελευταία  έξι χρόνια την χώρα 
μας έχει αφήσει ανεξίτηλα τα 
σημάδια της και στην Ελληνική 
Αστυνομία. Μεγάλος αριθμός 
συναδέλφων που αποχώρησαν 
χωρίς αναπλήρωση, κατάργηση 
οργανικών θέσεων, οικονομικές 
περικοπές. Και το σοβαρότερο 

απ΄ όλα σταθήκαμε χωρίς την 
θέλησή μας απέναντι σε 
ανθρώπους που διεκδικούσαν το 
δίκιο τους, ενάντια στις 
αντιλαϊκές πολιτικές των 
μνημονίων. 

Το βάρος που σηκώσαμε ως 
Οργανισμός δεν μας αναλογεί σε 
καμιά περίπτωση.

Έχουμε ιερή υποχρέωση να 

ανακτήσουμε την εμπιστοσύνη 
της κοινωνίας και αυτό μπορεί να 
γίνει μόνο αν πάμε πιο κοντά σ΄ 
αυτήν.

Μόνο αν προσπαθήσουμε να 
βοηθήσουμε τον πολίτη στην κα-
θημερινότητά του, σε θέματα 
απλά για μας, αλλά πολύ σημα-
ντικά γι΄ αυτόν,  θα μπορέσουμε 
να ανακτήσουμε το χαμένο έδα-
φος.

Για να γίνει αυτό, απαραίτητη 
προϋπόθεση είναι η αλλαγή δο-
μής και οργάνωσης  της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, αλλά πάνω απ΄ 
όλα απαιτείται αλλαγή νοοτροπί-
ας. Πρέπει να ληφθούν υπόψη τα 
πληθυσμιακά κριτήρια, οι οικο-
νομικές δραστηριότητες σύμφω-
να με τα δεδομένα της εποχής 
κλπ.

Η πολυδιάσπαση και ο κατα-
κερματισμός των Υπηρεσιών που 
επικρατεί σήμερα, δεν προσφέρει 
τίποτα. Πρέπει οι  υπηρεσίες που 
θα  προκύψουν από την αναδιάρ-
θρωση να έχουν επαρκή αριθμό 
αστυνομικών για να μπορούν το 

συντομότερο δυνατό να ανταπο-
κριθούν στο κάλεσμα του πολίτη 
και ταυτόχρονα ο συνάδελφος 
που επιχειρεί, να μην είναι μόνος 
του, όπως συμβαίνει σε μόνιμη 
βάση στην περιοχή μας και νομί-
ζω το ίδιο  θα συμβαίνει και σε 
άλλες επαρχιακές πόλεις της Χώ-
ρας.

 Ταυτόχρονα πρέπει να καταρ-
γηθούν οι μη απαραίτητες γρα-
φειοκρατικές δομές προκειμένου 
να απεγκλωβιστεί μεγάλος αριθ-
μός συναδέλφων προς όφελος 
του πολίτη. 

Επιβάλλεται να οργανωθούμε 
με κριτήριο την αποτελεσματικό-
τητα, εξαλείφοντας  παθογένειες 
που αναπτύχθηκαν μέσα από πο-
λιτικές σκοπιμότητες  και συντε-
χνιακές αντιλήψεις.

Επίσης, βασική προϋπόθεση εί-
ναι η εφαρμογή κοστολόγησης σε 
όλες τις αστυνομικές δράσεις και 
καθιέρωση διαδικασίας προϋπο-
λογισμού-απολογισμού για κάθε 
αστυνομική μονάδα.

Είναι λογικό ότι το μεγάλο θέμα 

της αλλαγής νοοτροπίας μπορεί 
να επιτευχθεί μόνο με την εκπαί-
δευση.

Ο θεμελιώδης ρόλος της αστυ-
νομίας είναι η προστασία της δη-
μοκρατικής νομιμότητας. Η υπα-
γωγή της στην πολιτική εξουσία 
δεν σημαίνει σε καμία περίπτωση 
και υπαγωγή σε πολιτικές ή ακό-
μα χειρότερα σε κομματικές σκο-
πιμότητες. 

Ούτε όμως η υπηρεσιακή-επι-
χειρησιακή της αυτονομία πρέπει 
να ασκείται έξω από τον δημο-
κρατικά νομιμοποιημένο πολιτι-
κό έλεγχο.

Το μεγάλο αυτό ζήτημα εξαρτά-
ται από τους θεσμούς αλλά και 
από την πολιτική κουλτούρα που 
υπάρχει.

Η υπαγωγή του θεσμού που 
υπηρετούμε σε διακομματική της 
Βουλής επιτροπή, πάγιο αίτημα 
της Ομοσπονδίας μας, αλλά και 
προεκλογική δέσμευση της πα-
ρούσας κυβέρνησης, θα έλυνε μια 
για πάντα αυτό το πρόβλημα.

Σας ευχαριστώ. Καλή συνέχεια.

Συναδέλφισσες, συνάδελφοι, 
χαιρετίζω τις εργασίες του 
25ου  πανελλήνιου συνεδρίου 

και όλους εσάς που συμμετέχετε 
σε αυτό. Φτάνοντας στο 25ο εκλο-
γικό συνέδριό μας, όντας  εκτιθέ-
μενος στην ψήφο σας, θεωρώ ότι 
πολλοί από εδώ με γνωρίζετε και 
έχετε άποψη για τον συνάδελφο 
Καραπάνο. Δεν  έχω την πρόθεση 
να εντυπωσιάσω με λόγια παχιά, 
με γνωμικά από το παρελθόν και 
υποσχέσεις για το μέλλον που τις 
έχετε ακούσει  και διαβάσει  αμέ-
τρητες φορές, γιατί  ταυτόχρονα με 
την συνδικαλιστική μου ιδιότητα 
φέρω και την ευθύνη της εκπαί-
δευσης στην Υπηρεσία μου. Και 
επιπλέον, οφείλω να συνδράμω 
την διμοιρία υποστήριξης ανά την 
περιφέρεια… Όπως καταλαβαίνε-
τε, μου περίσσεψαν  αρκετές  ημέ-
ρες συνδικαλιστικής άδειας. Δεν  
τα  αναφέρω αυτά για να εισπράξω  
τα μπράβο σας, αλλά γιατί είναι 
στάση ζωής και αρχή μου ότι ο 
συνδικαλισμός δεν εκπροσωπεί-
ται μέσα από γραφεία απαλλασσό-
μενος απ΄ την Υπηρεσία, ούτε από 
συνεχείς επισκέψεις στην Κατεχά-
κη. Τα προβλήματα αντιμετωπίζο-

νται στην γέννησή τους αλλά και 
στην συνεχή τριβή με τους συνα-
δέλφους, στο πεδίο της μάχης. 
Εκεί  που καθημερινά  μετράμε  
νεκρούς  και τραυματίες. 

 Έχοντας, ως παρακαταθήκη, τον 
αγώνα και την αγωνία  ενός  μι-
κρού σωματείου με λιγοστούς πό-
ρους, που ανήκει στην μεγάλη οι-
κογένεια της ΠΟΑΣΥ, δεν είχα τη 
δυνατότητα, ούτε την ευκαιρία ού-
τε με έστειλε η ΠΟΑΣΥ να κόψω 
καμιά πίτα  ή να πω ωραία λόγια ή  
να γυρίσω την Ελλάδα προς άγρα 
ψήφων. Δεν κατάφερα να κάνω 

ρουσφέτια, μεταθέσεις, τοποθετή-
σεις, αποσπάσεις, να εγκρίνω δα-
πάνες και να δημιουργήσω υπο-
χρεώσεις. Όμως, μαζί με τα παιδιά 
της ΑΣΚΑ, προσπαθήσαμε  να πα-
λέψουμε για το καλύτερο με μονα-
δικό κριτήριο το κοινό καλό, το 
συμφέρον και την σύμπνοια, έχο-
ντας πάντα ως βάση την πολιτική 
της  λογικής, απομονώνοντας 
οποιαδήποτε υστεροβουλία, στρα-
τηγική ή λυκοφιλία. Λειτουργήσα-
με και θα συνεχίσουμε  να λειτουρ-
γούμε  με άποψη, όραμα και θέλη-
ση για μια Αστυνομία που θα αντι-
μετωπίζει ουσιαστικά τα 
προβλήματα, δεν θα τα κουκουλώ-
νει και δε θα τα ’’κρύβει’’ κάτω  
από το χαλί. Να αγωνιστούμε για 
να βοηθήσουμε τους συνάδελ-
φους, διεκδικώντας ένα καλύτερο 
υπηρεσιακό γίγνεσθαι,  τίμια και 
ειλικρινά απέναντί τους.  

Όπως αναφέρει και το μήνυμα 
του συνεδρίου μας: σταθεροί και 
ακλόνητοι στο χρέος, ως ηθικό 
προορισμό ποτέ από το χρέος μη 
κινούντες, αμετακίνητοι στο καθή-
κον, στα υψηλά  ιδανικά και τις 
ηθικές μας αξίες.  

Στόχος μας  είναι να  βάλουμε  το 

συνδικάτο μας σε μια επόμενη μέ-
ρα, χωρίς σκοτεινά σημεία, χωρίς 
μηνύσεις, χωρίς εκατέρωθεν αντε-
γκλήσεις προσωπικού χαρακτήρα 
και ο,τιδήποτε  προβληματίζει το 
σύνολο των συναδέλφων αλλά και 
των πολιτών, βάζοντάς το  στο πε-
ριθώριο και την ανυποληψία. 

Όσοι προσπαθούν  να 
παρουσιάσουν μια πλασματική, 
ψεύτικη εικόνα θα  μας βρουν 
αντιμέτωπους.

Πιστεύουμε ότι η  συμβολή της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. στο κοινό καλό είναι με-
γάλης και αποφασιστικής σημασί-
ας, για να πετύχουμε την καταξίω-
σή της στο συνδικαλιστικό κίνημα 
και  να αποδείξουμε σε όλους την 
δημοκρατικότητά της και την αγω-
νιστικότητά της.

Έχω τη θέληση  και  πιστεύω ότι 
μπορώ να προσφέρω στο σύνολο 
των συναδέλφων παλαιών και νέ-
ων, ανακριτικών και μη, πρώην 
συνοριοφυλάκων ή πρώην ειδικών 
φρουρών. Ο στόχος είναι κοινός.

Αρχές μου είναι η διαφάνεια, η 
αλληλεγγύη, η συμμετοχικότητα 
και γι’ αυτό συμπορεύομαι με την 
ΑΣΚΑ,  που απαρτίζεται από τίμι-
ους και ικανούς  συνάδελφους, με 

γνώση και πάθος για την πρόοδο 
του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος.

Ζητώ την ψήφο σας και διεκδι-
κώ την εκλογή μου, επειδή δεν δέ-
χομαι την αποστασιοποίηση και τη 
μη συμμετοχή μου  στα συνδικαλι-
στικά όργανα.

 Όποιος δεν καταδέχεται να 
ασχοληθεί, τιμωρείται με το να τον 
εκπροσωπούν κατώτεροί του.

Με υψηλό αίσθημα ευθύνης σας 
καλώ να μας κρίνετε με αντικειμε-
νικότητα και ορθολογισμό και να 
συστρατευτείτε μαζί μας.

Ζητώ την στήριξή σας  και την 
δύναμη να κλείσουμε έναν κύκλο 
και ανοίξουμε έναν καινούργιο, με 
εμπιστοσύνη αλληλοσεβασμό και 
συνδικαλιστική άμιλλα.

Για να αντιμετωπίσουμε τις δυ-
σχέρειες και τις αδιέξοδες κατα-
στάσεις  με σταθερή βούληση, κα-
θαρή προαίρεση και υψηλό φρό-
νημα.

Να ευχηθώ καλή επιτυχία  στους 
υποψηφίους όλων των παρατάξε-
ων, ο αγώνας είναι κοινός και δεν 
περισσεύει κανείς.

Με το καλό η νέα διοίκηση.
Καλό καλοκαίρι.

προέδρος έ.Ας.Υ.ν. ΧΑνίΩν ΜΑρίΑ ΞένίκΑκη

Να πάμε πιο κοντά στην κοινωνία

προέδρος έ.Ας.Υ. ΑίΤΩΛίΑς κΑρΑπΑνος νίκοΛΑος

Να  βάλουμε  το συνδικάτο μας  
σε μια επόμενη μέρα

έρΓΑςίές 25ου πΑνέΛΛΑδίκοΥ ςΥνέδρίοΥ
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Υπόμνημα επέδωσε στον γενι-
κό γραμματέα Δημόσιας Τά-
ξης κ. Δημήτρη Αναγνωστάκη 

η ΕΑΣΥ Χανίων, με την ευκαιρία της 
επίσκεψής του στο νομό. Ιδού πώς 
περιγράφει το σωματείο την επι-
κρατούσα κατάσταση:

1.  Ο Κρατικός Αερολιμένας  Χανί-
ων κάθε καλοκαίρι  δέχεται μεγάλο 
αριθμό επισκεπτών  και γι΄ αυτό το 
λόγο το Αστυνομικό Τμήμα Αερολι-
μένα  ενισχύεται με Αστυνομικό 
Προσωπικό.

Η ενίσχυση όμως αυτή προέρχε-
ται ως επί το πλείστον από Αστυνο-
μικές Υπηρεσίες του Νομού Χανίων 
οι οποίες ήδη αντιμετωπίζουν σο-
βαρό πρόβλημα έλλειψης δύναμης 
και ταυτόχρονα καλούνται να αστυ-
νομεύσουν τουριστικές περιοχές 
όπως είναι η πόλη των Χανίων-Αγία 
Μαρίνα-Πλατανιάς κλπ.

Είναι αδιανόητο αυτές οι Υπη-
ρεσίες να αποδυναμώνονται την 
καλοκαιρινή περίοδο, ενώ θα 
έπρεπε να ενισχυθούν. Προτείνε-
ται η ενίσχυση του Αστυνομικού 
Τμήματος Αερολιμένα να γίνεται 
αποκλειστικά από Υπηρεσίες  
εκτός Νομού Χανίων για τους 
ανωτέρω λόγους.

2.Η νήσος Κρήτη αποτελεί το νο-
τιότερο σύνορο της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης και συνεχώς δέχεται  μετα-
νάστες  που προέρχονται είτε από 
την Αφρική είτε από την Μέση Ανα-
τολή ή Τουρκία, ειδικά τους θερι-
νούς μήνες λόγω των ευνοϊκών και-
ρικών συνθηκών.

Παρά ταύτα, Αστυνομικοί της Δ/
νσης Αστυνομίας Χανίων ενισχύουν 

άλλες περιοχές της Χώρας (Κυκλά-
δες-Δωδεκάνησα),προκειμένου 
αντιμετωπίσουν το ζήτημα της υπο-
δοχής-καταγραφής κλπ. των μετα-
ναστών.

Δεν γίνεται όμως μία Δ/νση Αστυ-
νομίας  που ήδη αντιμετωπίζει ένα 
σοβαρό πρόβλημα να αποδυναμώ-
νεται για να ενισχύσει άλλες Υπη-
ρεσίες για το ίδιο ζήτημα.

Την 12-5-2015 αντιπροσωπεία της 
Ένωσής μας  επισκέφθηκε τον  
Υπαρχηγό της ΕΛ.ΑΣ, Αντιστράτηγο  
κ. ΤΣΟΥΒΑΛΑ Κων/νο και παρέδω-
σε παρόμοιο υπόμνημα .

Τραγική ειρωνεία, την ώρα της 
επίσκεψης , -200- μετανάστες απο-
βιβάστηκαν στην Παλαιόχωρα  Σε-
λίνου Χανίων .

3. Η πρόσφατη λειτουργία του κα-
ταστήματος  κράτησης  ΚΡΗΤΗ 1  
στην Αγιά Χανίων έχει επιβαρύνει 
πάρα πολύ την Δ/νση Αστυνομίας 
Χανίων καθόσον μεγάλος  αριθμός 
συναδέλφων διατίθεται καθημερινά 
για την εξωτερική φρούρηση-επιτή-
ρηση αυτού.Το τελευταίο χρονικό 
διάστημα λόγω αλλαγής της Νομο-
θεσίας μεγάλος αριθμός αλλοδαπών 
κρατουμένων μετά την αποφυλάκι-
σή τους παραδίδονται  στα κρατητή-
ρια της Υπηρεσίας μας, τα οποία 
πλέον έχουν μετατραπεί σε φυλακές 
με αποτέλεσμα την κατάφωρη πα-
ραβίαση των ανθρωπίνων δικαιω-
μάτων των κρατουμένων και την 
δημιουργία τεράστιου φόρτου εργα-
σίας στους συναδέλφους που ασχο-
λούνται με αυτό το θέμα. 

4.Παρατηρείται το φαινόμενο 
επιτελικές Υπηρεσίες συνεχώς να 

γιγαντώνονται σε βάρος των μάχι-
μων Υπηρεσιών οι οποίες αδυνα-
τούν να ανταπεξέλθουν στοιχειω-
δώς. Δημιουργούνται συνεχώς γρα-
φειοκρατικές δομές με αποτέλεσμα 
να υπάρχει ανάγκη κάλυψης θέσε-
ων γραφείου  και αυτό αποβαίνει σε 
βάρος των μάχιμων υπηρεσιών που 
ουσιαστικά εξυπηρετούν τον πολί-
τη.

5. Το πάγωμα των προσλήψεων  
στο Σώμα μας  και  ο μεγάλος αριθ-
μός συναδέλφων που αποχώρησαν-
συνταξιοδοτήθηκαν έχει δημιουρ-
γήσει σοβαρά προβλήματα έλλει-
ψης δύναμης  στις Αστυνομικές 
Υπηρεσίες του Νομού μας.

Ο μόνος τρόπος να αντιμετωπι-
στεί αυτό  το ζήτημα είναι:

 α) Άμεσα να προχωρήσει, δίκαιη, 
ριζική και ουσιαστική αναδιάρθρω-
ση-αναδιοργάνωση, όλων των 
Αστυνομικών Υπηρεσιών του Νο-
μού μας, ξεκινώντας από  την βάση 
και όχι από την κορυφή.

Οι όποιες Υπηρεσίες προκύψουν 
από αυτήν, πρέπει να είναι δυνατές 
με ικανό αριθμό προσωπικού για να 
μπορούν να ανταπεξέλθουν στις 
ανάγκες της τοπικής κοινωνίας και 
επιτέλους να εφαρμοστεί το Π.Δ. 
για την υγιεινή και την ασφάλεια 
των συναδέλφων.

Η Ένωσή μας σε συνεργασία με 
τις υπόλοιπες  Ενώσεις της Κρήτης  
ανέθεσε στον διδάκτωρα Παντείου 
Πανεπιστημίου κ. Παπακωνσταντή 
Γεώργιο την σύνταξη μελέτης για 
την αναδιάρθρωση της ΕΛ.ΑΣ. την 
οποία ήδη έχουμε παραδώσει στην 

Πολιτική και Φυσική Ηγεσία και  
ζητάμε  να εφαρμοστεί πιλοτικά 
στην Κρήτη, δεδομένου ότι  υπάρ-
χουν όλες οι προϋποθέσεις και ιδι-
αιτερότητες που συναντάμε στην 
υπόλοιπη Ελλάδα για να αναδει-
χτούν τυχόν προβλήματα, πριν την 
γενικότερη εφαρμογή της.

β) ταυτόχρονα επιβάλλεται να 
τροποποιηθεί το υπάρχον σύστημα 
μεταθέσεων -τοποθετήσεων και να 
δοθεί η δυνατότητα στους συναδέλ-
φους που υπηρετούν σε περιοχές 
εκτός Νομού και επιθυμούν να με-
τατεθούν στα Χανιά, να μην είναι 
στην αναμονή οκτώ και δέκα χρό-
νια, αλλά να μπορούν να μετακινη-
θούν σε συντομότερο χρόνο.

Από  την βάση και όχι από  
την κορυφή η αναδιάρθρωση
Λεπτομερής καταγραφή προβλημάτων από την ΕΑΣΥ Χανίων

Αντιπροσωπεία του Δ.Σ της 
ΕΑΣΥ Κυκλάδων, επισκέφτη-
κε τους απεργούς στο ναυπη-

γείο  Νεώριο της Σύρου και σε μια 
συμβολική κίνηση προσέφερε τρό-
φιμα για την στήριξη των οικογε-
νειών τους. «Σε μια εποχή που τα 
προβλήματα των εργαζομένων συ-

νεχίζουν να υφίστανται και να διο-
γκώνονται, οφείλουμε όλοι οι εργα-
ζόμενοι να εντείνουμε τις προσπά-
θειες για διαφύλαξη των εργασια-
κών μας κεκτημένων και να 
συμμετέχουμε, με όλες μας τις δυ-
νάμεις και από οποιαδήποτε θέση, 
στην πάλη εναντίον όσων επιβου-

λεύονται τα δικαιώματά μας. Οι 
Αστυνομικοί είναι αναπόσπαστο 
κομμάτι της Ελληνικής κοινωνίας 
και προέρχονται κατά κύριο λόγο 
από φτωχές-λαϊκές οικογένειες. 
Παρά τις προσπάθειες κάποιων να 
μας θέσουν απέναντι στο λαό εμείς 
δηλώνουμε απερίφραστα ότι είμα-

στε δίπλα στο λαό και αλληλέγγυοι 
σε κάθε κοινωνική ομάδα που έπε-
σε, όπως και εμείς, θύμα της οικο-
νομικής κρίσης.

Ο αγώνας των εργαζομένων του 
Νεωρίου είναι αγώνας όλης της το-
πικής κοινωνίας», τόνισε το σωμα-
τείο με την ανακοίνωσή του.

Η ΕΑσυ Κυκλάδων κοντά στους απεργούς

ΤΟνώνει ΤΟ ηθικΟ μΑς
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ακαρνανίας, συγχαίρει τους συνα-
δέλφους  μας του Α.Τ. Αγρινίου και 
της Υ.Α. Αγρινίου οι οποίοι με αυτα-
πάρνηση και υψηλό αίσθημα του 
καθήκοντος την 06-6-2015 στην πόλη 
του Αγρινίου, συνέλαβαν τον δράστη 
των εμπρησμών σε κάδους απορριμ-
μάτων ο οποίος σύμφωνα με την 
ομολογία του προέβη σε τέσσερις 
εμπρησμούς. Ο άψογος συντονισμός 
του Κέντρου επιχειρήσεων της Δ.Α. 
Ακαρνανίας καθώς και η γρήγορη 
κινητοποίηση των προστρεξάντων 
συναδέλφων οδήγησε στην σύλλη-
ψη του δράστη.  Η πράξη των συνα-
δέλφων μας τονώνει το αίσθημα 
ασφάλειας των πολιτών σε μία περί-
οδο  που η οικονομική κρίση πλήττει 
όλο και περισσότερο το ηθικό των 
Αστυνομικών. Για τον λόγο αυτό και 
εξαιτίας των ευμενών σχολίων που 
έλαβε το Σώμα, ελπίζουμε ότι η φυσι-
κή μας ηγεσία θα ανταποκριθεί στα 
μέγιστα, επαινώντας τους συναδέλ-
φους μας, σημειώνει το σωματείο 
στην ανακοίνωσή του.

Να σημειώσουμε ότι ο δράστης 
τραυμάτισε ελαφρά συνάδελφο, ο 
οποίος μεταφέρθηκε για τις πρώτες 
βοήθειες στο νοσοκομείο.

κΑΤΑγγελιες γιΑ μη 
πρΟγρΑμμΑΤιςμΟ 
θερινών Αδειών
Την άμεση αντίδραση της Ομοσπον-
δίας προκάλεσε η ενημέρωση που 
είχε από την Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Λέσβου, ότι το Σωμα-
τείο δέχθηκε επανειλημμένως κα-
ταγγελίες ότι «συνάδελφοι οι οποίοι 
υπηρετούν στο Αστυνομικό Τμήμα 
Μυτιλήνης εδώ και αρκετές ημέρες 
δεν λαμβάνουν την Ημερήσια Ανά-
παυση την οποία σύμφωνα με το 
Νόμο δικαιούνται, με συνέπεια να 
εργάζονται πολλοί εξ αυτών επί 
πολλές ημέρες χωρίς Ημερήσια 
Ανάπαυση και να καταπονούνται».
Το σωματείο απευθύνθηκε στον κο 
Διοικητή, ζητώντας να πληροφορη-
θεί αν πράγματι δεν έχει διαταχθεί 
προγραμματισμός αδειών του 
Αστυνομικού Προσωπικού έτους 
2015. «Κατόπιν των ανωτέρω παρα-
καλούμε όπως σε εύλογο χρονικό 
διάστημα όπως μας ενημερώσετε 
εγγράφως ποιες είναι οι συνολικές 
οφειλόμενες Ημερήσιες του Προ-
σωπικού σας, πόσοι εξ αυτών εργά-
ζονται πέραν του δεκαπενθημέρου 
δίχως να λάβουν Ημερήσια Ανά-
παυση καθώς επίσης παρακαλούμε 
όπως γνωρίσετε και κοινοποιήσετε 
εγγράφως στο προσωπικό σας άμε-
σα τον Προγραμματισμό αδειών του 
έτους 2015. Αναμένουμε για τις δι-
κές σας άμεσες ενέργειες και άμεση 
επίλυση των προβλημάτων που 
έχουν προκύψει».

Ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Γρηγό-
ρης Γερακαράκος επικοινώνησε με 
τον Γενικό Επιθεωρητή Βορείου Ελ-
λάδος Αντιστράτηγο κ. Σοφιό Δη-
μήτριο προκειμένου να παρέμβει 
για την άμεση αντιμετώπιση των 
προαναφερομένων προβλημάτων.

ΤΑύΤιςη πρΟΤΑςεών
Η Ένωση Αστυνομικών Ρεθύ-
μνου εκφράζει τη σύμφωνη 
γνώμη της προς την πρόταση 
της Παγκρήτιας Ένωσης Αξι-
ωματικών για την αναδιάρ-
θρωση των υπηρεσιών της 
Κρήτης, έτσι όπως παρουσι-
άστηκε πρόσφατα και ταυτί-
ζεται σε πολλά σημεία με 
αυτήν που έχουν υποβάλλει 
στο υπουργείο όλες οι Ενώ-
σεις αστυνομικών του νη-
σιού. Το σωματείο σημειώνει 
επίσης ότι εργάζεται για την 
υλοποίηση της αναδιάρθρω-
σης και την έκδοση σχετικού 
κοινού ψηφίσματος.
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«Ανακοινώθηκαν οι τακτικές 
Μεταθέσεις έτους 2015 και 
για ακόμη μία φορά γίναμε 

μάρτυρες ενός διαβλητού συστήμα-
τος μεταθέσεων ,μια και οι περισ-
σότερες εκ των προκηρυχθέντων 
θέσεων στις Δ.Α. χώρας καλύφθη-
καν από συναδέλφους με επιμέλεια 
τέκνων ή δικαστικούς συμπαρα-
στάτες λόγω αναπηρίας μελών οι-
κογενείας τους», σημειώνει η ΕΑΣΥ 
Λάρισας με ανακοίνωσή της.

«Για άλλη μια φορά συνάδελφοι 
με δεκάδες χιλιάδες μόρια είδαν 
μία μετάθεση στον τόπο τους, να 
γίνεται όνειρο απατηλό και τις ελά-
χιστες κενές οργανικές θέσεις, λό-
γω της κατάργησης των 6.700 κε-
νών οργανικών , να τις καταλαμβά-
νουν άτομα που βρισκόταν 150 και 
πλέον θέσεις πίσω τους στην επε-
τηρίδα.

Για όλους τους ανωτέρω λόγους 

και επειδή είναι αδιανόητο να μέ-
νουν χωρίς έλεγχο τέτοιες πράξεις 
συναδέλφων τη στιγμή που οι δια-
θεσιμότητες πέφτουν σα βροχή για 
«ψύλλου πήδημα», ζητούμε την κι-
νητοποίηση εκ μέρους σας των ελε-
γκτικών μηχανισμών του Σώματος, 
έτσι ώστε επιτέλους να μάθουμε:  

α) αν και πόσοι από τους χωρι-
σμένους συναδέλφους παντρεύτη-
καν την ίδια γυναίκα έχοντας ήδη 
λάβει μετάθεση στον τόπο συμφε-
ρόντων τους     

β) αν υπάρχουν συνάδελφοι οι 
οποίοι έλαβαν μετάθεση λόγω προ-
βλήματος υγείας συγγενικών τους 
προσώπων, για να βρίσκονται κο-
ντά σε αυτά να αποσπώνται με αί-
τησή τους στον Έβρο, προς λήψη 
της εκτός έδρας αποζημίωσης για 
τρείς ή ακόμη και για έξι μήνες. 

 Βρισκόμαστε στην αποκορύφω-
ση μιας δύσκολης κοινωνικοοικο-

νομικής κατάστασης και θεωρούμε 
αδιανόητο κάποιοι συνάδελφοι να 
μένουν εκτός τόπου συμφερόντων 
τους,  ενώ έχουν συμπληρώσει τα 
απαιτούμενα μόρια εξαιτίας των 
«παραθύρων» του Κώδικα Μεταθέ-
σεων.

η νέα διοίκηση
Ευελπιστούμε η νέα διοίκηση της 
Ομοσπονδίας, όποια και αν είναι 
αυτή, να αντιμετωπίσει με την πρέ-
πουσα σοβαρότητα και να απαιτή-
σει την αναμόρφωση του Κώδικα 
Μεταθέσεων, σύμφωνα και με το 
πόρισμα της σχετικής επιτροπής, 
το οποίο και εκδόθηκε τον Αύγου-
στο του 2013, έτσι ώστε οι επόμενες 
μεταθέσεις να γίνουν επιτέλους 
αξιοκρατικά. 

Τέλος, σας υπενθυμίζουμε τις θέ-
σεις της Ένωσής μας σχετικά με τις 
μεταθέσεις λόγω διαζυγίου ή υγεί-

ας:
«Άμεση κατάργηση μεταθέσεων 

μαχίμων για ειδικούς λόγους όπως 
διαζυγίου  και υγείας. Η απόφαση 
δύο ενηλίκων για διαζύγιο είναι 
ανήκουστο να αποτελεί λόγο έκτα-
κτης μετάθεσης. Προτείνουμε τη 
κατ’ έτος επιπλέον μοριοδότηση 
του γονέα – συναδέλφου (όπως 
ισχύει) που έχει την επιμέλεια των 
τέκνων, ανάλογα με τον αριθμό αυ-
τών. Για τις μεταθέσεις σχετικά με 
λόγους υγείας μελών της οικογέ-
νειας του αστυνομικού, με δικαστι-
κή ή μη απόφαση, προτείνουμε την 
απόσπαση του ενδιαφερομένου στο 
τόπο συμφερόντων του, για όσο δι-
άστημα διαρκεί το πρόβλημα. Κατά 
το διάστημα αυτό θα λαμβάνει κα-
νονικά τα μόρια του, όπως ακριβώς 
γίνεται και με τους αποσπασμέ-
νους στα κέντρα κράτησης». Αυτό 
το έργο πρέπει να τελειώσει…

Ο θρίαμβος της αδικίας…
Καταπέλτης η παρέμβαση της ΕΑΣΥ Λάρισας. Ζητά επισταμένο έλεγχο των μεταθέσεων

διεύκρινιςεις  
γιΑ Τη ληψη μεΤρών 
ςΤις ΤρΑπεζες  
Αποδέκτης εντόνων παραπόνων 
από το σύνολο των Πρωτοβαθμί-
ων Ενώσεών μας έγινε το προε-
δρείο της Ομοσπονδίας με 
αφορμή την υπ' αριθ. 
1244/15/1168034 από 30/06/2015 
διαταγή του Κλάδου Τάξης/Διεύ-
θυνση Γενικής Αστυνόμευσης 
Α.Ε.Α. για την αστυνομική πα-
ρουσία στα τραπεζικά καταστή-
ματα.

Κατόπιν συνάντησης μελών 
της Ε.Γ. με τον Προϊστάμενο Επι-
τελείου της ΕΛ.ΑΣ. Αντιστράτηγο 
κ. Εμμανουήλ Κατριαδάκη, 
αποδέχθηκε την επισήμανσή 
μας πως «η ερμηνεία του όρου 
«φύλαξη» δεν είναι η δέουσα και 
πως όλα ανάγονται, σύμφωνα 
και με το πνεύμα της διαταγής, 
στα πλαίσια της Κοινωνικής πο-
λιτικής της ΕΛ.ΑΣ., αλλά και 
στην πρόληψη και καταστολή 
παράνομων πράξεων και έκνο-
μων ενεργειών. Οι συνάδελφοι, 
όπως πάντα άλλωστε, πράττουν 
στο ακέραιο το καθήκον τους και 
σε προσωπικό επίπεδο υποβοη-
θούν τους πολίτες. Στους δύσκο-
λους καιρούς που περνάει η Πα-
τρίδα μας, οι Αστυνομικοί, για 
ακόμα μια φορά καλούνται να 
επιτελέσουν το ύψιστο καθήκον 
τους, πάντα κοινωνικά άρτιοι 
και αρωγοί στα δεινά των Ελλή-
νων Πολιτών.

ΤΑ πρΟβλημΑΤΑ 
πρΟκΑλΟύν 
πΑρενεργειες…
Με τον Βουλευτή ΣΥΡΙΖΑ Λακωνί-
ας κ. Σταύρο Αραχωβίτη συνα-
ντήθηκε το προεδρείο της Ένω-
σης Αστυνομικών Λακωνίας, 
παραδίδοντάς του σχετικό υπό-
μνημα για τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν  οι Υπηρεσίες και 
το αστυνομικό προσωπικό της Δι-
εύθυνσης Αστυνομίας Λακωνίας, 
προβλήματα τα οποία δημιουρ-
γούν παρενέργειες στην ομαλή 
λειτουργία των αστυνομικών υπη-
ρεσιών, την αντιμετώπιση της 
εγκληματικότητας και της εμπέ-
δωσης κλίματος ασφάλειας στους 
πολίτες και τα οποία κατ’ επανά-
ληψη έχουν αναδειχθεί από την 
Ένωση. «Συγκεκριμένα έγινε ανα-
φορά, στην περικοπή των οργανι-
κών θέσεων της Διευθύνσεώς μας, 
τη συνεχή μείωση του αστυνομι-
κού προσωπικού με ευθύνη των 
υπηρεσιακών παραγόντων, που 
έχουν συντελεστεί τα τελευταία 
πέντε χρόνια, την υλικοτεχνική 
υποδομή των αστυνομικών υπη-
ρεσιών και την επικείμενη αναδι-
οργάνωση των αστυνομικών υπη-
ρεσιών. Κατά τη συνάντηση επι-
κράτησε κλίμα συνεργασίας, διά-
θεση ανάδειξης των προβλημάτων 
και περαιτέρω προώθησή τους για 
επίλυση, προς όφελος των κατοί-
κων του νομού μας» καταλήγει η 
ανακοίνωση του σωματείου.

Στις δύσκολες στιγμές που περ-
νάει η χώρα μας η ΕΑΣΥ Ν/Ατ-
τικής συνεχίζει να είναι πα-

ρούσα, δίπλα στους συναδέλφους 
των Υπηρεσιών της Νοτιοανατολι-
κής Αττικής.

Σύμφωνα με ανακοίνωσή της, 
στις 16/07/2015  «επισκεφθήκαμε το 
Τμήμα Τάξης  και Τμήμα Ασφαλεί-
ας Μαρκοπούλου, ανταποκρινόμε-
νοι στις ανάγκες των Υπηρεσιών 
αυτών. Συγκεκριμένα οι συνάδελ-
φοι του Τ.Α. Μαρκοπούλου απευ-
θύνθηκαν στο Προεδρείο  της Ένω-
σης προκειμένου να εξασφαλίσουν 
δύο ηλεκτρονικούς υπολογιστές 
που ήταν απαραίτητοι για την λει-
τουργία της Υπηρεσίας τους.

Το Προεδρείο  απευθύνθηκε στον 
εφοπλιστή κ. ΜΑΡΤΙΝΟ Αθανάσιο, 
ο οποίος για άλλη μια φορά αντα-
ποκρίθηκε άμεσα. Οι υπολογιστές 
παραδόθηκαν στους συναδέλφους 
του Τμήματος Ασφαλείας Μαρκο-
πούλου, από τον διευθυντή του γρα-
φείου του εφοπλιστή κ. ΜΑΡΤΙ-
ΝΟΥ,  κ. ΠΑΓΩΝΗ Γεώργιο και το 
Προεδρείο της Ένωσης. Κατά την 
παράδοση συζητήθηκε ως πρόβλη-
μα για άμεση επίλυση, από τους συ-
ναδέλφους και τον Πρόεδρο της 
Ένωσης κ. ΚΑΛΛΙΑΚΜΑΝΗ Γεώρ-
γιο, η έλλειψη υπηρεσιακού οχήμα-
τος στο συγκεκριμένο Τμήμα 
Ασφαλείας, μιας και τα δυο οχήμα-
τα που διαθέτει είναι σε ακινησία 
λόγω βλάβης.

Ο διευθυντής του γραφείου του κ. 
ΜΑΡΤΙΝΟY, δράττοντας την ευκαι-
ρία, ανέλαβε την πρωτοβουλία να 
βοηθήσει στην επίλυση του προ-
βλήματος, έτσι ώστε να επισκευα-
στεί το ένα από τα δύο υπηρεσιακά 

οχήματα για να μπορέσει να λει-
τουργήσει η Υπηρεσία.  

Θεωρούμε ότι η βοήθεια της ιδι-
ωτικής πρωτοβουλίας στις συγκε-
κριμένες συγκυρίες είναι αναγκαία 
προκειμένου να λειτουργήσουν οι 
Υπηρεσίες.

Κατά τη συνάντηση με τους συνα-
δέλφους των συγκεκριμένων Τμη-
μάτων Τάξης και Ασφαλείας, διαπι-
στώθηκε για άλλη μια φορά ότι οι 
αποσπάσεις του προσωπικού που 
υπηρετούν σε αυτά, είναι ένας βρα-
χνάς που θα πρέπει κάποια στιγμή 
να τελειώσει.

Είναι απαράδεκτο στις Υπηρεσίες 
της Νοτιοανατολικής Αττικής, ο 
αριθμός της οργανικής δύναμης να 
μην συνάδει με την πραγματικότη-
τα και να είναι σε πλήρη αναντι-
στοιχία με την παρούσα.

Όσον αφορά το Τ.Α. Μαρκοπού-
λου θα διαβιβάσουμε στον Διευθυ-
ντή της Υ.Α.Ν/Α.Α., αίτημα των συ-
ναδέλφων του συγκεκριμένου Τ.Α. 
για μείωση του αριθμού των αστυ-

νομικών που διατίθενται σε μέτρα 
(Μέγαρο Μαξίμου-Υ.Κ.Α. κτλ.) έτσι 
ώστε να μπορεί να λειτουργήσει η 
Υπηρεσία.

Η φιλοσοφία μας είναι ότι, παρό-
τι το γενικό ενδιαφέρον εστιάζεται 
στην οικονομικά  δύσκολη συγκυ-
ρία της χώρας, θα πρέπει αυτό να 
μην λειτουργεί ως άλλοθι, αλλά από 
το μετερίζι που έχει ταχθεί ο καθέ-
νας μας να κάνει την δουλειά του 
όσο καλύτερα μπορεί».  

ςυνάντηση με το Τεεμ
Η Ένωση επισκέφθηκε επίσης το 
Τ.Ε.Ε.Μ. και την Πανελλήνια Ένω-
ση Πυροτεχνουργών. Συζητήθηκαν 
θέματα που απασχολούν την Υπη-
ρεσία των Πυροτεχνουργών- Αστυ-
νομικών σκύλων εκρηκτικών, των 
συναδέλφων μας που εκτίθενται 
καθημερινά σε άμεσο κίνδυνο προ-
κειμένου να εγγυηθούν την ασφά-
λεια του πολίτη. Ο Πρόεδρος της 
Πανελλήνιας Ένωσης Πυροτε-
χνουργών κ. ΕΦΕΝΤΑΚΗΣ Εμμα-

νουήλ, αναφέρθηκε στο σχεδιασμό 
για την αναδιοργάνωση της Ελληνι-
κής Αστυνομίας και την υπαγωγή 
του Τ.Ε.Ε.Μ.  στη Διεύθυνση Ειδι-
κών Αστυνομικών Δυνάμεων με 
την Ε.Κ.Α.Μ. και τα Πτητικά Μέσα 
της ΕΛ.ΑΣ. 

Όπως δήλωσε χαρακτηριστικά ο 
Πρόεδρος των Πυροτεχνουργών, η 
συμβολή της Υπηρεσίας με τον τρό-
πο που υφίσταται εδώ και τριάντα 
χρόνια είναι εχέγγυο της αποτελε-
σματικότητάς της και κάθε μεταβο-
λή μπορεί να επιφέρει δυσλειτουρ-
γίες με καταστροφικά αποτελέσμα-
τα. Άλλωστε και  η πρόταση του Δι-
οικητή της Κρατικής Ασφάλειας 
αλλά και του Διοικητή του Τ.Ε.Ε.Μ. 
εναρμονίζεται με την πρόταση της 
Πανελλήνιας Ένωσης Πυροτε-
χνουργών.

Να σημειώσουμε τέλος ότι το προ-
εδρείο το μήνα Ιούνιο επισκέφθηκε 
τα τμήματα Τάξης και Ασφάλειας 
Βούλας, καταγράφοντας κι εκεί τα 
προβλήματα των συναδέλφων. 

Ευγενικές προσφορές σε δύσκολες στιγμές
Η ΕΑΣΥ Ν/Α Αττικής εξασφάλισε κομπιούτερ στις Υπηρεσίες Μαρκόπουλου
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Την επίσκεψη κλιμακίου του 
υπουργείου με επικεφαλής τον 
Γενικό Γραμματέα Δημόσιας Τά-

ξης κ. Δημήτρη Αναγνωστάκη αξιο-
ποίησε η ΕΑΣΥ Άρτας, επιζητώντας 
συνάντηση μαζί του και ενημέρωσή 
του για τα προβλήματα που αφορούν 
την Διεύθυνση και το προσωπικό της. 
Ο υπάρχων αστυνομικός εξοπλισμός 
είναι παλαιωμένος και χρήζει άμεσης 
αντικατάστασης (στολές, κράνη, ληγ-
μένα αλεξίσφαιρα γιλέκα, μη λειτουρ-
γικοί ασύρματοι), προκειμένου να 
επιτευχθεί η βέλτιστη επιχειρησιακή 
ετοιμότητα και ασφάλεια του αστυνο-
μικού προσωπικού. 

Λόγω των αυξημένων αναγκών 
που επιτάσσει η σημερινή εποχή, ζη-
τήθηκαν:

 η άμεση ανανέωση των υπαρχό-
ντων οχημάτων της Διεύθυνσης 
καθώς  και η περαιτέρω ενίσχυση 
της, 

 για τη διμοιρία υποστήριξης της 
Δ.Α. Άρτας η χορήγηση συσκευής 
εκτόνωσης δακρυγόνου (φυσούνα) 
και κράνη νέου τύπου και 

 η αναβάθμιση του κέντρου επιχει-
ρήσεων (R/T) με ψηφιακό ραδιοσύ-

στημα, για την ασφαλή μετάδοση 
των πληροφοριών και την αποτε-
λεσματική διαχείριση των αστυνο-
μικών δυνάμεων.  
Τονίσθηκε η αναγκαία αύξηση των 

οργανικών θέσεων στα επίπεδα προ 
της  διαταγής του Αρχηγείου της 
ΕΛ.ΑΣ της 07/04/2015, που προκάλεσε 
τη δυσανάλογη μείωση των θέσεων 
(από 243 σε 206), καθόσον δεν συνο-
δεύτηκε από απεμπλοκή από τα πά-
σης φύσεως πάρεργα. 

«Επίσης έγινε εκτενής αναφορά 
για τα προβλήματα που θα δημιουρ-
γηθούν στα πλαίσια της αναδιοργά-
νωσης της Ελληνικής Αστυνομίας, με 
την διαφαινόμενη κατάργηση του 
Α.Τ. Περιφέρειας Άρτας και διατυπώ-

θηκαν οι δικές μας απόψεις με γνώ-
μονα την καλύτερη αστυνόμευση και 
την εμπέδωση του αισθήματος ασφά-
λειας του πολίτη. Δώσαμε έμφαση 
στο γεγονός ότι από το 2004 όλες οι 
Υπηρεσίες της Δ.Α Άρτας, πλην του 
Α.Τ. Βουργαρελίου, συστεγάζονται σε 
ιδιόκτητο κτίριο που βρίσκεται εντός 
της πόλης και δεν επιβαρύνεται ο 
προϋπολογισμός του Ελληνικού κρά-
τους. Πάγια θέση της Ένωσής μας 
είναι η δημιουργία ενός Αστυνομικού 
Τμήματος μικτής αρμοδιότητας για 
την αστυνόμευση του ημιορεινού 
όγκου και την διατήρηση του Α.Τ. Πε-
ριφέρειας με αλλαγή της εδαφικής 
του αρμοδιότητας για τον πεδινό 
όγκο κλπ.

εύχΑριςΤιες  
Της εΑςύ ιώΑννινών 
γιΑ δώρεΑ
Το Διοικητικό συμβούλιο της 
Ένωσης Αστυνομικών υπαλ-
λήλων ιωαννίνων, απηύθυνε 
ένα μεγάλο ευχαριστώ στον 
κ. Τζουμάκα Βασίλειο, ο 
οποίος μέσω του καταστή-
ματός  του FIFTH ELEMENT, 
δώρισε τριάντα οχτώ (38) 
ζεύγη υποδημάτων για τις 
υπηρεσιακές ανάγκες των 
δικυκλιστών της οΜΑΔΑσ 
Δι.Ασ. και του Τμήματος Τρο-
χαίας ιωαννίνων.
«σε μία δύσκολη περίοδο οι-
κονομικής κρίσης και  δοκι-
μασίας των αξιών της προ-
σφοράς, δεν λείπουν 
ευτυχώς εκείνες οι συμπερι-
φορές συμπολιτών μας, που 
τροφοδοτούν την ελπίδα και 
την προοπτική για ένα καλύ-
τερο αύριο, καθώς αναγνω-
ρίζοντας την προσφορά της 
Ελληνικής Αστυνομίας στο 
κοινωνικό σύνολο, ενισχύ-
ουν έμπρακτα την προστα-
σία των Αστυνομικών, που 
καθημερινά δίνουν ένα δύ-
σκολο αγώνα για την ασφά-
λεια του πολίτη», αναφέρει 
η ΕΑσυ ιωαννίνων.

Έχουμε προτάσεις,  
μη μας αγνοείτε
Η ΕΑΣΥ Άρτας ενημέρωσε τον Γ.Γ. Δημόσιας Τάξης

Με συμμετοχή που ξεπέρασε 
κάθε προηγούμενο ολο-
κληρώθηκαν η εθελοντική 

αιμοδοσία και η εκδήλωση παρο-
χής πρώτων βοηθειών στο Αστυνο-
μικό Μέγαρο Θεσσαλονίκης. 

Οι συνάδελφοι ανταποκρίθηκαν 
στο κάλεσμα της Ένωσης και στις 9 
Ιουνίου 2015 η ημέρα ήταν πράγμα-
τι μια «Ημέρα αφιερωμένη στο συ-
νάνθρωπο». 

Από το πρωί ξεκίνησε η εθελο-
ντική ομαδική αιμοδοσία από κι-
νητή μονάδα του Νοσοκομείου 
ΑΧΕΠΑ και έληξε νωρίς το μεσημέ-
ρι. Από αυτή τη συλλογική προ-
σπάθεια συγκεντρώθηκαν 55 φιά-
λες αίματος που θα ενισχύσουν 
την τράπεζα αίματος της Ένωσης. 
Εν συνεχεία, στο κατάμεστο αμφι-
θέατρο της Γενικής, ξεκίνησε η 
ενημέρωση των συναδέλφων για 
τους γενικούς κανόνες συμπερι-
φοράς στην παροχή πρώτων βοη-
θειών. Η Ναυαγοσωστική Σχολή 
Μακεδονίας και οι Διασώστες – εκ-
παιδευτές Α’ Βοηθειών του ΕΚΑΒ 
με μια πλήρη και κατατοπιστική 
παρουσίαση παρέθεσαν βασικούς 
κανόνες που μπορούν κυριολεκτι-
κά να σώσουν ζωές. 

«Επειδή το επάγγελμα του Αστυ-

νομικού ταυτίζεται με την έννοια 
της προσφοράς, οι πρώτες βοήθειες 
οφείλουν να είναι προαπαιτούμενη 
γνώση για όλους μας. Τέλος, ευχα-
ριστούμε πρωτίστως όλους τους 
συναδέλφους που συμμετείχαν 
στην αιμοδοσία και παρέστησαν 
στην ενημέρωση, τον συνάδελφο κ. 
Διογένη Τσώνη που βοήθησε σημα-
ντικά στον συντονισμό και την ορ-
γάνωση της εκδήλωσης αλλά και 

τον Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή 
Θεσσαλονίκης Υποστράτηγο κ. Βα-
σίλειο ΜΩΥΣΙΔΗ για τη βοήθειά 
του. Η Ένωσή μας δεσμεύεται να 
συνεχίσει τις δράσεις για την ενη-
μέρωση και εκπαίδευση του προ-
σωπικού», αναφέρεται στην ανακοί-
νωση του σωματείου. 

πολιτική βούληση υπάρχει;
Η ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης τοποθετή-

Ημέρα αφιερωμένη στο συνάνθρωπο
Η ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης με ευαισθησία συγκέντρωσε 55 φιάλες αίματος

θηκε εκ νέου στο πρόβλημα των 
μεταθέσεων, κρούοντας τον «κώδω-
να του κινδύνου» για την ολοένα 
και αυξανόμενη έλλειψη προσωπι-
κού στις Αστυνομικές Διευθύνσεις 
της επικράτειας.

«Οι τακτικές μεταθέσεις της φε-
τινής χρονιάς επιβεβαίωσαν ότι 
ακόμα και οι λιγοστές θέσεις που 
ανοίγουν καταλαμβάνονται κυρίως 
από συναδέλφους ειδικών κατηγο-
ριών. Το σύστημα μεταθέσεων είναι 
πλέον αναχρονιστικό και σε πολλές 
περιπτώσεις άδικο» αναφέρει σε 
έγγραφό της, εγκαλώντας την Ηγε-
σία για την αδυναμία της να αντιμε-
τωπίσει ένα από τα πιο κρίσιμα ζη-
τήματα υπηρεσιακής τάξης και 
ικανοποίησης των προσωπικών 
προβλημάτων των αιτούντων μετά-
θεση.

Τονίζει δε ότι από την Ομοσπον-
δία μας έχουν κατατεθεί όλες οι 
προτάσεις για έναν νέο, σύγχρονο 
και δίκαιο Κώδικα Μεταθέσεων αλ-
λά δυστυχώς η διαδικασία αναθεώ-
ρησής του, καθυστερεί για λόγους 
που δεν αντιλαμβανόμαστε.

Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε άλλη μία αιμοδοσία της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών στην Διεύθυνση Αστυ-
νομικών επιχειρήσεων Αττικής ( Χίου 8). συνάδελφοι που υπηρε-
τούν στη ΔΑεΑ και όχι μόνο, αποδεικνύοντας την κοινωνική ευαι-
σθησία τους για ακόμη μια φορά προσήλθαν στην εθελοντική 
αιμοδοσία της Ένωσης.  ευχαριστούμε πολύ για τη συμμετοχή 
σας. προσφέροντας αίμα, σώζεις ανθρώπινες ζωές.

εΑςύ Αθηνών

ΟΑναπληρωτής Γεν. Γραμ-
ματέας της ΠΟΑΣΥ κ. Αθα-
νάσιος Αθανασόπουλος, 

εκπροσώπησε την Ομοσπονδία 
μας στις εργασίες του 18ου Πα-
νελλαδικού Συνεδρίου της ΠΟ-
ΕΥΠΣ, που πραγματοποιήθηκε 
στην Πάτρα, στις 10 Ιουνίου 2015.  
Κεντρικό σύνθημα του Συνεδρίου 
ήταν  «Αγωνιζόμαστε με πάθος, 
απαιτούμε λύσεις, απαντάμε με 
προτάσεις».

Χαιρετίζοντας τις εργασίες, ο κ. 
Αθανασόπουλος μετέφερε τους 
αγωνιστικούς χαιρετισμούς του 
προέδρου της ΠΟΑΣΥ κ. Χρ. Φω-
τόπουλου και σύσσωμου του Δ.Σ. 
αυτής και αναφέρθηκε στα δια-
χρονικά προβλήματα που αντιμε-
τωπίζουν από κοινού οι δυο Ομο-
σπονδίες κυρίως σε ότι έχει να 

κάνει με την επικινδυνότητα του 
επαγγέλματός μας και τον χαρα-
κτηρισμό του σε αυτήν την δια-
βάθμιση. Γίνονται προσπάθειες 
για την θέσπιση του Ιατρού Εργα-
σίας και οι αρμόδιες Επιτροπές 
Υγιεινής και Ασφάλειας των Ομο-
σπονδιών, έχουν επενδύσει σε 
αυτήν την πρωτοβουλία διότι θε-
ωρούν ως μέγιστο χρέος της πολι-
τείας τη θωράκιση των ενστόλων 
έναντι παντός κινδύνου.

Τέλος, ευχήθηκε καλή αντιπυ-
ρική περίοδο με τις λιγότερες δυ-
σμενείς επιπτώσεις τόσο για το 
περιβάλλον όσο και για την σω-
ματική ακεραιότητα των εμπλε-
κομένων συναδέλφων πυροσβε-
στών σε μια επιχείρηση διάσωσης 
του εναπομείναντος εθνικού 
πλούτου της χώρας. 

 «Αγωνιζόμαστε με πάθος, 
απαιτούμε λύσεις,  
απαντάμε με προτάσεις»
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«Σας καλούμε την ύστατη στιγ-
μή, όπως λάβετε σοβαρά 
υπόψη τις ανησυχίες μας 

για την εύρυθμη και ομαλή λειτουρ-
γία των Υπηρεσιών της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Ζακύνθου», τονίζεται 
στην σχετική επιστολή. «Οι Υπηρε-
σίες βρίσκονται σε κατάσταση διά-
λυσης και οι συνάδελφοί μας στο 
μέγιστο βαθμό ψυχοσωματικής 
κόπωσης, με μια σειρά παραβιάσε-
ων Π.Δ. από την πλευρά των Διοι-
κούντων, σε βάρος του προσωπι-
κού. Η έλλειψη ανθρώπινου  δυνα-
μικού και υλικοτεχνικής υποδομής, 
ή ενδεχομένως η μη ορθολογική 
κατανομή τους ίσως, ή οι διαχρονι-
κά λανθασμένες στρατηγικές αστυ-
νόμευσης, ή όλα αυτά μαζί, επιβά-
λεται να μην βαρύνουν και καταπο-
νούν, το μόνιμα φιλότιμο προσωπι-
κό. Γιατί και το φιλότιμο κάποια 
στιγμή τελειώνει».

Στη συνέχεια τονίζεται ότι την 
περσινή θερινή περίοδο η Διεύθυν-
ση ενισχύθηκε με 40 περίπου άτο-

μα, ενώ φέτος και παρά την αύξηση 
των επισκεπτών, μόνο με 14 άτομα. 
«Οι όποιες αποσπάσεις από τις 
Υπηρεσίες της Διεύθυνσης Αστυνο-
μίας Ζακύνθου, προς το Αστυνομι-
κό  Τμήμα  Λαγανά, δεν επιλύουν το 
πρόβλημα. Αντιθέτως θα  δημιουρ-
γήσουν  σοβαρότατα προβλήματα 
δυσλειτουργίας, στις Υπηρεσίες 
από τις οποίες αποσπάστηκαν, και 
οι οποίες αδυνατούν να ανταπεξέλ-
θουν στα καθήκοντά τους συσσω-
ρεύοντας λιμνάζοντα  εργασία για 
το μέλλον, όταν και αν υπάρξει ευ-
χέρεια. Το Τμήμα Ασφαλείας Ζα-
κύνθου εκτός από τις πάγιες καθη-
μερινές υπηρεσιακές υποχρεώσεις, 
(κλοπές- ληστείες- ναρκωτικά- 
εκτέλεση δικαστικών  αποφάσεων-
αλλοδαποί κ.λ.π.)  έχει και τις  αρ-
μοδιότητες  στον Κρατικό Αερολι-
μένα Ζακύνθου  ΄΄Διονύσιος Σολω-
μός΄΄, του  διαβατηριακού ελέγχου, 
ελέγχου  (SHENGEN) και ελέγχου 
χειραποσκεύων, και χρήζει άμεσης 
ενίσχυσης με τουλάχιστον τριάντα  

άτομα για την κάλυψη των ημερή-
σιων αναγκών του.

Η Υπηρεσία του Α.Τ. Λαγανά έχει 
αυτήν την στιγμή δέκα τρία άτομα 
τα οποία δεν μπορούν να καλύψουν 
τις στοιχειώδες ανάγκες της Υπη-
ρεσίας ούτε την χειμερινή περίοδο, 
πόσω  μάλλον δε την καλοκαιρινή, 
γι’ αυτό τον λόγω χρήζει άμεσης 
ενίσχυσης με τουλάχιστον είκοσι 
άτομα. 

Τις τελευταίες ημέρες θα θέλαμε 
να τονίσουμε ότι γίνεται μια άνευ 
προηγουμένου πίεση προς το 
υπάρχον προσωπικό που υπηρετεί 
στην Διεύθυνση Αστυνομίας Ζα-
κύνθου και το οποίο είναι ήδη κα-
ταπονημένο λόγω   έλλειψης προ-
σωπικού, για την  αντιμετώπιση της 
υπάρχουσας κατάστασης με το 
υπάρχον προσωπικό και ταυτόχρο-
να για την αύξηση των ¨στατιστι-
κών¨ και των ¨στόχων¨ της Υπηρε-
σίας. Αδυνατούμε να κατανοήσου-
με  τη στάση του Αρχηγείου, κατα-
λήγει η επιστολή του σωματείου. 

Το προεδρείο της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Γρεβενών 

συναντήθηκε με τον βουλευτή Γρε-
βενών της Ν.Δ. κ. Κοψαχείλη Τιμο-
λέοντα κατά την οποία αναλύθη-
καν όλα τα ζητήματα που απασχο-
λούν τα μέλη, αλλά και οι προτεραι-
ότητες της Ένωσης. Επιπλέον 
συζητήθηκαν τα επιμέρους θέματα 
αστυνομικού ενδιαφέροντος που 
αφορούν τον νομό, καθώς και η επι-
κείμενη αναδιάρθρωση των αστυ-
νομικών υπηρεσιών. «Κύριο μέλη-
μα και πάγιο αίτημα της Ένωσης 
μας είναι η διαδικασία ανεύρεσης 
χώρου για την μεταστέγαση των 
αστυνομικών υπηρεσιών της Διεύ-
θυνσης Αστυνομίας Γρεβενών. Το 
προεδρείο αναφέρθηκε στην ανα-

γκαιότητα αυτή, εξαιτίας της ακα-
ταλληλότητας του κτιρίου στο οποίο 
στεγάζονται οι υπηρεσίες μέχρι τώ-
ρα. Άλλωστε, πολλές φορές έχουμε 
αναφερθεί και στο παρελθόν στην 
ακαταλληλότητα του κτιρίου που 
δεν διαθέτει βασικές προϋποθέσεις, 
με αποτέλεσμα αφενός μεν οι πολί-
τες να ταλαιπωρούνται καθημερινά 
προκειμένου να εξυπηρετηθούν 
και αφετέρου δε οι συνάδελφοι μας 
να εργάζονται σε ένα άκρως ακα-
τάλληλο περιβάλλον.

Από την πλευρά του ο κ. βουλευ-
τής χαρακτήρισε εποικοδομητική 
αλλά και ουσιαστική την συνάντη-
ση και δεσμεύτηκε ότι στα θέματα 
που άπτονται της βουλευτικής του 
ιδιότητας θα σταθεί αρωγός». 

Εκπαιδευτικό σεμινάριο με θέμα 
«μεταδοτικές ασθένειες» και 

ομιλήτρια την πνευμονολόγο κ. 
Μπουσμπουκίλια Στυλιανή, 
πρώην διευθύντρια της Πνευμονο-
λογικής  κλινικής Καβαλάς, διοργά-
νωσε η Συνδικαλιστική Κίνηση 
Αστυνομικών Ξάνθης, με αφορμή 
κρούσμα φυματίωσης στα κρατη-
τήρια της Δ.Α. Ξάνθης.

Οι  αστυνομικοί ανήκουν σε μια 
ομάδα υψηλού κινδύνου,  λόγω της 
καθημερινής επαφής με άτομα - 
φορείς ύποπτων νοσημάτων. Η 
ομιλήτρια έκανε ιστορική αναδρο-
μή του ιού της φυματίωσης, εξήγη-
σε τι ακριβώς είναι και πώς μπορεί 
να αντιμετωπιστεί με προληπτικά 
μέτρα.

Το σωματείο, επίσης, στα πλαίσια 
των εθιμοτυπικών επισκέψεων συ-
ναντήθηκε με τον Γενικό Αστυνομι-
κό Διευθυντή  της Ανατολικής Μα-
κεδονίας και Θράκης Ταξίαρχο κ. 
Νικόλαο Μενεξίδη, με τον βουλευ-
τή  της ΝΔ  Ξάνθης κ. Αλέξανδρο 
Κοντό, με τον βουλευτή ΣΥ.ΡΙ.ΖΑ. κ. 
Στάθη Γιαννακίδη και τον Υφυ-
πουργό Αγροτικής Ανάπτυξης Πα-
ναγιώτη Σγουρίδη οι οποίοι ενημε-
ρώθηκαν αναλυτικά για όλα τα θέ-
ματα που απασχολούν το σωματείο 

(έλλειψη προσωπικού, βελτίωση 
Κώδικα για να σταματήσουν οι αδι-
κίες, λειτουργία σχολών αστυφυλά-
κων με επιτυχόντες του σχολικού 
έτους 2012-2013, λειτουργία κέντρου 
κράτησης μεταναστών , προβλήμα-
τα στον μεθοριακό σταθμό του Αγ. 
Κωνσταντίνου κλπ).

ύπΟμνημΑ 
πρΟβλημΑΤών ςΤΟν 
κύριΑκΟ μηΤςΟΤΑκη
Με τον κοινοβουλευτικό εκπρό-
σωπο της Νέας Δημοκρατίας κ. 
Κυριάκο Μητσοτάκη συναντή-
θηκε το προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Καστοριάς πα-
ρουσία και της βουλευτή κας 
Μαρίας Αντωνίου.

 Η Ένωση υπέβαλε σχετικό 
υπόμνημα με τα αιτήματά της 
όσον αφορά τα προβλήματα 
προσωπικού της Α.Δ. Καστο-
ριάς. Ειδικότερα:

1. Υλικοτεχνικός εξοπλισμός. 
Υπάρχουν σοβαρές ελλείψεις 
σε  οχήματα εκτός δρόμου, 
αλεξίσφαιρα γιλέκα, στολές 
και κράνη ομάδας ΔΙ.ΑΣ. κλπ.

2. Κτιριακά. Απαιτείται άμεση 
μεταστέγαση της Α.Δ. Καστο-
ριάς σε νέο κτίριο γιατί το 
υπάρχον είναι ακατάλληλο 
και σε άθλια κατάσταση.

3.  Μη κατάργηση καμιάς υπη-
ρεσίας στον νομό μας στα 
πλαίσια της επικείμενης ανα-
διάρθρωσης που προωθεί το 
Υπουργείο με ταυτόχρονη 
σωστή ανακατανομή  των 
υπαρχόντων οργανικών θέσε-
ων. 

4. Κατάργηση του  άρθρου 220 
του Ν.4281/14 για επιλογή με-
τατροπής των ασφαλιστικών 
μας ταμείων σε ταμεία επαγ-
γελματικής ασφάλισης ή 
ένταξής τους στο ΕΤΕΑ.

5. Πλήρη εφαρμογή  των απο-
φάσεων του Σ.τ.Ε. για τις μι-
σθολογικές περικοπές.

6. Αναγνώριση της επικινδυνό-
τητας του επαγγέλματος και 
θωράκιση του λειτουργήμα-
τός μας με την έμπρακτη δια-
σφάλιση της αβλαβούς για το 
αστυνομικό προσωπικό εκτέ-
λεσης των καθηκόντων του.

7. Χορήγηση βαθμολογικών και 
μισθολογικών προαγω-
γών και στους Αστυνομικούς 
εκείνους που πέτυχαν στη 
Σχολή Αστυφυλάκων της σει-
ράς του έτους 1995, οι οποίοι 
για λόγους ανωτέρας βίας 
-σεισμού στην ευρύτερη περι-
οχή Γρεβενών-Κοζάνης- εισή-
χθησαν προς φοίτηση στην 
Σχολή Αστυφυλάκων Τ.Δ.Α. 
Γρεβενών μετά την 19-6-1995, 
αναδρομικά, όπως ίσχυσε και 
στους συμμετέχοντες στον 
ίδιο διαγωνισμό και εισήχθη-
σαν στα άλλα Τ.Δ.Α. της χώ-
ρας μέχρι την 19-6-1995.

8. Άμεση λύση στο ασφαλιστικό 
των ένστολων που κατατάγη-
καν την πενταετία 1990-1995.

ςε κατάσταση διάλυσης  
οι ύπηρεσίες
Επιτακτική κρίνεται η ενίσχυση των Υπηρεσιών της  Διεύθυνσης Αστυνομίας 
Ζακύνθου, σύμφωνα με την επιστολή της ΕΑΣΥ Ζακύνθου προς την πολιτική 
και φυσική ηγεσία

συνάντηση της ΕΑσυ 
Γρεβενών

Προληπτικά μέτρα  
για τη φυματίωση

κΑςΤΟριΑ
ευχαριστίες  
για δωρεά
Το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ένωσης Αστυνομικών 
Καστοριάς αισθάνεται την 
ανάγκη να απευθύνει ένα 
μεγάλο ευχαριστώ στους 
γουνοποιούς Βλαχάβα 
Κωνσταντίνο, Καρανικόλα 
Νικόλαο, Μαλεγκάνο 
Αθανάσιο,Σαλαγιάννη Γεώργιο, 
Σαμαρά Ιωάννη και 
Τσιουχαδάρη Δημήτριο, οι 
οποίοι ενίσχυσαν οικονομικά 
την Ένωση προκειμένου να 
αγοραστούν 26 κράνη για τις 
υπηρεσιακές ανάγκες των 
δικυκλιστών της ΟΜΑΔΑΣ ΔΙ.
ΑΣ. και του Τμήματος Τροχαίας 
Καστοριάς.

«Σε μία δύσκολη περίοδο οι-
κονομικής κρίσης και δοκιμα-
σίας των αξιών της προσφοράς, 
δεν λείπουν ευτυχώς εκείνες οι 
συμπεριφορές συμπολιτών μας, 
που τροφοδοτούν την ελπίδα 
και την προοπτική για ένα κα-
λύτερο αύριο, καθώς αναγνωρί-
ζοντας την προσφορά της Ελλη-
νικής Αστυνομίας στο κοινωνι-
κό σύνολο, ενισχύουν έμπρακτα 
την προστασία των Αστυνομι-
κών, που καθημερινά δίνουν 
ένα δύσκολο αγώνα για την 
ασφάλεια του πολίτη», τονίζει 
το σωματείο.
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αστυνομικού λειτουργήματος στη χώ-
ρα μας, που ως γνωστόν εξακολουθεί 
να πλήττεται από την προϊούσα οικο-
νομική κρίση όσο και από τα προγράμ-
ματα που εφαρμόστηκαν για την αντι-
μετώπισή της από το 2010 και εντεύ-
θεν.

Δυστυχώς, σήμερα, μετά από πέντε 
ολόκληρα χρόνια, ο ελληνικός λαός 
καλείται εκ νέου να σηκώσει νέα βάρη 
στο όνομα της οικονομικής ανάπτυξης 

που όλο εξαγγέλλεται και όλο δεν έρ-
χεται. Τα δυσβάσταχτα συσσωρευμένα 
από δεκαετίες χρέη προς τους εταί-
ρους και το ΔΝΤ, αποτελούν τροχοπέ-
δη σε κάθε προσπάθεια εξόδου από το 
φαύλο κύκλο της κρίσης.

Θα γνωρίζετε, βεβαίως, ότι ο Έλλη-
νας Αστυνομικός έχει συμβάλει από το 
υστέρημά του στην εφαρμογή των 
προγραμμάτων διάσωσης της χώρας, 
αλλά και στην διατήρηση, σε ικανοποι-
ητικά επίπεδα του αγαθού της ασφά-
λειας σε μια χώρα προμαχώνα της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης, όπως είναι η 
Ελλάδα, στο σταυροδρόμι τριών ηπεί-
ρων, Ευρώπης, Ασίας και Αφρικής. Οι 
αναγκαίες δαπάνες για τη λειτουργία 
της Ελληνικής Αστυνομίας, περικόπη-
καν δραματικά, στερώντας του την δυ-
νατότητα εκσυγχρονισμού της τεχνο-

λογικής υποδομής σε σειρά ζωτικών 
τομέων, ενώ αβέβαιο είναι το μέλλον 
του όσον αφορά τα εργασιακά και τα 
ασφαλιστικά ζητήματα.

Οφείλουμε, όμως, να επισημάνουμε 
την αντίφαση, από τη μια να ομιλούν 
όλοι για ανάπτυξη, και από την άλλη να 
μην αντιλαμβάνονται ότι ανάπτυξη 
χωρίς ασφαλές περιβάλλον, δεν νοεί-
ται.

Αγαπητή κα Πρόεδρε,
Με την παρούσα επιστολή, επικα-

λούμενοι τα αισθήματα συναδελφικής 
αλληλεγγύης, αλλά και την εκφρασμέ-
νη από το παρελθόν θέση-βούληση της 
EuroCOP ότι πάνω από όλα πρέπει να 
τίθεται ο άνθρωπος και όχι οι οικονο-
μικοί δείκτες των στατιστικών, προ-
σβλέπουμε στη δική σας παρέμβαση, 
ως επικεφαλής του ανώτατου σε ευρω-

παϊκό επίπεδο, συνδικαλιστικού φο-
ρέα μας, ώστε οι θέσεις μας αυτές να 
φτάσουν με τον πλέον επίσημο τρόπο 
στα θεσμικά όργανα της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης, ήτοι, προς τον Πρόεδρο της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής Jean-Claude 
Juncker, τον Πρόεδρο του Ευρωπαϊκού 
Κοινοβουλίου Martin Schulz και τον 
Πρόεδρο του Ευρωπαϊκού Συμβουλίου 
Donald Tousk.

Το αίτημά μας είναι ξεκάθαρο: ως 
αναπόσπαστο κομμάτι της Ελληνικής 
Κοινωνίας, οι Έλληνες Αστυνομικοί 
απαιτούμε από τους εταίρους μας να 
επιδείξουν την μέγιστη δυνατή αλλη-
λεγγύη σε μια χώρα που έχει πληγεί 
ανεπανόρθωτα από την οικονομική 
κρίση έτσι ώστε να μην επιδεινωθεί 
περαιτέρω η θέση των αδυνάτων.

Την κρίση δεν την προκάλεσε ο 

απλός Λαός. Επιτέλους πρέπει να πλη-
ρώσουν αυτοί που τη δημιούργησαν.

Τέλος, η θέση της πατρίδας μας, της 
Ελλάδας, δεν ανήκει απλώς στην Ευ-
ρώπη, είναι η Ευρώπη. Και ως τέτοια 
οφείλουμε όλοι να την προστατέψου-
με, αφήνοντας πίσω μας ψευτοδιλήμ-
ματα και παραπλανητικά ερωτήματα 
γύρω από το νόμισμα και την θέση μας 
στην ευρωζώνη.

Με τη βεβαιότητα ότι θα διαβιβάσε-
τε την παρούσα στους προαναφερόμε-
νους θεσμικούς εκπροσώπους της 
Ε.Ε., σας στέλνουμε από την Ελλάδα 
αγωνιστικούς χαιρετισμούς και ευχό-
μαστε ό,τι καλύτερο για όλους τους 
Αστυνομικούς της Ευρώπης.

Με εκτίμηση
Ο Πρόεδρος της Π.Ο.ΑΣ.Υ.

Γερακαράκος Γρηγόριος

Επιστολή προς 
την Πρόεδρο  
της EUROCOP κα 
Anna NELLBERG

επικαιροτητα

συνέχεια από τη σελ. 1

Σε κοινή συνεδρίαση προχώρη-
σαν  στις 14 Ιουλίου 2015 τα 
Προεδρεία των Ομοσπονδιών 

των Σωμάτων Ασφαλείας και της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ενώσε-
ων Στρατιωτικών, προκειμένου να 
εξετάσουν τις επιπτώσεις του τρί-
του Μνημονίου και να καθορίσουν 
την περαιτέρω στάση τους.

Κοινή εκτίμηση των Προεδρείων 
ήταν ότι πρόκειται για νέα επαχθή, 
άδικη και αντιλαϊκή επίθεση ενά-
ντια στα εναπομείναντα δικαιώμα-
τα των εργαζομένων που σφαγιά-
ζουν ό,τι απέμεινε από το φτωχο-
κάμματό μας, την πενιχρή μας σύ-
νταξη και τα κοινωνικά μας 
δικαιώματα.  Δυστυχώς, διαπιστώ-
νουμε ότι οι κυβερνώντες αντί να 
καταργήσουν με ένα νόμο τα κατα-
στροφικά μνημόνια 1 και 2, έφεραν 
ένα νέο Μνημόνιο, το ίδιο σκληρό, 
υφεσιακό που βυθίζει την ελληνική 
κοινωνία ακόμα περισσότερο στη 
φτώχεια, επεκτείνει την κηδεμονία 
των δανειστών και «νομιμοποιεί» 
τον κοινωνικό εξανδραποδισμό, την 
ίδια ώρα που μέχρι χθες υπόσχο-
νταν πλήρη εφαρμογή των αποφά-
σεων του ΣτΕ για την αποκατάστα-
ση των μισθολογικών αδικιών, κα-
τάργηση του άρθρου 220 για τα τα-
μεία, κατάργ ηση της ρήτρας 
μηδενικού ελλείμματος και κατάρ-
γηση του μαθηματικού τύπου για 
τον υπολογισμό του εφάπαξ.

Ειδικότερα, για τους ένστολους 
εργαζόμενους το νέο Μνημόνιο προ-
βλέπει ανατροπή του ασφαλιστικού 
συστήματος, διαλύει τα Ταμεία μας 
και προαναγγέλλει δήθεν εξορθολο-
γισμό του μισθολογίου, ήτοι νέες 
περικοπές.  Μπροστά σ' αυτή τη νέα 
λαίλαπα και την ανακολουθία των 
κυβερνώντων, συνεχίζουμε σταθερά 
τον αγώνα μας για την διασφάλιση 

των δικαιωμάτων των μελών μας, 
την αξιοπρέπειά μας και το μέλλον 
των εργασιακών μας χώρων.

Οι Ομοσπονδίες κάλεσαν τους 
αρμόδιους Υπουργούς να διορθώ-
σουν τις άδικες για τους ενστόλους 
ρυθμίσεις και να ανασύρουν στη 
μνήμη τους ό,τι έλεγαν προεκλογι-
κά και μετεκλογικά. Τέλος, δήλω-
σαν «παρών» στην πανελλαδική 
διαμαρτυρία της ΑΔΕΔΥ (15-7-15) 
και ανακοίνωσαν ότι θα προβούν σε 
παραστάσεις διαμαρτυρίας στα συ-
ναρμόδια Υπουργεία. Στο πλαίσιο 
αυτό υπήρξαν συναντήσεις με τον κ. 
Βασίλη Μαστρογιάννη, σύμβουλο 
του αναπληρωτή Υπουργού κ. Γιάν-
νη Πανούση, με αντιπροσωπείες 
πολιτικών κομμάτων κλπ. 

Το ΤΕΑΠΑΣΑ
Δυστυχώς, με τον Ν. 4334/2015 (ΦΕΚ 
80-A), πέραν των άλλων προαπαι-
τούμενων διατάξεων που αφορού-
σαν τη διάσωση της χώρας από ένα 
Grexit, υπήρχε και η επαχθής για το 
Σώμα μας διάταξη, ήτοι η αναδρομι-
κή από 01.01.2015 υποχρεωτική 

ένταξη όλων των Επικουρικών Τα-
μείων στο ΕΤΕΑ, συμπεριλαμβανο-
μένων και των Τομέων Επικουρι-
κής Ασφάλισης του ΤΕΑΠΑΣΑ.

Μετά από ειλικρινή και εποικο-
δομητική συνεργασία με την Ηγε-
σία, οι Ομοσπονδίες μας κατέληξαν 
στην από κοινού προώθηση σχετι-
κής νομοτεχνικής βελτίωσης - πρό-
τασης, ώστε να μην εφαρμοστεί η 
διάταξη για το ΤΕΑΠΑΣΑ και αντι-
θέτως, να διατηρηθεί η προβλεπό-
μενη έως πρότινος (άρθρο 220 
ν.4281/2014) δυνατότητα μετατρο-
πής του σε Επαγγελματικό Τα-
μείο.  Ωστόσο, καίτοι η νομοτεχνική 
βελτίωση είχε τις υπογραφές του 
Υπουργού και Αναπληρωτή Υπουρ-
γού Εσωτερικών και Διοικητικής 
Ανασυγκρότησης, κκ Νικόλαου 
Βούτση και Ιωάννη Πανούση, δεν 
έγινε αποδεκτή από τον Υπουργό 
Οικονομικών, κ. Ευκλείδη Τσακα-
λώτο, λόγω αδυναμίας συνεννόη-
σης με τους «θεσμούς»...

Το τραγικό είναι ότι λίγο νωρίτε-
ρα, με τις διατάξεις του άρθρου 28 
του Ν. 4331/2015, (ΦΕΚ 69-Α από 
2-07-2015), είχε δοθεί νέα παράταση 
-μέχρι την 31.12.2015- στις προθε-
σμίες που προβλέπονταν από το 
άρθρο 220 του Ν.4281/2014. 

Σε κάθε περίπτωση, δεν εφησυ-
χάζουμε, δεδομένου ότι παραμέ-
νουν οι εκκρεμότητες που τορπιλί-
ζουν το ασφαλιστικό μας μέλλον 
και τη βιωσιμότητα του Ταμείου 
(μνημονιακή δέσμευση- διασύνδε-
ση του ασφαλιστικού με το προσδό-
κιμο ζωής, ρήτρα μηδενικού ελ-
λείμματος, μαθηματικός τύπος για 
τον υπολογισμό του εφάπαξ, αίτη-
μά μας για επιστροφή στο ταμείο 
των αποθεματικών -περίπου 
360.000.000 ευρώ που κουρεύτη-
καν με το PSI- κλπ).  

Πανστρατιά κατά  
του Μνημονίου ΙΙΙ
Σε συναγερμό το συνδικαλιστικό μας κίνημα. Κάτω τα χέρια από το ΤΕΑΠΑΣΑ. 
Θεσμοθέτηση τώρα της επικινδυνότητας της εργασίας των ενστόλων

Παρουσία της Πολιτικής και 
Φυσικής Ηγεσίας της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας τελέ-

στηκαν και φέτος τα τρισάγια στην 
μνήμη των αδικοχαμένων συνα-
δέλφων μας Νεκτάριου ΣΑΒΒΑ και 
Γεωργίου ΑΝΔΡΙΤΣΟΠΟΥΛΟΥ, οι 
οποίοι δολοφονήθηκαν άνανδρα, ο 
πρώτος στις 17 Ιουνίου 2009 από 
αδίστακτους τρομοκράτες στην 
οδό Λάμπρου Πορφύρα στα Πατή-
σια και ο δεύτερος στις 17 Ιουνίου 
2013 στο Δίστομο Βοιωτίας, σε επι-
χείρηση σύλληψης αδίστακτων 
δραπετών.

Τα τρισάγια τελέστηκαν, αντι-
στοίχως, στην οδό Λάμπρου Πορ-
φύρα στα Πατήσια και στον ναό 
του Αγίου Χαραλάμπους στο Δίστο-
μο, στο χώρο που έχουν τοποθετη-
θεί μαρμάρινες στήλες για να θυμί-
ζουν ότι δυο συνάδελφοί μας, θυσι-
άστηκαν στο καθήκον, υπερασπι-

ζόμενοι τη Δημοκρατία και το 
αγαθό της ασφάλειας του Πολίτη.

Χοροστάτησαν ο τέως Προϊστά-
μενος της Θρησκευτικής Υπηρεσί-
ας της Ελληνικής Αστυνομίας Τα-
ξίαρχος ε.α. Αρχιμανδρίτης Νεκτά-
ριος Κιούλος και οι εφημέριοι των 
δυο ενοριών. Το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα, αποτίοντας για άλλη 
μια φορά τον οφειλόμενο φόρο τι-
μής και σεβασμού προς τους Ήρω-
ες της Ελληνικής Αστυνομίας, κα-
λεί την Πολιτεία να σταθεί στο 
ύψος των περιστάσεων και να λά-
βει σε πρώτη προτεραιότητα μέτρα 
ουσιαστικής προστασίας του Έλλη-
να Αστυνομικού, ως πραγματικός 
αρωγός του λειτουργήματός του, 
αναγνωρίζοντας την επικινδυνότη-
τα των συνθηκών εργασίας διότι αν 
δεν αισθάνεται ασφαλής ο ίδιος, 
δεν θα είναι σε θέση να ανταποκρί-
νεται πλήρως στα καθήκοντά του.

Θυσιάστηκαν για τη Δημοκρατία 
και την ασφάλεια των πολιτών
Δεν λησμονούμε τους αδικοχαμένους 
συναδέλφους μας

ΣΤΑ 62 Ευρώ Το «ΕκλογΙκο» 
Δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ 1378-Β της 3ης ιουλίου 2015 η υπ' 
αριθ. 22592 Κ.υ.Α. που καθορίζει την ειδική αποζημίωση του 
ένστολου και πολιτικού προσωπικού του σώματος για την έκτα-
κτη παροχή εργασίας τους κατά τη διενέργεια του Δημοψηφί-
σματος της 5ης ιουλίου 2015.  Το ύψος της ανέρχεται μικτά στα 
62,00 € για κάθε δικαιούχο, αφορά το χρονικό διάστημα απα-
σχόλησης από 28.06.2015 έως 05.07.2015, υπόκειται στις νό-
μιμες κρατήσεις και σε φορολογία εισοδήματος.
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άνοιξε διάπλατα ο δρόμος της μαζικής 
εγγραφής στα τοπικά σωματεία ανά 
την Ελλάδα όσο και για την διεύρυνση 
της Ομοσπονδίας. 

Ο δρόμος αυτός ήταν στρωμένος με 
αγκάθια, αλλά καταφέραμε να 
εδραιώσουμε το οργανωτικό μας 
όχημα και να κρατήσουμε ως τις 
μέρες μας άσβεστη τη φλόγα του 
αγώνα. Παρά τις άπειρες προσπάθειες 
αποσυνδικαλισμού και ποδηγέτησης 
της αγωνιστικής φωνής του Έλληνα 
Αστυνομικού, κρατήσαμε ψηλά τη 
σημαία της ΠΟΑΣΥ, εγγράφοντας 
θεσμικές και οικονομικές 
κατακτήσεις μεγάλης εμβέλειας, 
πρωτόγνωρες για τα έως τότε 
αστυνομικά δεδομένα.

Για να το πω απλά, δεν αποκτήσαμε 
απλώς Φωνή. Με τις διαμαρτυρίες και 
τις δίκαιες διεκδικήσεις μας, 
αλλάξαμε τον ρου της αστυνομικής 
ιστορίας. Ο αστυνομικός, από άβουλο 
όργανο των εκάστοτε κυβερνήσεων, 
ύψωσε το ανάστημά του και 
διεκδίκησε στον ήλιο μοίρα, ως 
αναπόσπαστο κομμάτι της ελληνικής 
κοινωνίας, αποτινάσσοντας από πάνω 
του τη ρετσινιά του μπάτσου και του 
δυνάστη των συμπολιτών μας.

Πετύχαμε σε μεγάλο βαθμό να 
γεφυρώσουμε το χάσμα και να 
συμβάλλουμε στην συμφιλίωση 
αστυνομίας και κοινωνίας.

Σήμερα, σε μια περίοδο 
γενικευμένης κρίσης θεσμών και 
αξιών, με τη χώρα στα πρόθυρα της 
χρεοκοπίας, έχουμε όλοι ιερή 
υποχρέωση να αντλήσουμε δύναμη 
και κουράγιο, ανατρέχοντας στα 
διδάγματα της συνδικαλιστικής, 
ιστορικής μας διαδρομής, 
λαμβάνοντας υπόψη ότι αυτά που 
πετύχαμε τα προηγούμενα χρόνια με 
αγώνες και θυσίες, κάποια από αυτά 
τινάχτηκαν ήδη στον αέρα και άλλα 
κινδυνεύουν να χαθούν, στο βωμό της 
εξυπηρέτησης των δανειακών 
υποχρεώσεων της χώρας. Οι 

προσταγές των Μνημονίων και της 
Τρόικας, τις οποίες πολεμήσαμε με 
κάθε μέσο τα προηγούμενα χρόνια, 
επανέρχονται δυστυχώς πιο πιεστικά 
και απειλούν να ισοπεδώσουν ό,τι 
καταφέραμε να διασφαλίσουμε ως 
Αστυνομικοί, αλλά και ως Έλληνες 
Πολίτες για την Πατρίδα μας.

Συναδέλφισσες, συνάδελφοι,

Μ
ε την ολοκλήρωση των 
εργασιών του 25ου 
εκλογοαπολογιστικού 
συνεδρίου, η ΠΟΑΣΥ 
έκλεισε έναν ιστορικό 

κύκλο, ανοίγοντας την ίδια ώρα έναν 
άλλο, ακόμα πιο απαιτητικό για όλους 
μας. Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
αντιμετωπίζει σήμερα ιστορικές 
προκλήσεις όχι μόνο επειδή 
επιχειρείται η αφαίρεση ιστορικών 
κεκτημένων, αλλά και επειδή 
απειλείται ακόμα περισσότερο η 
αξιοπρεπής διαβίωσή μας και 
υπονομεύεται το υπηρεσιακό μας 
μέλλον ως ανθρώπων που έχουμε 
ορκιστεί να υπηρετούμε το 
συνάνθρωπό μας.

Σε μια χειμαζόμενη κοινωνία, που 
βιώνει επίσης τις επιπτώσεις της 
κρίσης, οφείλουμε να λάβουμε υπόψη 
μας -πέρα από συντεχνιακές λογικές- 
το κοινωνικό συμφέρον και να 
ενώσουμε τη φωνή μας με τη φωνή 
κάθε δοκιμαζόμενου συμπολίτη μας. 
Αυτή ήταν και είναι η αγωνία μου 
παραδίδοντας την σκυτάλη του 
προέδρου στον νέο πρόεδρό μας, τον 
Γρηγόρη Γερακαράκο, ο οποίος το ίδιο 
όπως και όλα τα στελέχη μας, 
γνωρίζουν πολύ καλά ότι η 
εξασφάλιση των δικαιωμάτων των 
αστυνομικών, οι καλύτερες συνθήκες 
εργασίας, η κοινωνική αναγνώριση, 
όλα αυτά και τόσα άλλα, δεν 
κατακτήθηκαν με απλές επισκέψεις 
στα υπουργικά γραφεία ή δι’ 
αλληλογραφίας με την Ηγεσία, αλλά 
με πολλές προσπάθειες και 

συγκρούσεις στο δοκιμασμένο δρόμο 
του αγώνα.

Αγώνας που έδωσα με χιλιάδες συ-
ναδέλφους, ιδίως με τους μπροστάρη-
δες και στενούς συνεργάτες, μ’ αυτούς 
που βρισκόμασταν στη μάχη της διεκ-
δίκησης όταν οι περιστάσεις το απαι-
τούσαν, αλλά κυρίως με αυτούς που 
ήμασταν κάθε μέρα μαζί. Και όλους 
τους ευχαριστώ από τα βάθη της καρ-
διάς μου.

Αποχωρώντας λοιπόν από την 
ενεργό συνδικαλιστική δράση, 
αισθάνομαι υπερήφανος γιατί 
μοιράστηκα μαζί σας μεγάλες στιγμές 
της Ιστορίας του συνδικάτου μας, 
αλλά και διότι αφήνω πίσω μου άξιους 
συνεχιστές μιας λαμπρής διαδρομής.

Δεν ισχυρίζομαι ότι υπήρξα τέλειος 
πρόεδρος ούτε ότι διεκδίκησα το 
αλάθητο. Θα μας κρίνει άλλωστε 
όλους κάποτε ο ιστορικός του 
μέλλοντος...

Στην παρούσα φάση, ωστόσο, θέλω 
να εκφράσω την αμέριστη στήριξή 
μου στο νέο Διοικητικό Συμβούλιο και 
σε κάθε ένα από τα στελέχη του 
ξεχωριστά, θέτοντας εαυτόν στην 
διάθεσή τους όποτε και όπου με 
χρειαστούν. 

Γνωρίζω ότι ουδείς δικαιούται να 
εφησυχάζει. Δεν το επιτρέπει άλλωστε 
η εμπεδωμένη συνδικαλιστική μας 
συνείδηση, αλλά και οι προκλήσεις 
που προβάλλουν απειλητικά στον ορί-
ζοντα. Το μοντέλο της νέας Αστυνομί-
ας, που οραματιζόμαστε και το στά-
τους του νέου αστυνομικού για το 
οποίο αγωνιστήκαμε όλοι μαζί, εξακο-
λουθούν να αποτελούν το κυρίαρχο 
στοιχείο του ενδιαφέροντός μας.

Καλή δύναμη σε όλους τους 
συναδέλφους και τις συναδέλφισσες 
που εκλέχτηκαν από το 25ο συνέδριο 
σε όλα τα όργανα της Ομοσπονδίας 
για να συνεχίσουν στον αγωνιστικό 
δρόμο που είναι όλοι ταγμένοι.

Καλούς αγώνες και καλά 
αποτελέσματα.

μίας χορηγούνται:
α) ένα κράνος λευκό ανά πέντε έτη, 

β) μια χειμερινή στολή δικυκλιστή ανά 
έξι έτη, γ) ένα ζεύγος χειμερινές μπό-
τες ανά τέσσερα έτη, δ) ένα ζεύγος θε-
ρινές μπότες ανά τέσσερα έτη και ε) 
ένα ζεύγος μαύρα γάντια ανά δύο έτη.

Αυτονόητο είναι ότι μια μόνο στολή 
δεν επαρκεί για να καλύψει τις ανά-
γκες, ειδικά τους χειμερινούς μήνες 
και ένα μόνο κράνος δεν επαρκεί κυ-
ρίως για τους θερινούς μήνες με την 
ζέστη που επικρατεί, πολλώ δε μάλλον 
όταν αυτά υποστούν κάποια φθορά 
και θα χρειαστεί χρόνος για την επιδι-
όρθωσή τους. Όσον αφορά τις χειμερι-
νές μπότες οποιοσδήποτε αντιλαμβά-
νεται ότι με καθημερινή φυσιολογική 

χρήση μετά βίας αντέχουν δυο χρόνια.
Σημειώνεται πως αν και προβλέπε-

ται, δεν έχουν χορηγηθεί θερινές μπό-
τες σε κανέναν δικυκλιστή και δεν 
έχει νομοθετηθεί η χορήγηση θερινής 
στολής δικυκλιστή που επίσης χρειά-
ζεται.

Έτσι, πολλοί συνάδελφοι αναγκάζο-
νται για να εκτελούν με ασφάλεια τα 
καθήκοντά τους, να αγοράζουν ορι-
σμένα από τα εφόδια αυτά με δικά 
τους έξοδα από το ελεύθερο εμπόριο, 
επιβαρύνοντας τον ήδη ελέω μνημονί-
ου, μειωμένο μισθό τους. Όμως δεν 
επηρεάζονται μόνο οικονομικά από το 
ζήτημα, διότι τίθεται και θέμα ομοιο-
μορφίας της εμφάνισης, καθώς είναι 
αδύνατη η αγορά στολών πανομοιότυ-

πων με τις υπηρεσιακές.
Για τους λόγους αυτούς προτείνεται 

η χορήγηση των εφοδίων όπως παρα-
κάτω:

α) δυο κράνη λευκά ανά πέντε έτη
β) δυο χειμερινές στολές δικυκλιστή 

ανά πέντε έτη
γ) δυο ζεύγη χειμερινές μπότες ανά 

τέσσερα έτη
δ) ένα ζεύγος θερινές μπότες ανά 

τέσσερα έτη
ε) ένα ζεύγος μαύρα γάντια ανά δύο 

έτη
στ) μια θερινή στολή δικυκλιστή ανά 

τέσσερα έτη.
Είναι το ελάχιστο που θα μπορούσε 

να πράξει η Πολιτεία ως μία αναγνώ-
ριση του δύσκολου έργου μας.

Να αλλάξει η χορήγηση εφοδίων στους δικυκλιστές 

Εκλεισε ένας ιστορικός κύκλος

 ΕξοΠλΙΣΜοΣ

 ΣυΝΔΙκΑλΙΣΤΙκΑ

Του ΧρήΣΤου 
ΦώΤοΠουλου 

πρώην 
προΕΔροσ Τησ  
π.ο.Ασ.υ.

Του ΑλΕξ. Π.  
ΣΦΕλΙΝΙώΤή 

ΑνΤιπροΕΔρου 
π.ο.Ασ.υ.

Αποχαιρετιστήριο μήνυμα του 
πρώην Προέδρου της  Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. 
Χρήστου Φωτόπουλου

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι,

Μ
ετά από 39 χρόνια ευδο-
κίμου υπηρεσίας στην 
Ελληνική Αστυνομία και 
ανιδιοτελούς συμμετο-
χής και προσφοράς στο 

συνδικαλιστικό κίνημα αυτής, ως πρώ-
ην πλέον πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ, απευ-
θύνομαι σε όλες και όλους εσάς για να 
σας ευχαριστήσω από τα βάθη της καρ-
διάς μου για τη μακρόχρονη εμπιστοσύ-
νη που επιδείξατε στο πρόσωπό μου, 
αλλά και τη βοήθεια που μου προσφέ-
ρατε, συμμετέχοντας στον κοινό αγώνα 
μας, είτε σταθήκατε απέναντί μου καλο-
προαίρετα, είτε διαφωνώντας, είτε επι-
κρίνοντάς με για τις όποιες επιλογές 
μου.

Έμαθα στην ζωή μου να πορεύομαι, 
σύμφωνα με τον λόγο του Θεού, αγαπώ-
ντας και υπηρετώντας τον συνάνθρωπο 
από όποια θέση κι αν βρισκόμουν και 
είχα την εξαιρετική τιμή πριν από πολ-
λά χρόνια να μπολιαστώ με την ιδέα του 
συνδικαλισμού για το καλό του Έλληνα 
Αστυνομικού και συνακόλουθα του Έλ-
ληνα Πολίτη. 

Υπήρξα ένας εκ των πρωταγωνιστών 
της ιστορικής πορείας για την γέννηση 
του αστυνομικού συνδικαλισμού το 
1988 και υπέστην μαζί με άλλους 
συναδέλφους την μήνη της Πολιτείας 
τα δίσεκτα χρόνια της παρανομίας, όταν 
αποφασίσαμε να γυρίσουμε οριστικά 
σελίδα και να κάνουμε πράξη τα 
αναφαίρετα συνταγματικά μας 
δικαιώματα για ελεύθερη 
συνδικαλιστική έκφραση και δράση.

Μετά από σχεδόν έξι χρόνια αγώνων 
και δοκιμασιών, το 1994 (Νόμος 2265 
της 5ης Δεκεμβρίου 1994), το όραμα των 
Αστυνομικών Υπαλλήλων έγινε πράξη. 
Κατοχυρώθηκαν νομοθετικά οι 
συνδικαλιστικές μας ελευθερίες και 

Ο
ι δικυκλιστές της 
Αστυνομίας (ΖΗΤΑ, ΔΙΑΣ, 
Τροχαία) είναι ίσως η πιο 
αδικημένη κατηγορία 
μάχιμου προσωπικού. 

Εργάζονται υπό αντίξοες συνθήκες 
(ζέστη, κρύο, βροχή) εκτεθειμένοι ανά 
πάσα ώρα και στιγμή σε όλους τους 
κινδύνους του επαγγέλματος. Άπαντες 
γνωρίζουν τον μεγάλο αριθμό θανόντων 
και τραυματιών δικυκλιστών από 
τροχαία ατυχήματα και ένοπλες 
συμπλοκές με κακοποιούς.

Ομοίως, πολλές υποσχέσεις δόθηκαν 
και για αλλαγή των εφοδίων και του 
χρόνου που αυτά χορηγούνται.

Σύμφωνα με την Υ.Α. 8029/1/20-
ια/1999 στους δικυκλιστές της Αστυνο-
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 Ομόφωνα εγκρίθηκε από τους 
συνέδρους το Ψήφισμα του 

25ου Εκλογοαπολογιστικού Συνε-
δρίου. Είναι ο οδικός χάρτης της 
τριετούς θητείας του νέου Διοικητι-
κού Συμβουλίου το οποίο φιλοδοξεί 
να ξεσκονίσει «φακέλους» και να 
ξυπνήσει συνειδήσεις. Τα ίδια και 
τα ίδια αιτήματα στα συρτάρια της 
Ηγεσίας. Καιρός να αντιληφθούν 
ότι πρέπει κι αυτή να κάνει την αλ-
λαγή της...

Τα νέα Όργανα της Ομο-
σπονδίας θα λειτουργήσουν 

με πνεύμα ενότητας και σύ-
μπνοιας, συνεχίζοντας τον αγώ-
να συντεταγμένα και αποφασι-
στικά. Και όπου απαιτείται τού-
το, με όλε τις Ομοσπονδίες των 
Σωμάτων Ασφαλείας, των Ενό-
πλων Δυνάμεων και των Ενώσε-
ων των συνταξιούχων συναδέλ-
φων μας. Η ισχύς εν τη ενώσει!

 Η Νέα Αστυνομία συνεχίζει το 
δικό της Γολγοθά...  Αγαπητέ, 

αναγνώστη, περιττό να υπενθυμί-
σουμε ότι προσβλέπουμε στη δική 
σου στήριξη. Παρέχει σε όλους και 
όλες ανεξαιρέτως το απαραίτητο 
βήμα για να εκφραστούν θέσεις και 
απόψεις, αντιθέσεις και αντιπαρα-
θέσεις, εννοείται κόσμια και πολιτι-
σμένα, χωρίς ύβρεις και χτυπήματα 
κάτω από τη ζώνη. Ιδίως σήμερα 
που το μέλλον προδιαγράφεται ζο-
φερό και έκδηλα ανησυχητικό. 
Μπορεί οι κυβερνώντες να έφεραν 
την ελπίδα σε πλατιά λαϊκά στρώ-
ματα και να τυγχάνουν ακόμα πλα-
τιάς υποστήριξης, αλλά τίποτε δεν 
είναι κατοχυρωμένο. Μάλλον το 
αντίθετο συμβαίνει. Οπότε, ιδού πε-
δίον δόξης λαμπρόν...

Αυτό κι αν ήταν έκπληξη 
πρώτου βαθμού! Μετά από 

πέντε χρόνια εφαρμογής σκλη-

ρών μνημονιακών μέτρων, όχι 
μόνο δεν βγήκαμε από τα Μνημό-
νια, αλλά η Βουλή σχεδόν στο σύ-
νολό της ψήφισε το προαπαιτού-
μενα ενός νέου Μνημονίου, χειρό-
τερο όπως λένε, από όλα τα προη-
γούμενα. Ενώ όλοι παραδέχονταν 
ότι η «συνταγή» ήταν λάθος, ψήφι-
σαν νέα υφεσιακά μέτρα, στέλνο-
ντας στα τάρταρα και τον Έλληνα 
αστυνομικό και την οικογένειά 
του. Τι άλλο πρέπει να ζήσουμε για 
να καταλάβουμε επιτέλους ότι το 
χρέος είναι επονείδιστο και μη βι-
ώσιμο (με επιστημονικούς όρους 
και όχι με λόγια του αέρα) και άρα 
μη αποδεκτού από οποιαδήποτε 
ελληνική Κυβέρνηση;

 Σύμφωνα με  νεώτερη γνωμο-
δότηση του Αρείου Πάγου, η 

κράτηση προς απέλαση δεν μπορεί 
να ξεπερνά τον ένα μήνα μετά την 
υφ’ όρον απόλυση του αλλοδαπού. 
Αν ο ίδιος ο αλλοδαπός αρνείται να 
δώσει τα στοιχεία του προκειμένου 
να μην απελαθεί, η κράτηση μπορεί 
να παραταθεί με αιτιολογημένη δι-
αταγή του εισαγγελέα πλημμελειο-
δικών μέχρι τους τρεις μήνες, σε 
καμία όμως περίπτωση περισσότε-
ρο. Καλά ξεμπερδέματα, λοιπόν.

Η πρόεδρος της Βουλής των 
Ελλήνων κα Ζωή Κωνστα-

ντοπούλου ακύρωσε το ραντε-
βού που είχε με τις Ομοσπονδίες 
των αστυνομικών τον Ιούνιο, 

λόγω των εκτάκτων γεγονότων 
που λίγο έλλειψε να οδηγήσουν 
σε άτακτη χρεοκοπία τη χώρα. 
Μπορεί η κυβέρνηση να έχει τα 
προβλήματά της, αλλά η Βουλή 
ως θεσμός οφείλει να επιδείξει 
την δέουσα σοβαρότητα.

 Παρά τις φιλότιμες και υπε-
ράνθρωπες προσπάθειες των 

συναδέλφων ο φόρος αίματος εξα-
κολουθεί να είναι βαρύς. Συνάδελ-
φοι χάνονται σε τροχαία δυστυχή-
ματα εν ώρα υπηρεσίας ή εκτός 
υπηρεσίας. Τραγική απώλεια και ο 
συνάδελφος που έχασε τη ζωή του 
στον Υμηττό, ενώ είχε βγει βόλτα 
στο δάσος και εγκλωβίστηκε μέσα 
στην πύρινη λαίλαπα.

Εκτίμησα αφάνταστα τη  
συνεχή παρουσία και βο-
ήθεια των αστυνομικών 
φρουρών που ήταν πάντα 
δίπλα μου, όσο διάστημα 
ήμουν στο υπουργείο Οι-
κονομικών.

&Είπαν 
Εγραψαν

Νάντια 
ΒΑΛΑΒΑΝΗ
πρώην 
ΑνΑπληρώτριΑ 
υπουργοσ 
οικονομικών

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Γ ια να είμαστε ειλικρινείς μετα-
ξύ μας, αν σκεφθεί κανείς τι 
και πόσα λέγονταν και γράφο-

νταν πριν από το 25ο συνέδριο, πρέ-
πει να παρατηρήσουμε ότι στο συ-
νέδριο τίποτε από αυτά δεν επιβε-
βαιώθηκε. Οι ανώνυμοι συκοφά-
ντες αποδείχθηκε ότι έπαιζαν ένα 
παιγνίδι μόνοι τους, εξυπηρετώ-
ντας μάλλον σκοπιμότητες προσω-
πικές. 

Οι σύνεδροι στην συντριπτική 
τους πλειοψηφία δεν παρακολού-
θησαν τις αταξίες τους ούτε καν τις 
έφεραν στη συνεδριακή αίθουσα. 
Υπήρξε συνδικαλιστικός πολιτι-
σμός, τα στελέχη κράτησαν σε υψη-
λό επίπεδο τις διαδικασίες, αν και 
θα μπορούσε να έχει αναπτυχθεί 
πλουσιότερος διάλογος και να 
έχουν κατατεθεί πολύ περισσότε-
ρες προτάσεις για το τι μέλλει γενέ-
σθαι. Εδώ είμαστε όμως (και ως Νέα 

Αστυνομία) για να ακούσουμε και 
να πράξουμε.

Είναι αλήθεια ότι οι εκλογικές δι-
αδικασίες απορρόφησαν το σύνολο 
των συνέδρων, οι οποίοι φυσικά και 
έζησαν ιστορικές στιγμές. Μια ολό-
κληρη εποχή έκλεισε τον κύκλο της 
και μια άλλη ξεκίνησε. Είναι εύκολο 
βέβαια να το λες και δύσκολο να το 
αποδεικνύεις και να το κατακτάς 
στην πράξη με την καθημερινή σου 
συνδικαλιστική συμμετοχή και 
δράση. Το αποτέλεσμα εξάλλου θα 
μας κρίνει όλους. Κι αυτούς που 

απήλθαν κι αυτούς που ήλθαν με 
όρεξη και μεράκι για να υπηρετή-
σουν το συνδικαλισμό και την ιδέα 
της ΠΟΑΣΥ. 

Γ ιατί η ΠΟΑΣΥ δεν ήταν και δεν 
είναι ένα απλό οργανωτικό σχή-
μα, το ανώτατο καθοδηγητικό 

όργανο των δεκάδων χιλιάδων αστυ-
νομικών μελών των 58 Πρωτοβαθμί-
ων Οργανώσεών της. Είναι ιδέα. Δια-
μόρφωσε συνδικαλιστικές συνειδή-
σεις. Δημιούργησε ένα συνδικαλιστι-
κό κίνημα το οποίο ως τώρα 

εκφραζόταν δημοσίως μέσω των 
Ενώσεων και φυσικά μέσω της ΠΟΑ-
ΣΥ. Με τη λειτουργία όμως των συν-
δικαλιστικών παρατάξεων, το «παι-
γνίδι» έχει διευρυνθεί με νέα δεδομέ-
να τα οποία οφείλουμε όλοι να λά-
βουμε υπόψη μας για να μην 
εκφυλιστεί ό,τι με αγώνες και θυσίες 
κτίσαμε τα προηγούμενα χρόνια. Η 
πρόταση για την επικαιροποίηση του 
Κώδικα Συνδικαλιστικής Δεοντολο-
γίας δεν έχει χάσει την αξία της.

Η νέα διοίκηση της Ομοσπονδίας, 
αλλά και οι νέες διοικήσεις πάρα 

πολλών Πρωτοβαθμίων Οργανώσε-
ών της, έχουν αυξημένες υποχρεώ-
σεις, πέρα από τις ενωτικές διακη-
ρύξεις και το επιστέγασμά τους, 
όπως αυτό εκφράστηκε σε επίπεδο 
συγκρότησης τόσο του Διοικητικού 
Συμβουλίου της ΠΟΑΣΥ όσο και 
πολλών σωματείων. Εκτός από τα 
εσωτερικά προβλήματα (οργανωτι-
κά και μη του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος) υπάρχουν τα πραγματι-
κά προβλήματα εκεί έξω... Στις 
Υπηρεσίες, στην κοινωνία, στις σχέ-
σεις μας με αυτήν, στις οικογένειές 
μας, σε μας τους ίδιους. Για να φέ-
ρουμε την αλλαγή, είπαμε ότι πρέ-
πει να αλλάξουμε πρώτα εμείς οι 
ίδιοι. Να γίνουμε εμείς οι φορείς 
της αλλαγής.

Η πρόκληση επομένως είναι με-
γάλη και το προσκλητήριο αγώνα 
διαρκές. Στο χέρι μας είναι να δια-
ψεύσουμε τους …απουσιολόγους.

Οι απουσιολόγοι κι εμείς
 ΑΤ-ΑξΙΕς

( (Μνημο( _)νιάδα 2015

Αγωνιστικό μήνυμα προς τον  Πρέσβη της Κυπρι-
ακής Δημοκρατίας κ. Κυριάκο Κενεβέζο, απέ-
στειλε η ΠΟΑΣΥ με αφορμή την συμπλήρωση 41 
ετών από την εισβολή του ΑΤΤΙΛΑ ΙΙ στην μαρτυ-
ρική Μεγαλόνησο.
«Σας αποστέλλουμε 
τους αγωνιστικούς και 
πατριωτικούς χαιρετι-
σμούς των Ελλήνων 
Αστυνομικών για μια 
ελεύθερη Κύπρο, με 
αρμονική συνύπαρξη 
των δυο κοινοτήτων 
της και υπό την αιγίδα 
μιας Ομόσπονδης Κυ-
πριακής Δημοκρατίας. 
Ευελπιστούμε ότι τα 
όργανα της Διεθνούς Κοινότητας, επιτέλους, θα 
δώσουν λύση στη συνεχιζόμενη βάναυση κατο-
χή - διχοτόμηση της κυπριακής επικράτειας, κα-
θώς και στην πτώση του «τείχους της ντροπής» 

που εξακολουθεί να υφίσταται σε μια ευρωπαϊ-
κή πρωτεύουσα, όπως είναι η Λευκωσία, κατά 
παράβαση του Διεθνούς Δικαίου και των σχετι-
κών Αποφάσεων του Οργανισμού Ηνωμένων 

Εθνών.
Τέλος, συμμεριζόμα-
στε και στηρίζουμε τον 
αγώνα των Κυπρίων 
Αγωνιστών και σύσσω-
μου του Κυπριακού 
Λαού, ούτως ώστε να 
πάψει να βάλλεται βά-
ναυσα η αυτοδιάθεση 
των Λαών και η λύση 
να προκύψει μέσα από 
την διεθνή διπλωματία 
και όχι υπό την απειλή 

των όπλων και των μιλιταριστικών διαθέσεων 
των ισχυρών της Γης. Με ειλικρινή εκτίμηση και 
αγωνιστικούς χαιρετισμούς!», καταλήγει η επι-
στολή της Ε.Γ. της ΠΟΑΣΥ.

Θέληση, επιθυμία και 
υποχρέωση της κυβέρ-
νησης είναι ανταποκριθεί 
στα δίκαια αιτήματά σας. 
Να είστε σίγουροι πως 
αυτό το ενδιαφέρον δεν 
είναι υποκριτικό, αλλά 
απορρέει από τη δια-
χρονική σας προσφορά 
στην κοινωνία και στην 
πατρίδα.

Μαρία ΚΟΛΛΙΑ 
ΤςΑΡΟΥΧΑ
υφυπουργοσ 
ΕσώτΕρικών κΑι 
Διοικητικησ 
ΑνΑσυγκροτησησ 
(μΑκΕΔονιΑσ-
ΘρΑκησ)
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41 ΧΡΟΝΙΑ ΜΕΤΑ, ΔΕΝ ξΕΧΝΩ
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